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 تحلیل AFC از قدرت فوتسال زنان ایران
 در جام ملت ها

سومین دوره جام ملت های فوتسال بانوان آسیا از دیروز )سه شنبه، 
۱۶ اردیبهشت( به میزبانی چین آغاز می شود. این رقابت ها که زیر نظر 
کنفدراسیون فوتبال آسیا )AFC( برگزار می شود، پس از چند سال وقفه، 
دوباره با حضور تیم های برتر قاره پیگیری خواهد شد.تیم ملی فوتسال 
بانوان کشورمان در نخستین دیدار خود از این رقابت ها امروز )چهارشنبه 
۱۷ اردیبهشت( از ساعت ۶و۳۰ به وقت تهران به مصاف فیلیپین می رود.

به همین منظور سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا در گزارشی به تحلیل 
عملکرد تیم ملی فوتسال بانوان ایران و فیلیپین پرداخته است. در این 
گزارش آمده است:تیم ملی فوتسال بانوان ایران در سال ۲۰۱۵ و ۲۰۱۸ 
بار در این مسابقات شرکت  عنوان قهرمانی را کسب کرد و تاکنون ۳ 

کرده است.
فروزان سلیمانی که در سال ۲۰۱۵ آن ها را به قهرمانی رساند با 
پنج بازیکن در سومین تورنمنت خود با تجربه فراوان به هدایت تیمی 
بازگشت. یکی از آنها سارا شیر بیگی است که با ۱۴ گل بهترین گلزن 
تاریخ مسابقات است که به بهبود پس از مصدومیت خوشبین است تا 
بتواند بهترین عملکرد خود را در این مسابقات داشته باشد.شیر بیگی 
گفت: امیدوارم بتوانیم برای سومین بار متوالی قهرمان آسیا شویم. تمام 
اما همانطور که  بود.  این موضوع متمرکز خواهد  بر  اهداف و تلاش ما 
می دانید، دستیابی به این امر چالش برانگیز است، زیرا تیم هایی مانند 
ژاپن و تایلند رقبای قدرتمندی هستند. با این حال، ما ایران هستیم.

وی اضافه کرد: تیم ما همچنان نقاط ضعفی دارد که در تورنمنت تایلند 
روی آن کار کردیم. امیدوارم با رفع این مسائل بتوانیم برای سومین بار 
جام قهرمانی را بالای سر ببریم و باعث افتخار کشورمان باشیم. فیلیپین 
برای آسیای میانه بگذارد،  را  تا آزمون سختی  در تلاش است  مطمئناً 
زیرا آنها همچنان برای افتتاحیه جام جهانی فوتسال بانوان فیفا ۲۰۲۵ 
در ماه نوامبر آماده می شوند که به عنوان میزبان در این مسابقات حضور 
دارند.فیلیپین در نخستین حضور خود در مسابقات، مسلماً نمی توانست 
حریفانی سرسخت تر از ایران برای افتتاحیه داشته باشد، چرا که هر دو 
آماده رویارویی در مسابقات جام ملت های آسیا ۲۰۲۵ چین در گروه 
B هستند.رافائل رودریگز، سرمربی اسپانیایی تیم فیلیپین معتقد است 
ایران چالش  او اذعان کرد که  آمادگی آنها به خوبی پیش رفته است، 
سختی را پیش رو خواهد داشت، به خصوص اینکه کاترینا گیلو، مهاجم 
کلیدی خود، زننده چهار گل از ۱۰ گل آنها در مسابقات مقدماتی کنار 

گذاشته شود.
سپاهان به یحیی گل محمدی پیشنهاد 

همکاری داد؟
و  دارد  ساله   ۲ قرارداد  محمدی  گل  یحیی  با  خوزستان  فولاد 
اما یک  مانده  باقی  دیگر  کارترون هم ۲ سال  با  قرارداد سپاهان  از 
پیشنهاد  محمدی  گل  یحیی  به  سپاهان  شد  مدعی  خبری  سایت 
همکاری ارائه کرده است!تابناک در این خصوص نوشت: سپاهان که 
در نیم فصل دوم لیگ برای مدتی صدرنشین شد، اما با چند تساوی 
پی درپی نه تنها صدر را به رقیب خود، یعنی تراکتور هدیه داد، بلکه 
به رتبه سوم هم رسید و اگر شاگردان اسماعیل کارتال به شمس آذر 
می دادند،  شکست  تهران  در  را  خوزستان  استقلال  و  بودند  نباخته 
سپاهان رتبه دوم را هم از دست داده بود. البته بااین وجود سپاهان در 
جام حذفی و بازی برگشت لیگ با سرمربی فرانسوی خود پرسپولیس 
برای  محبوبیتی  بتواند  مربی  این  ازاین حیث  تا  بود  داده  را شکست 
از  اما شکست مقابل ملوان و حذف  خود در اصفهان دست وپا کند. 
جام حذفی و باخت خانگی مقابل گل گهر باعث شد مدیران باشگاه 

اصفهانی تا حد زیادی اعتمادشان را به کارترون از دست بدهند.
هرچند آنها بعد از چند تساوی پی درپی در همان اوایل نیم فصل 
دوم که منجر به ازدست رفتن صدر جدول شد به این فکر افتادند که 

برای فصل آینده به دنبال مربی بهتری باشند. 

توپچیهاباتوپپرُبهپاریسمیروند
انریکه، چهارچشمی مراقب آرتتا !

به گزارش ابرار ورزشی، تیم آرسنال در دومین دیدار نیمه نهایی 
میهمان  پرنس  دو  پارک  ورزشگاه  در  امشب  اروپا،  قهرمانان  لیگ 
پاری سن ژرمن خواهد بود. این دیدار از ساعت ۲۳:۳۰ به وقت ایران 

می شود. آغاز 
در دیدار رفت که در ورزشگاه امارات برگزار شد، پاری سن ژرمن 
با تک گل عثمان دمبله به پیروزی ۱-۰ رسید و با این نتیجه با برتری 

شکننده ای وارد بازی برگشت می شود.
پاری سن ژرمن با خبر خوب بازگشت دمبله از مصدومیت وارد 
این دیدار شده است؛ بازیکنی که با آمادگی دوباره اش، دست لوییس 
انریکه را در خط حمله بازتر می کند. در مقابل، آرسنال توماس پارتی 
از رفع محرومیت در اختیار دارد و این یعنی دکلان رایس  را پس 
می تواند به پست محبوب خود در میانه زمین بازگردد- نقشی کلیدی 
برای جبران نتیجه.آرسنال برای جبران شکست، نیاز به حمله دارد 
باشد.  باید مراقب ضدحملات خطرناک پاریسی ها  اما در عین حال 
کارشناسان هشدار داده اند که بی احتیاطی در فاز دفاعی می تواند کار 

را برای شاگردان آرتتا بسیار سخت کند.
لیگ  فینال  به  رسیدن  دنبال  به  بار  دومین  برای  تیم  دو  هر 
و  رسید  فینال  به   ۲۰۲۰ فصل  در  پاری سن ژرمن  هستند.  قهرمانان 
آرسنال تنها یک بار در سال ۲۰۰۶ این تجربه را داشته است. آمار اما به 
نفع پاری سن ژرمن است: آرسنال هرگز در تاریخ خود نتوانسته پس از 

کند. صعود  اروپایی  رقابت های  در  رفت،  بازی  در  خانگی  شکست 

صادقی: دستیار مرفاوی می خواست من را 
به پرسپولیس ببرد!

آکادمی  در  اخیر  اتفاق های  خصوص  در  صادقی  حسین  امیر 
استقلال اظهار داشت: چند روز پیش سری به آکادمی باشگاه زدم و 
بیشتر از این که شاهد آدم های جوان در آکادمی باشم، افراد مسن را 
دیدم که آکادمی  را تبدیل به خانه سالمندان کرده اند. نکته عجیب تر 
حضور فردی به نام علی نقیان که پرسپولیسی هم است، در آکادمی 

است.
رفته  استقلال  امید های  تست  برای  من  که  زمانی  افزود:  وی 
بودم، این فرد که دستیار صمد مرفاوی هم بود، می خواست من را به 
پرسپولیس ببرد که همین اتفاق باعث شد تا مرفاوی او را اخراج کند. 
اگر مسئولان باشگاه یک جستجوی ساده در مورد این آدم می کردند 
هیچ وقت اجازه نمی دادند او پا به استقلال بگذارد. البته حضور خود 
آقای اسدی هم در آکادمی سوال برانگیز است و ایشان هم به اشتباه 

به استقلال آمده است.
مدافع سابق استقلال در خصوص بحث حضور ماتزاری در این 
تیم گفت: تاجرنیا آدمی است که می خواهد برای استقلال کار انجام 
دهد و من خودم به او خوشبین هستم و عیب و ایرادات را هم شخصا 
به خودش گفته ام. به نظر من آوردن یک مربی مطرح اروپایی خوب 
است ولی  ما باید امکانات را هم برایش فراهم کنیم. اگر بازیکنان 
خوب نتوانیم بگیریم، آوردن ماتزاری هیچ فایده ای ندارد و مثل این 
بدون  جاده  یک  در  بخواهیم  سیستم  آخر  بنز  یک  از  که  می ماند 
آسفالت حرکت کند. استقلال اول باید بازیکنان خوب جذب کند تا 

این مربی بتواند در این تیم موفق شود.
کرد:  خاطرنشان  پیشکسوتان   از  برخی  به  انتقاد  با  صادقی 
متاسفانه برخی از پیشکسوتان ما فقط در اینستاگرام به دنبال گرفتن 
با  صحبت  یا  باشگاه  در  آدم ها  همین  هستند.  باشگاه  و  تیم  حق  
مسئولان استقلال حرفی از مشکلات تیم نمی زنند و فقط با استوری 
گذاشتن می خواهند مشکلات تیم را حل کنند در حالی که اینطوری 
استقلال  حال  به  دلتان  اگر  نمی شوند.  حل  مشکلات  وقت  هیچ 
باشگاه دفاع کنید. این  از حق  به مدیران می رسید  می سوزد وقتی 

جوانان  و  ورزش  وزارت  فرهنگی  دفتر  مدیر 
گفت: رخی افراد در خصوص جو ورزشگاه ها در ایران 
سیاه نمایی می کنند. ۳۰۰ مسابقه در لیگ برتر امسال 
دچار  مسابقات  از  تعدادی  تنها  شاید  و  برگزار شده 
مشکل شده اند.  نشست ویژه ساماندهی ورزشگاه ها 
و کانون های هواداری با حضور حجت الاسلام احدی، 
مدیرکل دفتر امور فرهنگی وزارت ورزش، حجت اله 
بهمنی مدیر روابط عمومی و فرهنگی سازمان لیگ، 
اصفهان،  ورزشکاران  بسیج  رئیس  رجبی  وحید 
اداره  جوانان  امور  و  فرهنگی  معاون  کریمی  فرهاد 
کمیته  مسئول  عارفیان  مهدی  اصفهان،  ورزش  کل 
مسابقات هیئت فوتبال استان اصفهان و نیز با حضور 
نماینده  همراه  به  باشگاه،  مسئولان  و  مدیرعامل 
وزارت کشور و برخی مسئولان انتظامی و استانی در 

شد. برگزار  نقش جهان  ورزشگاه 

یوسف زاده  احمد  نشست،  این  ابتدای  در 
مدیرعامل باشگاه، ضمن ارائه گزارشی از فعالیت های 
از تشکیل کارگروه های  باشگاه،  و هواداری  فرهنگی 
تخصصی تحول فرهنگی باشگاه سپاهان در ماه های 
گذشته خبر داد. مدیرعامل باشگاه سپاهان، در ادامه 
به برخی اقدامات در راستای این راهبرد  اشاره نمود.

فرهنگی  و  عمومی  روابط  مدیر  بهمنی  حجت اله 
فعالیت های  از  قدردانی  ضمن  نیز  لیگ  سازمان 
کنترل  بر  فدراسیون  تأکید  سپاهان،  هواداری 
ورزشگاه ها را یادآور شد و گفت: ۴ آیین نامه جدید 
تدوین شده و کانون های هواداری باید به کانون های 
اتحاد ملی تبدیل شوند؛ همچنین باید تمهیدات لازم 
توسط باشگاه ها برای حضور سالم و مناسب هواداران 

شود. فراهم  ورزشگاه ها  در 
اصفهان  ورزشکاران  بسیج  رئیس  رجبی  وحید 

به  سپاهان  فرهنگی  فعالیت های  از  تقدیر  با  هم 
همه  همکاری  و  زیرساخت ها  آماده سازی  ضرورت 
دستگاه ها برای ساماندهی ورزشگاه ها تأکید کرد. وی 
خواست  مسؤولان  سایر  و  ورزش  وزارت  نماینده  از 
باشگاه ها کمک شود.حجت الاسلام  به  این زمینه  در 
احدی در این نشست، سپاهان را یکی از باشگاه های 
و  برشمرد  فرهنگی  مسائل  حوزه  در  موفق  و  خوب 
این  باشگاه تقدیر کرد. وی  از فعالیت های تخصصی 
اصفهان  مردم  غنی  فرهنگ  از  برگرفته  را  پیشرفت 
دانست. احدی در ادامه افزود: برخی افراد در خصوص 
 ۳۰۰ می کنند.  سیاه نمایی  ایران  در  ورزشگاه ها  جو 
مسابقه در لیگ برتر امسال برگزار شده و شاید تنها 

دچار مشکل شده اند. مسابقات  از  تعدادی 
مدیر دفتر فرهنگی وزارت ورزش و جوانان ضمن 
گفت:  ورزشگاه ها  در  ناهنجاری ها  برخی  به  اشاره 

برخی بی نظمی ها و ناهماهنگی ها در سطوح مختلف 
سکوها ی  جو  بر  انضباطی،  آرای  برخی  همچنین  و 
برنامه های  به  پایان  در  است.وی  تاثیرگذار  هواداری 
و  ساختار ها  در  هماهنگی  ایجاد  برای  رو  پیش 
فرآیندهای مرتبط با ساماندهی فرهنگی باشگاه ها و 
ورزشگاه ها و اعلام آمادگی نها دهای مختلف در این 

کرد. اشاره  زمینه 
فرهاد کریمی معاون فرهنگی و امور جوانان اداره 
کل ورزش و جوانان استان اصفهان نیز طی سخنانی 
در  موفق  باشگاه های  از  یکی  عنوان  به  سپاهان  از 
از  و  برد  نام  هواداری  و  فرهنگی  فعالیت های  حوزه 
اقدامات این باشگاه در زمینه فرهنگی تمجید کرد.

از  حاضران  ویژه،  نشست  این  پایان  در   
زیرساخت های ورزشگاه نقش جهان و موزه سپاهان 

کردند. بازدید 

سیاه نمایی در خصوص جو ورزشگاه ها

توپچی ها با توپ پُر به پاریس می روند

تنگنای سروشانریکه، چهارچشمی مراقب آرتتا !
افزایش هجمه ها علیه شماره ۷ سرخ ها پس از حضور در تلویزیون

 تیم کبدی بانوان
 جوانگرایی کرده است
 ماهرخ دانش:

آینده این رشته 
روشن است

نام  که  مدت هاست  ورزشی،  ابرار  گزارش  به 
شایعات  با  پرسپولیسی  محافل  در  رفیعی  سروش 
و زمزمه هایی درباره »باندبازی« و »دخالت در امور 
تیمی« گره خورده است؛ موضوعاتی که نه باشگاه 
واکنش رسمی به آن ها نشان داده و نه خود رفیعی 
تا پیش از حضور زنده اش در تلویزیون، به صورت 

بود. درباره شان صحبت کرده  مستقیم 
را  سکوتش  بالاخره  پیش  شب  دو  رفیعی 
شکست و مقابل دوربین نشست تا به قول خودش 

این  نتیجه  اما  کند؛  رفع  را  سوءتفاهم ها  برخی 
به  داشت،  انتظار  که  آن گونه  صریح،  گفت وگوی 
نفعش تمام نشد. او تلاش کرد با ذکر روابط خوبش 
با نفراتی چون امید عالیشاه، وحید امیری و حتی 
و  باقری  کریم  چون  چهره هایی  حضور  به  اشاره 
افشین پیروانی، خود را از اتهام ایجاد تفرقه در تیم 
مبرا کند. اما دقیقاً همین اشاره ها و تأکیدهای مکرر 
به »رفاقت« های خاص، در نگاه بسیاری از هواداران 
و حتی برخی کارشناسان، نه تنها شائبه ها را برطرف 

بلکه به آن ها رنگ واقعیت داد. نکرد، 
به  رفیعی  صحبت های  بخش  مهم ترین 
بود  جایی  شاید  و  اسکوچیچ  با  مذاکره  تکذیب 
اشاره  کنعانی زادگان  حسین  با  کدورتش  به  که 
تصویر  که  خطر  این  با  اما  صادقانه،  اعترافی  کرد؛ 
به  پرسپولیس  رختکن  انسجام  از  ترک خورده ای 
نمایش بگذارد.حالا برخی می پرسند: آیا حضور در 
به  آیا سروش  بود؟  تصمیم درستی  تلویزیون  قاب 
جای ترمیم تصویرش، با این گفتگو بهانه بیشتری 

به دست منتقدانش نداد؟ در حالی که رفیعی تلاش 
داشت خود را حامی تیم و بازیکنان جوان معرفی 
کند، آنچه به چشم آمد، باز هم همان چهره ای بود 
و حالا حتی  شایعات  پیچیده،  روابط  مرکز  در  که 

دارد. قرار  شخصی  اختلافات 
بوده  روشن گری  سروش  نیت  است  ممکن 
باشد، اما در فوتبال ایران » به ویژه در باشگاه بزرگی 
رساتری  صدای  سکوت،  گاهی  پرسپولیس«  مثل 

دارد.

افزایش هجمه ها علیه شماره ۷ سرخ ها پس از حضور در تلویزیون    تنگنای سروش

پاسخگویی  پرابهام در اولین نشست خبری

 سخنگوی استقلال:
 وضعیت باشگاه
وخیم نیست !

خانم سخنگو، خبرنگاران را قانع نکرد

بی خبر از استقلال 
و فوتبال !

کارتالقولفیکسبودننمیدهد
تازه واردهای پرسپولیس روی نیمکت

وزیر ورزش کشورمان با سفیر کشور 
قطر دیدار کرد و در مورد مسائل مختلف 

به گفت و گو پرداخت.
اردیبهشت ماه(،   ۱۶ دیروز)سه شنبه 
»سعد عبدالله سعد آل محمود الشریف«، 
احمد  دکتر  با  ایران  در  قطر  سفیر 
دنیامالی، وزیر ورزش و جوانان در محل 
کرد.  گفت وگو  و  دیدار  وزارتخانه  این 
برنامه های  و  دیدگاه ها  دیدار،  این  در 
حوزه  دو  در  ایران  اسلامی  جمهوری 
سطح  ارتقای  هدف  با  جوانان  و  ورزش 

شد. مطرح  کشور  دو  بین  تبادلات 
روابط  که  این  به  اشاره  با  دنیامالی 
بهترین  در  قطر  و  ایران  دیپلماتیک 
این  به سفیر  است، خطاب  سطح ممکن 
روابط  که  این  به  توجه  با  گفت:  کشور 
سطح  در  قطر  و  ایران  بین  دیپلماتیک 
علاقه مند  ما  دارد،  قرار  خوبی  خیلی 

جوانان  و  ورزش  حوزه  در  که  هستیم 
داشته  یکدیگر  با  بیش تری  تعاملات  نیز 
دو  ورزشی  ارتباط  که  البته  باشیم. 
کشور از گذشته حسنه بوده اما احساس 
باید  روابط  این  برهه کنونی  در  می کنیم 
این  ضمن  کند.  پیدا  بیش تری  توسعه 
به  ایران  رییس جمهور  اخیر  سفر  در  که 
قطر، موافقت نامه همکاری بین دو کشور 
ورزشی  موضوعات  که  رسیده  امضا  به 
در  بنابراین  است  شده  لحاظ  آن  در  هم 
صددیم تا هر چه سریع تر این پیش نویس 
را عملیاتی و اجرایی کنیم.وزیر ورزش و 
برای  ایران  برنامه های پیشنهادی  جوانان 
این  را  قطر  با  ورزشی  تبادلات  گسترش 
این  هدف مان  اولین  داد:  توضیح  گونه 
ورزشی  فدراسیون های  ارتباط  که  است 
متناظرشان  فدراسیون های  با  ایران 
در  قطر  که  چرا  شود  مستمر  قطر  در 

)بادبانی(،  قایقرانی  مثل  رشته ها  برخی 
دارد  نسبی  مزیت  ایران  با  مقایسه  در 
سخت  و  فنی  ظرفیت  از  مایلیم  ما  و 
ببریم.  بهره  رشته ها  این  در  قطر  افزاری 
طب  و  مدیریت  دانش  از  بهره مندی 
و  آموزشی  کارگاه های  برگزاری  ورزشی، 
ورزش  و  جوانان  حوزه  تجربیات  انتقال 
بانوان از جمله مواردی است که می تواند 
دو  میان  خوبی  همکاری های  سرآغاز 
لزوم هم افزایی  به  اشاره  با  باشد.او  کشور 
گفت:  منطقه  در  مسلمان  کشورهای 
ایران مساعدت های قطر را در حمایت از 
مردم غزه فراموش نمی کند. این انتظار از 
تمامی کشورهای اسلامی وجود دارد که 
در موضوع غزه و محاصره زنان و کودکان 
در این منطقه هم چون ایران و قطر عمل 
کشورهای  میان  باید  معتقدیم  کنند. 
بیش تری  هم افزایی  منطقه  مسلمان 

روش  بهترین  قطعا  باشد.  داشته  وجود 
مسلمان،  برادران  مناسبات  توسعه  برای 
ایجاد همین هم افزایی است.سعد عبدالله 
در  قطر  الشریف، سفیر  محمود  آل  سعد 
ایران نیز ضمن قدردانی از دنیامالی بابت 
به  اشاره  با  را  صحبت هایش  دعوت،  این 
موفقیت اخیر تیم ملی فوتبال کشورمان 
شروع کرد: در ابتدا باید به ملت ایران به 
خاطر راهیابی تیم ملی فوتبال این کشور 
بگویم.  تبریک  جهانی  جام  بازی های  به 
ملی  تیم  برای  قطر  که  باوریم  این  بر  ما 
فوتبال ایران، کشور دوم است و ما خاطره 
در جام جهانی  ایرانی ها  از حضور  خوبی 
قطر داریم. ماه آینده هم میزبان این تیم 
هستیم و امیدواریم شاهد نمایش زیبایی 
قطر  در  ایران  فوتبال  باشیم.  تیم  دو  از 
نیاز به تماشاگر ندارد، چرا که بسیاری از 

هستند. تیم  این  طرفدار  قطری ها 

برنامه  به  واکنش  در  پایان  در  وی 
ایران  جوانان  و  ورزش  وزیر  پیشنهادی 
کشور  دو  ورزشی  تبادلات  توسعه  برای 
پیشنهادی  برنامه های  تمامی  افزود:  نیز 
وزیر ورزش ایران را به اطلاع دستگاه های 
که  این  کما  می رسانم،  قطر  در  مختلف 
می دانم با توافق نامه ای که میان امیر قطر 
رسیده،  امضا  به  ایران  رییس جمهور  و 
عملیاتی  و  اجرا  قابل  این طرح ها  تمامی 
از  بسیاری  میزبان  ایران  بود.  خواهد 
ما  و  است  آسیایی  و  جهانی  مسابقات 
آمادگی این را داریم که اردوهای ایرانی ها 
را میزبانی کنیم. ما پشتیبان همه برادران 
ایرانی در مجامع بین المللی خواهیم بود. 
از کاندیداتوری آن ها در پست های مختلف 
می کنیم.  استقبال  جهانی  و  آسیایی 
امیدواریم ارتباط مدیران ورزشی ایران با 
همتایان خود در قطر مستمر باقی بماند.

سفیر قطر در دیدار با دنیامالی: قطر برای تیم ملی فوتبال ایران، کشور دوم است

صعودفجرسپاسی،دوهفتهزودتر؛تیمدوستداشتنیبهلیگبرتربرگشت
 در دیدارهای هم زمان هفته سی ودوم رقابت های لیگ یک که عصر دیروز برگزار شد، نتایجی رقم خورد که به قطعی شدن قهرمانی تیم فجر سپاسی منجر شد. تیم شیرازی که در مسجدسلیمان به مصاف نفت رفته بود 
در یک بازی سخت و سنگین بازی را با حساب دو بر یک واگذار کرد اما به لطف دیگر نتایج، توانست صعودش به لیگ برتر را جشن بگیرد.مهم تر از آنچه در مسجدسلیمان رقم خورد، نتایج دیگر مدعیان بود. صنعت نفت 
مقابل دیگر تیم شیرازی یعنی شهرراز شکست خورد و همین اتفاق هم برای آریو اسلامشهر مقابل مس کرمان رخ داد. البته پیکان توانست از سد سایپا بگذرد تا روی جدول همه چیز به سود فجر سپاسی تمام شود.با این 
نتایج، تیم های پیکان )۵۸ امتیاز(، صنعت نفت )۵۵ امتیاز(، آریو اسلامشهر )۵۴ امتیاز( و سایپا )۵۴ امتیاز( به ترتیب در رده های دوم تا پنجم قرار گرفتند تا فجر سپاسی با ۶۳ امتیازش صعودش به لیگ برتر قطعی شود.

شاگردان پیروز قربانی حالا با هفت امتیاز بیشتر نسبت به رده سوم جدول، در فاصله دو هفته مانده به پایان رقابت ها، صعود خود به لیگ برتر را مسجل کرد.

اختصاصی ابرار ورزشی



2 منهای فوتبال
تیم بسکتبال دنور ناگتس در فاصله 3 ثانیه به پایان بازی موفق شد اوکلاهماسیتی را در پلی آف NBA شکست دهد.  تیم بسکتبال دنور 
ناگتس در بازی نخست از سری نیمه نهایی کنفرانس غرب لیگ NBA به مصاف اوکلاهماسیتی تاندر رفت و در لحظات پایانی این تیم را 121 
بر 119 شکست دهد. در ثانیه های پایانی، اوکلاهاما سیتی با برتری 119 بر 118 به دنبال حفظ پیروزی بود اما دو پرتاب آزاد چت هولمگرن که 
می توانست فاصله را افزایش دهد، وارد سبد نشد و فرصت پیروزی برای ناگتس را فراهم کرد.  پس از این اتفاق، کریستین براون توپ را گرفت و 

به راسل وستبروک پاس داد، که پاس او به آرون گوردون رسید تا او با شوتی دقیق، بازی را برای ناگتس به پایان برساند.
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برد پرسپولیس   
امیدوارم پرسپولیس برابر خیبر خرم آباد پیروز میدان باشد و به 

رتبه دوم جدول دست یابد  .
حسینی -تهران

 البرز آماده میزبانی مسابقات
 بیس بال غرب آسیا

شانزدهمین دوره مسابقات بیس بال کاپ غرب آسیا از تاریخ 
2۵ تا 3۰ اردیبهشت  به میزبانی ایران برگزار می شود. شانزدهمین 
 3۰ تا   2۵ تاریخ  از  آسیا  غرب  کاپ  بیس بال  رقابتهای  دوره 
اردیبهشت ماه، به میزبانی ایران و در استادیوم اختصاصی بیس بال 
از  دوره  این  در  شد.  خواهد  برگزار  کرج  انقلاب  ورزشی  مجموعه 
مسابقات، ۷ تیم از کشورهای فلسطین، هند، سریلانکا، افغانستان، 
ایران، پاکستان و بنگلادش حضور دارند و رقابت خود را برای کسب 
عنوان قهرمانی منطقه آغاز خواهند کرد.  تیم ملی بیس بال مردان 
ایران که برای نخستین بار به فینال این رقابتها چشم دوخته است، 
مقابل  نخست  دیدار  داشت؛  خواهد  دیدار  دو  گروهی  مرحله  در 
در  پاکستان  مقابل  دوم  دیدار  و  اردیبهشت  روز 2۵  در  بنگلادش 
روز 2۷ اردیبهشت برگزار می شود. هدایت تیم ملی ایران بر عهده 
آندره آ دی اوریا، سرمربی ایتالیایی است. همچنین در ترکیب تیم 
ملی دو بازیکن لژیونر حضور دارند که یکی از آنها در چین تایپه 
و دیگری در ایتالیا فعالیت می کند.  این رقابتها هر دو سال یک بار 
برگزار می شود. در دوره گذشته که در سریلانکا برگزار شد، تیم ملی 
ایران موفق شد به مقام چهارم دست یابد. گفتنی است که استان 
البرز در سال 1399 نیز قرار بود میزبان این مسابقات باشد، اما به 

دلیل شیوع ویروس، رقابتها در آن سال لغو شد.

 یک ایرانی سرمربی تیم ملی ووشو
 فیلیپین شد

سرمربی  دهقان  علی  فیلیپین  ووشو  فدراسیون  اعلام  طبق 
شد.  کشور  این  پایه  سنی  رده  و  بزرگسالان  ساندا  ملی  تیمهای 
فدراسیون ووشو اعلام کرد که طی رایزنی ها و حمایتهای فدراسیون 
ووشو و همچنین با توجه به سوابق و تجربه های علی دهقان مربی 
اسبق تیمهای ملی ایران و قهرمان سابق جهان این مربی شناخته 
رده های  در  فیلیپین  ساندا  ملی  تیمهای  سرمربی  به عنوان  شده 
فدراسیون  راستا  بزرگسالان منصوب شد.  در همین  و  پایه  سنی 
ووشو فیلیپین روز گذشته جلسه ای را با دهقان و با حضور گودو 
فردو جلاسکو رئیس جدید فدراسیون، کاماچو دبیرکل فدراسیون 
و ریچارد بچمن رئیس کمیته ورزشهای ملی به جهت ارائه برنامه ها 
برای حضور تیم ملی فیلیپین در مسابقات قهرمانی آسیا جوانان، 
قهرمانی جوانان جهان، بازی های آسیایی جنوب شرقی و بازیهای 

برگزار کرد. ناگویا  آسیایی 
 مدعیان تور جهانی تنیس
 حریفان خود را شناختند

رقابتهای تور جهانی تنیس مردان با انجام دیدارهای مرحله 
اصلی، مدعیان  قرعه کشی جدول  انجام  با  و  پیگیری  مقدماتی 
حریفان خود را شناختند.  تور جهانی تنیس مردان به میزبانی 
ورزشی  مجموعه  زمینهای  در  و  کشورمان  تنیس  فدراسیون 
جدول  روز  دومین  انجام  با  است.  برگزاری  حال  در  انقلاب 
همچنین  یافتند.  راه  بعدی  مرحله  به  تنیسور   1۶ مقدماتی، 
در  حاضر  تیمهای  و  شد  کشی  قرعه  نیز  بازیها  اصلی  جدول 
بخش دونفره با انجام ۷ مسابقه به مصاف حریفان خود می روند.  
در جدول مقدماتی بازیها ۶۴ تنیسور از کشورهای هند، ایران، 
سوئد، روسیه، استرالیا، صربستان، انگلیس، ایتالیا، ژاپن، ترکیه، 
داشتند. هفته  مالزی حضور  و  اسپانیا، سوریه  آرژانتین،  عراق، 
از  دلاری  هزار   1۵ جایزه  با  مردان  تنیس  جهانی  تور  نخست 
ورزشی  مجموعه  زمین های  در  ماه  اردیبهشت   21 لغایت   1۵
انقلاب تهران برگزار می شود. هفته دوم این مسابقات نیز از 22 
تا 28 اردیبهشت ماه برگزار خواهد شد. سر داوری هفته نخست 
بازیها بر عهده سامان حسنی سرداور نشان نقره کشورمان است. 
نماینده  خودرو،  ماموت  حمایت  با  رقابتها  این  است؛  گفتنی 
فروش و خدمت پس از فروش خودروهای سواری فولس واگن 

ایران برگزار می شود. در 

صعود بنیامین به رتبه سوم رنکینگ دنیا
کانتندر  استار  رقابتهای  در  درخشش  از  پس  فرجی  بنیامین 
زیر  پینگ پنگ بازان  برترین  رنکینگ  سوم  جایگاه  در  تایلند 
 2۰2۵ سال  نوزدهم  هفته  رتبه بندی  گرفت.   قرار  دنیا  سال   1۷
میلادی منتشر شد و بنیامین فرجی نابغه پینگ پنگ ایران پس از 
درخشش و کسب دو مدال برنز در رقابتهای استار کانتندر تایلند 
با ۶3۴۰ امتیاز در جایگاه سوم برترین پینگ پنگ بازان رده سنی 
با  نیز  بزرگسالان  سنی  رده  در  فرجی  گرفت.  قرار  سال   1۷ زیر 
خود  به  را  دنیا  به دستان  راکت  برترین   1۷۰ جایگاه  ارتقا  پله  دو 
مسابقات  در  اخیر  یکسال  در  که  فرجی  بنیامین  داد.   اختصاص 
مختلفی شرکت کرده، حتی در رده بزرگسالان هم توانسته مدعیان 
بزرگی را از کشور چین شکست دهد و شگفتی ساز شود. او فعلا در 
رده بزرگسالان مسیر زیادی برای رسیدن به بهترین پینگ پنگ باز 
ایرانی یعنی نوشاد عالمیان دارد که در سالهای اخیر بین ۶۰ نفر 

است. قرار داشته  دنیا  برتر 

                                                                  Abrar.Varzeshi                             :شبکه های اجتماعی
@AbrarVarzeshiNews

www.aparat.com/AbrarVarzeshi

پیروزی 
دنور در 
ثانیه های 
پایانی

چهارشنبه 17 اردیبهشت  1404 - 9 ذی القعده 1446 - 7 می 2025 - شماره 8744

تیم کبدی بانوان جوانگرایی کرده است
ماهرخ دانش: آینده این رشته روشن است

این  به  نفرات جدیدی  اینکه  بیان  با  بانوان  کبدی  تیم  مربی 
ابراز امیدواری کرد که تیم ایران بتوان مدال  رشته اضافه شده اند 

تکرار کند. ناگویا  را در  آسیایی 2۰18  بازی های  طلای 
ایران با درخشش در جاکارتا موفق شد تیم قدرتمند هند را 
شکست دهد و برای نخستین بار فاتح بازی های آسیایی شود اما این 
اتفاق در هانگژو رخ نداد. اکنون مربی تیم کبدی خبر از جوانگرایی 

تیم بانوان برای مسابقات پیش رو داده است.
اظهار  ورزشی  ابرار  با  اختصاصی  گفتگوی  در  دانش  ماهرخ 
داشت: تیم ملی بزرگسالان در حال آماده شدن برای مسابقات جهانی 
هندوستان است و دهم خرداد ماه به این رقابت ها اعزام خواهد شد. در 
کنار تیم ملی بزرگسالان، تیم جوانان هم برای مسابقات آسیایی بحرین 
نوجوانان  و  جوانان  اردوی  دو  حال  به  تا  است.  آماده سازی  حال  در 
برگزار کرده ایم که برمی گردد به سال 1۴۰3. در سال جاری هم منتظر 

برگزاری قهرمانی کشوری جوانان هستیم تا اردو را شکل بدهیم.
برگزار  هند  در  که  بزرگسالان  مسابقات  در  داد:  ادامه  وی 
خواهیم  حضور  بزرگسال  و  جوان  بازیکنان  از  ترکیبی  با  می شود 
در  ما  می شوند.  سنجیده  بازیکنان  جهانی  مسابقات  در  یافت. 
نایب  عنوان  به  شد  برگزار  تهران  در  که  آسیا  قهرمانی  مسابقات 
قهرمانی رسیدیم. در حال حاضر به جرات می توانم بگویم 8۰ درصد 
انگیزه تر  با  و  جوان  بازیکنان  به  را  خود  جای  پیشین  بازیکنان  از 

است.  پوست اندازی  حال  در  بانوان  کبدی  واقع  در  و  داده اند 
دانش گفت: رقابت های جهانی محک خوبی است برای بازیکنان تا 
بتوانیم یک تیم خوب و پرقدرت را برای بازی های آسیایی ناگویا آماه 
کنیم. من تا پایان سال گذشته هدایت تیم بزرگسالان را بر عهده داشتم 
و طبق تصمیم فدراسیون از این پس هدایت تیم جوانان را عهده دار 
هستم و خانم تربتی نژاد مسئولیت تیم بزرگسالان را بر عهده خواهد 
هست  بزرگسالان  از  سخت تر  قطعا  جوانان  تیم  هدایت  البته  داشت. 
آموزش  باید حرفه ای  و  بازیکنان هنوز مبتدی هستند  اینکه  لحاظ  به 
ببینند. ساخته شدن جوانان برای رویداد بزرگ بحرین تلاش و مهارت 

وانرژی زیادی می خواهد که امیدوارم در انجام این امر موفق باشم. 
ایرانی  بانوی  آیا  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  پایان  در  دانش 
لژیونر داریم، گفت: این اتفاق در عرصه کبدی مردان رخ داده اما 
بانوان ما هم  انشاءالله در آینده نزدیک شاهد این خواهیم بود که 

کنند. پیدا  معتبر حضور  لیگ های  در  بتوانند 

کشیده شدن حواشی تکواندوی زنان به اتاق وزیر
ناهید – مبینا؛ این رقابت نیست جنگ علنی است!

پیش  جایی  تا  روزها  این  زنان  تکواندوی  ملی  تیم  حواشی 
روزها  این  است.  کشیده  وسط  هم  را  ورزش  وزیر  پای  که  رفته 
حتما همه اهالی ورزش در جریان اختلافات به وجود آمده بین دو 
از یک سال قبل ستاره های ورزش  ایران که کمتر  تکواندوکار زن 
ایران در المپیک پاریس لقب گرفتند، هستند. اختلافاتی که پای 
در  دنیامالی  گذشته  روز  و  کرده  باز  ماجرا  به  هم  را  ورزش  وزیر 
جلسه ای غیرمعمول با ناهید کیانی نایب قهرمان تکواندوی المپیک 
تکواندو  البته که هادی ساعی رئیس فدراسیون  دیدار کرده است 
را  اختلافات  این  با »ورزش سه«  قبل خود  روز  در مصاحبه چند 
اما  دروغ محض دانسته و آن را به دشمنان فدراسیون ربط داده، 
چیزی که مشخص است مبینا نعمت زاده و ناهید کیانی اصلا رابطه 
صمیمی با هم ندارند و با توجه به قرار گرفتن در یک وزن حالا این 

بین آن ها می شود. بیشتر  باعث چالش  رقابت 
اختلافاتِ پیش از المپیک، سر باز کرد

تکواندوکار دختر  دو  برای  مربی  دو  زمانی که  از همان  شاید 
ایران در المپیک در صندلی کوچ نشستند و نفر دیگر از روی سکو 
ملی  تیم  در  اختلافات  که  فهمید  می شد  می کرد،  دنبال  را  کار 
اما نتیجه و خروجی کار طوری بود  تکواندوی زنان موج می زند.  
که کمتر کسی سراغ این حواشی و اختلافات رفت و با کسب یک 
برنز مبینا نعمت زاده  ناهید کیانی و  نقره  تاریخی که مدال  نتیجه 
ماه  حال چند  این  با  نزد.  دامن  این حواشی  به  زد، کسی  رقم  را 
بیشتر طول نکشید تا اختلافات قبل از المپیک، بار دیگر خودش را 
نشان دهد. مینو مداح که به واسطه نتیجه درخشان در المپیک در 
جایگاه خود تثبیت شده بود، به خاطر اختلاف با هادی ساعی رئیس 
بود،  تیم ملی  البته خواهرش مهروز ساعی که مربی  و  فدراسیون 
اردوی تیم ملی را ترک کرد و این شروع رسانه ای شدن اختلافات 
ماجرا  این  از  ماه  چند  اینکه  با  بود.  زنان  تکواندوی  ملی  تیم  در 
گذشته، اما فدراسیون به طور رسمی جانشین مداح را معرفی نکرده 
و این مربی هم اعلام کرده حاضر نیست با هادی ساعی کار کند.

تغییر وزن مبینا، چالش جدی و بزرگ
اما در کنار اختلافات به وجود آمده در کادرفنی و جدایی مینو 
و  می شد  محسوب  کیانی  ناهید  اختصاصی  مربی  واقع  در  که  مداح 
قدرت گرفتن مهروز ساعی که مربی اختصاصی مبینا نعمت زاده بود، 
یک تغییر وزن هم به حواشی قبلی اضافه کرد. مبینا نعمت زاده اعلام 
کرد دیگر نمی تواند در وزن ۴9- کیلوگرم مبارزه کند و به یک وزن 
ناهید  که  المپیکی  کیلوگرم   -۵۷ وزن  یعنی  می گذارد،  پای  بالاتر 
این  رویارویی  اولین  شد.   2۰2۴ پاریس  قهرمان  نایب  آن  در  کیانی 
مبینا  پیروزی  با  که  بود  برتر  لیگ  در  جدید  وزن  در  تکواندوکار  دو 
جام  در  بار  دومین  برای  کیانی  ناهید  سپس  شد.  همراه  نعمت زاده 
ریاست فدراسیون جهانی تکواندو مقابل رقیب جدیدش شکست خورد. 
این بار اما ناهید کیانی با عصبانیت شیاپچانگ را ترک کرد و برخلاف 
این  که  البته  نداد.  دست  خود  حریف  با  مبارزه  از  بعد  معمول  روال 
با اصرار مبینا نعمت زاده به  اتفاق در نهایت در کنار میدان مبارزه و 
شکلی کاملا سرد و غیرمعمول رقم خورد. حالا این دو تکواندوکار هر 
دو  کیلو   -۵۷ و   -۵3 اوزان  در  مختلف  مسابقات  در  می توانند  چند 
نماینده ایران باشند، اما در نهایت برای بازی های آسیایی 2۰2۶ ناگویا 
و المپیک 2۰28 لس آنجلس باید در یک وزن المپیکی تلاش کنند.

وزیر ورزش هم به ماجرا ورود کرد
دیروز بعد از اینکه هادی ساعی به طور کلی اختلاف بین ناهید 
وزارت ورزش و جوانان  بود،  را رد کرده  نعمت زاده  مبینا  و  کیانی 
در خبری اعلام کرد ناهید کیانی با احمد دنیامالی وزیر ورزش و 
جوانان دیدار کرده است. با اینکه جزئیاتی از محتوای صحبتهای رد 
و بدل شده، منتشر نشده، اما اینطور به نظر می رسد ناهید کیانی 
که بعد از جدایی مینو مداح خودش را در تیم ملی تنها می بیند، 
به وزیر ورزش پناه برده و از او خواسته به اتفاقات اخیر ورود کند. 
این جلسه دلیل شکست  از  بعد  کیانی حتی در مصاحبه ای کوتاه 

خود مقابل نعمت زاده را ناداوری عنوان کرده است.
2 پادشاه در یک اقلیم نمی گنجند!

کامران  و  یزدانی  حسن  بین  رقابت  ماجرای  مثل  استثناهایی  شاید 
تکواندوی  در  حداقل  می رسد  نظر  به  اما  باشد،  داشته  وجود  هم  قاسمپور 
زنان دو پادشاه در یک اقلیم نمی گنجند. یزدانی و قاسمپور که سال هاست 
با یکدیگر هم وزن هستند، به واسطه همشهری بودن و رفاقت قدیمی هیچ 
وقت با یکدیگر اختلاف علنی پیدا نکردند و حتی در صورت مبارزه رودررو 
هم همه چیز در اوج احترام پیش رفت. اما در تیم ملی تکواندوی زنان گویا 
ماجرا اینطور پیش نمی رود و اختلافات جدی اجازه ایجاد یک فضای صمیمی 
و دوستانه را نمی دهد. به هر حال راه طولانی پیش روی ناهید کیانی و مبینا 
نعمت زاده تا المپیک 2۰28 لس آنجلس پیش روی آن هاست و فدراسیون 

تکواندو باید سعی کند در فضایی برابر این ماجرا را مدیریت کند.

شب فراموش نشدنی در لانه عقابها 
شهرداری گرگان چهارمین قهرمانی خود در لیگ برتر بسکتبال را در سالن خانگی خود جشن گرفت. تماشاگران بسکتبال در گرگان که سالهاست به خاطر شور و اشتیاق منحصر به فرد خود در ورزش ایران مشهور 
هستند، بالاخره این فرصت را به دست آوردند در سالن خانگی خود معروف به لانه عقاب ها جشن قهرمانی را برپا کنند. بازی سوم فینال لیگ برتر بسکتبال بین شهرداری گرگان و طبیعت که به خاطر ازدحام جمعیت 

و حضور تعدادی از آنها در کنار زمین با تاخیری چند ساعته آغاز شد و البته در طول مسابقه هم با اتفاقات زیادی همراه بود، در نهایت به قهرمانی شهرداری گرگان انجامید.
گرگانی ها که چهارمین قهرمانی خود را جشن می گرفتند، در سالهای اخیر جشن های قهرمانی خود را در تهران برگزار کرده بودند و این اولین بار بود که در جو فوق العاده سالن خانگی خودشان توانستند جام 
قهرمانی را بالای سر ببرند. آتش بازی خاص گرگانی ها و البته هجوم آنها به داخل زمین و روی کول بردن بازیکنان صحنه های خاصی را در جشن قهرمانی شهرداری گرگان رقم زد.  در نهایت هم در سالنی شلوغ و مملو 

از جمعیت بازیکنان مدال و کاپ قهرمانی را تحویل گرفتند و به لیگ برتر بسکتبال در فصل 1۴۰3-1۴۰۴ پایان دادند.

چالشی  در  ایران  بسکتبال  ملی  تیم 
شیوه ای  و  سیستم  کادرفنی،  با  جدید 
بسکتبال  رقابتهای  برای  را  خود  جدید، 
که  رویدادی  می کند،  آماده  آسیا  کاپ 
رشته  این  برای  آغازی  نقطه  می تواند 
باشد. رقابتهای بسکتبال کاپ آسیا 2۰2۵ 
مرداد   2۶ تا   1۴ از  شرایطی  در  عربستان 
سال جاری در جده برگزار خواهد شد که 
تیم ملی ایران با شرایطی متفاوت و نسلی 
تازه پا به این میدان می گذارد؛ میدانی که 
با  امیدوارند  از هواداران بسکتبال  بسیاری 
موفقیت ملی پوشان کشورمان همراه باشد 
هرچند حضور در جمع ۴ تیم پایانی، هدف 
فدراسیون در این آوردگاه اعلام شده است.

ملی  تیم  شده  انجام  قرعه کشی  طبق 
ملی  تیمهای  با   B گروه  در  ایران  بسکتبال 
ژاپن، سوریه و گوام هم گروه است. در گروه 
A استرالیا، لبنان، کره جنوبی و قطر، در گروه 
C عربستان میزبان، چین، اردن و هند و در 
چین تایپه  فیلیپین،  نیوزیلند،  نیز   D گروه 
شاگردان  دید  باید  و  دارند  حضور  عراق  و 
چه  رویداد  این  در  مانولوپولوس  سوتیریس 
می گذارند. نمایش  به  خود  از  را  عملکردی 

از  پس  ایران  بسکتبال  ملی  تیم 
امروز  خود،  طلایی  نسل  بر  تکیه  سالها 
دارد.  قرار  بازسازی  و  تغییر  دوران  در 
نسلی که با نامهایی چون حامد حدادی، 
و  داوودی  آرن  نیکخواه بهرامی،  صمد 

محمد جمشیدی و بسیاری از ستاره های 
افتخاراتی  و  شده  عجین  ایران  بسکتبال 
آسیا،  جام ملت های  در  قهرمانی  چون 
هم  را  جام جهانی  و  المپیک  در  حضور 
نسلی  با  تیم  این  حال  دارد.  کارنامه  در 
باتجربه مسیر  بازیکن  تازه و حضور چند 
دوره ای  است؛  گرفته  پیش  در  را  تازه ای 
تازه  امیدهای  دهند  نشان  می تواند  که 
آنکه  به شرط  باشد  ایران  بسکتبال  برای 
در مسیر درست گام برداشته و نتایج قابل 

کند. کسب  هم  قبولی 

ستارگان  از  برخی  خداحافظی  با 
این  ایران،  بسکتبال  باسابقه  و  خوشنام 
گرفته  خود  به  جوان تر  چهره ای  تیم 
جوان  بازیکنان  از  متشکل  تیمی  است. 
و جویای نام و البته چند چهره باتجربه. 
و  حد  در  پشتوانه سازی  عدم  به  توجه  با 
گذشته  سالیان  در  ملی  تیم  معیارهای 
باید قبول کرد نتایجی که در این مدت به 
رضایت مندی  عنوان  به هیچ  آمده  دست 
نداشته  همراه  به  را  رشته  این  هواداران 
اما با وجود سپری شدن زمان و آزمون و 

خطاهایی که در این مدت شاهد بودیم، 
بود. امیدوار  کنونی  تیم  به  می توان  حالا 

بدون شک برای رسیدن به سکوهای 
ناهموار  و  سخت  راهی  آسیا  دوم  و  اول 
پیش رو داریم چرا که رقابت  با تیمهایی 
مانند استرالیا )اول آسیا و هفتم جهان(، 
و  جهان(  بیست ویکم  و  آسیا  )دوم  ژاپن 
نیوزیلند )سوم آسیا و بیست ودوم جهان( 
کار آسانی نیست و باید در این خصوص 
تدبیری خاص اندیشید، هر چند تیمهای 
برای  می توانند  نیز  لبنان  جمله  از  دیگر 

باشند.  دردسرساز  کشورمان  ملی  تیم 
این  در  هم  حدادی  حامد  خداحافظی 
به  مجبور  ملی  تیم  تا  بود  کافی  میان 
شرایط  این  همه  با  شود؛  سیستم  تغییر 
چاره ای جز عبور از این چالش برای تیم 
ملی بسکتبال ایران وجود نداشت و شاید 
باشد که مدتهاست  عربستان آن میدانی 

هستیم. انتظارش  در 
از سویی دیگر عملکرد خوب و موفق 
 Pro لیگ  رقابتهای  در  یخچالی  بهنام 
امینی،  محمد  اثرگذار  نقش  و  آلمان   A
تیم  در  ایرانی  جوان  ستاره  و  ملی پوش 
نانسی فرانسه به نوعی امیدها را زنده نگه 
می دارد. در این مدت اتفاق خوبی دیگری 
تغییر  به  شد  انگیزه ها  افزایش  باعث  که 
در ساختار دفاعی تیم ملی و کنترل توپ 
در جریان بازی معطوف می شود که بدون 
تیم  امتیاز  کسب  و  بازی  روند  در  شک 

اثر مثبتی دارد. ایران،  ملی بسکتبال 
بسکتبال  ملی  تیم  اینکه  نهایت  در 
ایران باید به روزهای خوب خود بازگردد، 
با  آسیا  در  ایران  بسکتبال  که  روزهایی 
روزهای  آن  از  اما  می کرد  آقایی  اقتدار 
که  همان طور  و  می گذرد  سال ها  خوب، 
اعلام  بارها  بسکتبال  فدراسیون  مسئولان 
آسیا  کاپ  در  حضور  از  هدف  کرده اند 
رسیدن به جمع ۴ تیم پایانی است و باید 
دید آیا این مهم محقق خواهد شد یا خیر.

برتر والیبال گفت: بهترین  رئیس سازمان لیگ 
همکاری  بازیکنان،  قراردادهای  کنترل  برای  راه 
همچون  اصلاحاتی  درج  و  باشگاهها  عامل  مدیران 
تخصیص  و  شدن  لژیونر  برای  مناسب  سن  تعیین 

است. بازیکنان  به  سهمیه 
جبار قوچان نژاد، رئیس سازمان لیگ فدراسیون 
به  توجه  با  قراردادها  سقف  موضوع  درباره  والیبال 
والیبال مطرح شده  لیگ  در  که  غیرمتعارفی  رقم های 
قراردادها  فوتبال موضوع سقف  اظهارداشت: در  است، 
مطرح شد، اما اگر این اتفاق بیافتد، راه های زیادی برای 
سقف  اجرای  دلیل،  همین  به  دارد.  وجود  آن  از  فرار 
مثال،  عنوان  به  نیست.  امکان پذیر  والیبال  در  قرارداد 
تومان  میلیارد  یک  مبلغ  به  قراردادی  می توانم  خودم 
ماشین  یک  و  خانه  یک  خرید  دنبال  به  و  کنم  امضا 
باشم، اما در عمل پول دیگری این وسط رد و بدل شود.

راحتی  به  نمی توانیم  ما  بنابراین  افزود:  وی 
راه  بهترین  کنیم.  تنظیم  را  قراردادها  کف  و  سقف 
و  عامل  مدیران  همکاری  مسائل،  این  کنترل  برای 
و  حق  باید  بازیکنان  طرف،  یک  از  باشگاه هاست. 
باید  دیگر،  طرف  از  و  کنند  دریافت  را  خود  حقوق 
از افزایش های غیرمتعارف قراردادها جلوگیری کنیم. 
در  کنند،  همکاری  باید  باشگاه ها  شرایط،  این  در 
غیر این صورت والیبال ایران از این وضعیت متضرر 
خواهد شد. باشگاه ها، بازیکنان و همه دست اندرکاران 
باید در این زمینه به یک همکاری مشترک برسند.

وی همچنین بر لزوم منطق در تعیین قراردادها 
باید به سمتی حرکت کنیم که  افزود:  تاکید کرد و 
عرف  با  متناسب  و  منطقی  شکلی  به  مسائل  همه 
پیش برود. بازیکنان حق دارند حقوق خود را دریافت 
اساس  بر  و  منطق  چارچوب  در  باید  این  اما  کنند، 

شرایط واقعی باشگاه ها باشد. در این شرایط می توان 
و  بازیکنان  والیبال،  و  کرد  جلوگیری  زیان ها  از 

داشت. نگه  بهتری  در شرایط  را  باشگاه ها 
رئیس سازمان لیگ والیبال در ادامه صحبتهای 
خود به راهکارهایی که برای بهبود وضعیت قراردادها 
در نظر گرفته شده اشاره کرد: ما در نظر داریم که بعد 
از مصوبه رئیس فدراسیون و هیئت رئیسه، اصلاحاتی 
در آئین نامه سازمان لیگ انجام دهیم. این اصلاحات 
برای  مناسب  سن  تعیین  همچون  مواردی  شامل 
لیگ های  به  بازیکن  که  معنی  این  به  شدن  لژیونر 
معتبر دنیا برود نه اینکه صرفاً هدفش خارج از کشور 
باشد. همچنین تخصیص سهمیه به بازیکنان خارجی 
در  و  است  مدنظرمان  که  است  اصلاحاتی  دیگر  از 
تلاش هستیم که این موارد را در آئین نامه بیاوریم. 
رئیس  موافقت  به  اصلاحات  این  تمامی  البته  افزود:  وی 

فدراسیون و مجوز هیئت رئیسه بستگی دارد. ما هم اکنون 
در حال بررسی این پیشنهادات هستیم و امیدواریم این 
این  تأیید،  محض  به  برسد.  اجرا  مرحله  به  اصلاحات 
از  بسیاری  و  شد  خواهند  اضافه  آئین نامه  به  تغییرات 

مشکلات قراردادها به شکل نظام مند حل خواهند شد.
شدن  قانون مند  کرد:  خاطرنشان  نژاد  قوچان 
مسائل مربوط به قراردادها تأثیر زیادی خواهد داشت. 
در آئین نامه سازمان لیگ موارد مختلفی از جمله کارت 
زرد برای بازیکنان و دیگر مسائل اجرایی را گنجانده ایم. 
امیدواریم این اصلاحات به زودی اجرا شوند. در نهایت، 
من معتقدم که مهم ترین راهکار در این زمینه، اطاعت 
قانونی  اگر  قانون و اجرای یکپارچه آن است. حتی  از 
که تصویب می شود چندان ایده آل نباشد، یکنواختی در 
اجرای آن بسیار مهم است. همه باید به قانون احترام 

بگذارند و در اجرای آن همکاری کنند.

باشگاه های  شاغل  ایرانی  بازیکنان 
خارج از کشور در هفته گذشته در هفت 
باشگاهی  فصل  رفتند.  میدان  به  دیدار 
والیبال دنیا از نهم شهریورماه سال 1۴۰3 
آغاز شده است و تا پایان اردیبهشت ماه 
ایران  والیبال  ادامه خواهد داشت.  جاری 
داشتن  با   2۰2۴-2۵ باشگاهی  فصل  در 
لیگ های  در  شاغل  بازیکن   38 از  بیش 
خارجی به ویژه لیگهای اروپایی همچنان 
به عنوان پرلژیونرترین رشته ورزشی ایران 
ایرانی شاغل  بازیکنان  محسوب می شود. 
هفته  در  کشور  از  خارج  باشگاه های 
گذشته در هفت دیدار به میدان رفتند که 
خلاصه عملکرد لژیونرهای مطرح والیبال 
ایران در سراسر جهان به شرح زیر است:

سوپرلیگا ایتالیا
پوریا حسین خانزاده؛ در دومین دیدار 
 A سری  رقابت های  فینال های  سری  از 
و  لوبه  قدرتمند  تیم  دو  ایتالیا،  والیبال 
ترنتینو به مصاف یکدیگر رفتند. تیم لوبه 
در این دیدار حساس با نمایشی چشمگیر 
موفق شد حریف قدرتمند خود را با نتیجه 
در  کار  تا  دهد  شکست  صفر  بر   3 قاطع 
فینال به تساوی یک بر یک کشیده شود. 
برای  مسابقه  از  لحظاتی  در  که  خانزاده 
زدن سرویس وارد زمین شد، نشان داد که 
اعتماد کادرفنی را به دست آورده است. در 
از فینال حساس  ادامه و در سومین بازی 
سری آ والیبال ایتالیا، تیم ترنتینو موفق شد 
با ارائه نمایشی درخشان و بی نقص، لوبه را 
با نتیجه قاطع 3 بر صفر شکست دهد تا بار 
دیگر روند پیروزی تیم های میزبان در این 

سری ادامه یابد. خانزاده در این دیدار نیز 
برای زدن سرویس به زمین آمد.

رقابتهای  ادامه  در  پیاتزا؛  روبرتو 
دیدارهای  چارچوب  در  و  ایتالیا  سری آ 
تعیین رتبه پنجمی، دو تیم میلانو و ورونا 
مصاف  به  نزدیک  و  حساس  دیداری  در 
نقش  که  مسابقه  این  رفتند.  یکدیگر 
تعیین کننده ای در تعیین تکلیف سهمیه 
اروپایی داشت، در نهایت با پیروزی 3 بر 
شاگردان  رسید.  پایان  به  میلانو  تیم   2
با  را  دوم  و  اول  ست های  پیاتزا  روبرتو 
خود  آن  از   19–2۵ و   22–2۵ نتایج 

کردند، اما ورونا با یک بازگشت قدرتمند 
و   2۴–2۶( چهارم  و  سوم  ست های  در 
2۵–2۰( بازی را به تساوی کشاند. میلانو 
با این برد به دیدار نهایی برای کسب رتبه 
پنجمی سری آ راه یافت. پیاتزا حالا فقط 
یک قدم با کسب رتبه پنجمی و سهمیه 
اروپایی فاصله دارد. او بعد از بازی نهایی 
بیستم  که  پنجمی  رتبه  کسب  برای 
ایران  به  می شود،  برگزار  ماه  اردیبهشت 
تیم  تمرینات  تا شخصا  سفر خواهد کرد 
ملی والیبال ایران را برای حضور در لیگ 

بگیرد. نظر  زیر  ملت ها 

پلاس لیگا لهستان
از  دیدار  نخستین  در  نصری؛  مبین 
لوک  تیم  لهستان،  لیگای  پلاس  فینال های 
با نمایشی درخشان موفق شد حریف  لوبلین 
قدرتمند خود، زاویرچه را با نتیجه قاطع 3 بر 
انتظار  با  که  مسابقه  این  دهد.  شکست  صفر 
بالایی برای رقابت نزدیک همراه بود، در نهایت 
با پیروزی بی چون وچرای تیم لوک لوبلین به 
دومین  چارچوب  همچنین  رسید.  پایان 
پلاس لیگای  رقابت های  فینال  سری  از  دیدار 
زاویرچه  و  لوبلین  لوک  تیمهای  لهستان، 
که  حالی  در  همچنین  رفتند.  هم  مصاف  به 

نمایشی  ارائه  با  بازی نخست  لوبلین در  لوک 
شده  صفر  بر  سه  پیروزی  به  موفق  مقتدرانه 
امید جبران  با  بود، زاویرچه در دومین دیدار 
بار  با این حال، لوک لوبلین  وارد میدان شد. 
دیگر با یک نمایش بی نقص، حریف خود را با 
همان نتیجه شکست داد. ست های این دیدار 
با امتیازات 2۵-1۴، 2۵-21 و 2۵-1۴ به سود 
لوبلینی ها به پایان رسید. مبین نصری در این 

نرفت. میدان  به  زاویرچه  برای  بازی  دو 
سوپرلیگ ترکیه

میثم صالحی؛ در آخرین دیدار رده بندی 
سوپرلیگ والیبال ترکیه تیم فنرباغچه موفق 
شد با پیروزی 3 بر یک مقابل آرکاس اسپور، 
عنوان سومی این رقابت ها را به دست آورد. 
شاگردان کواچ در ستهای اول، سوم و چهارم 
و   2۰–2۵  ،23–2۵ نتایج  با  ترتیب  به 
با  را  دوم  تنها ست  و  پیروز شدند   2۰–2۵
نتیجه 2۵–1۴ به حریف واگذار کردند. این 
برد، پایان خوشی برای فصل آن ها در لیگ 
ترکیه رقم زد. میثم صالحی در این بازی نیز 

به دلیل مصدومیت غایب بود.
امیر کا پ قطر

دیدار  در  الریان  عبادی پور؛  میلاد 
فینال امیرکاپ قطر مقابل تیم الوکره قرار 
عبادی پور  درخشش  به  اتکا  با  و  گرفت 
توانست رقیب خود را شکست دهد و جام 
در  عبادی پور  ببرد.  سر  بالای  را  قهرمانی 
این دیدار عملکرد خوبی داشت و بار دیگر 
لژیونرهای  بهترین  از  یکی  که  داد  نشان 
والیبال ایران است. این قهرمانی یک پایان 
باشکوه برای فصل پرفشار این بازیکن بود 
استراحت خواهد شد. وارد دوره  که حالا 

با لژیونرهای والیبال ایران
عبادی پور جام برد، پیاتزا فعلا در ایتالیا ماندنی شد

بسکتبال ایران در آستانه کاپ آسیا؛ پرانگیزه و پرامید

راهکار قانونی سازمان لیگ والیبال برای مدیریت قراردادهای نامتعارف

میلاد  ریاست  تحت  ایران  والیبال  فدراسیون 
تقوی وسواس زیادی روی بحث استعدادیابی دارد.

توسعه والیبال در سراسر کشور برای حرکت 
برای  فرصتها  ایجاد  در  سراسری  عدالت  به سوی 
مسئولیت  به  توجه  همچنین  و  ایرانیان  تمامی 
اجتماعی و فرهنگ پهلوانی که یکی از اصلی ترین 
با  می شود  محسوب  ورزشی  ارگانهای  وظایف 
دستور ویژه سیدمیلاد تقوی از ابتدای سال 1۴۰3 
جزء اهداف و سیاست های مهم و اصلی فدراسیون 

گرفت. قرار  والیبال 
کرامت،  دهه  با  همزمان  و  راستا  این  در 
در  والیبال  فدراسیون  رئیس  تقوی  سیدمیلاد 
قرارگاه  رئیس  امیرگان  دکتر  حضور  با  جلسه ای 

دیگر  و  )ره(  امام  فرمان  اجرایی  ستاد  محلات 
بررسی  و  توضیح  ضمن  برکت،  بنیاد  مسئولین 
اجرای  درخصوص  ایران  همه  برای  والیبال  طرح 
گفتگو  و  دیدار  استعدادیابی  سراسری  طرح 
سیاست های  و  وظایف  طرفین  از  یک  هر  کردند. 
این طرح  بهتر  اجرای هر چه  را درخصوص  خود 
عنوان کردند که در پایان مقرر شد ضمن تهیه و 
کارگروه  یک  تشکیل  مشترک،  تفاهم نامه  تنظیم 
از متخصصین استعدادیابی والیبال در دستور کار 
طرح  بهتر  چه  هر  اجرای  همچنین  گیرد.  قرار 
استعدادیابی زیر 1۵ ساله های والیبال ایران در دو 
بخش دختران و پسران با تایید طرفین در دستور 

گرفت. قرار  کار 

بازگشت باشکوه فوق ستاره ژاپنی به وطن!
ارزشمندترین  به عنوان  تاکاهاشی  ران 
بازیکن فینال لیگ برتر والیبال ژاپن معرفی 
برتر  لیگ  فینال  دیدار  دومین  در  شد. 
شد،  برگزار  دوشنبه  روز  که  ژاپن  والیبال 
نمایشی قاطع و بدون  ارائه  با  تیم سانتوری 
نتیجه  با  را  جی تکت  تیم  شد  موفق  نقص 
قهرمانی  عنوان  و  بر صفر شکست دهد  سه 
که  سانتوری  کند.  خود  آن  از  را  فصل  این 
بود،  پیروز میدان شده  نیز  بازی نخست  در 
جریان  بر  کامل  تسلط  با  مسابقه  این  در 
بازی، اجازه خودنمایی به حریف نداد و کار 
از چهره های  تمام کرد. یکی  بازی  را در دو 
درخشان این دیدار ران تاکاهاشی، ستاره تیم 
سانتوری بود که با بازی مؤثر خود در حمله 

تیمش  پیروزی  در  کلیدی  نقش  دریافت،  و 
ایفا کرد. تاکاهاشی در طول رقابتهای فینال، 
بار دیگر  بازیکنان میدان بود و  از مؤثرترین 
والیبال  اول  سطح  در  را  خود  توانایی های 
ژاپن به نمایش گذاشت. عملکرد او تحسین 
داشت. به دنبال  را  کارشناسان  و  تماشاگران 

فصل  یک  سانتوری  قهرمانی،  این  با 
موفق دیگر را در والیبال ژاپن به پایان رساند 
مدعیان  از  یکی  به عنوان  را  خود  جایگاه  و 
همیشگی این لیگ تثبیت کرد. حالا چشم ها 
آسیایی  رقابتهای  در  تیم  این  عملکرد  به 
درخشش  این  آیا  ببینیم  تا  شده  دوخته 
داخلی، به موفقیتی فراتر از مرزهای ژاپن هم 

نه. یا  شد  خواهد  ختم 

استعدادیابی والیبال ایران وارد یک فاز جدید شد
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مصلح: مقابل ملوان شایسته پیروزی بودیم 

حسن روشن بازیکن اسبق استقلال و تیم ملی، واقعا یکی از اسطوره های فوتبال ایران تلقی می شود.حسن آقا جدا از افتخاراتی که در لباس آبی به دست 
آورده است، سابقه حضور  و گلزنی در جام جهانی، المپیک، جام ملت ها و بازی های آسیایی را نیز همراه با تیم ملی یدک می کشد. این اسطوره خوش اخلاق 
فوتبال ما الان چند روزی است که در بیمارستان بستری شده و روز دوشنبه ۳ عمل جراحی متوالی انجام داد. در همین راستا، ستار همدانی بازیکن اسبق 
استقلال و تیم ملی که سابقه نشستن روی نیمکت آبی پوشان تحت عنوان مربی و سرپرست را نیز دارد، بعد از ظهر سه شنبه به ملاقات حسن آقا رفت و از 
پیشکسوت خود عیادت کرد.از صمیم قلب آرزو می کنیم روزی فرا برسد که خبر بهبودی کامل حسن روشن و مرخص شدن او از بیمارستان را منتشر کنیم.

مربی اسبق 
 استقلال 
 به ملاقات
 اسطوره رفت

کاپیتان اسبق استقلال که تا همین چند 
روز قبل مربی نساجی بود، به گفتگو نشست.

شاهرخ بیانی کاپیتان و مربی اسبق استقلال 
که یکی از دستیاران ساکت الهامی در نساجی 
هم به حساب می آمد، از وضعیت ایجاد شده 
دارد.بیانی  خونی  دل  مازندران  نماینده  برای 
البته  این تیم و  در گفتگویی صریح پیرامون 
می کنیم  توصیه  که  زد  حرف هایی  استقلال 

خودتان آن را دنبال کنید:
*از وضعیت نساجی شروع کنیم

هوادارانش  و  تیم  این  برای  دلم  واقعا 
به  و  مازندران  مردم  عشق  نساجی  سوخت. 
رفتارهایی دیدم که  قائمشهر است ولی  ویژه 
دلم برای کادر مدیریتی و ساکت الهامی هم 
بنده خدا حدادیان بدون  این  خیلی سوخت. 
هیچ چشمداشتی برای نساجی هزینه کرد و 
حتی هرگاه پای منافع ملی به میان می آمد، 
جهت  هواپیماهایش  گذاشتن  اختیار  در  از 
کشورمان  ملی  تیم های  اختصاصی  پروازهای 
هیچ واهمه ای نداشت. مالک نساجی حتی به 
هم  آسیایی  رقابت های  در  ایران  نمایندگان 
با خستگی کمتری رفت و  تا  هواپیما می داد 
آمد کنند ولی یک عده اصلًا پاسخ مناسبی به 
ساکت  مورد  در  اتفاق  این  ندادند.  زحماتش 

داد. الهامی هم رخ 
*چطور؟

پیشکسوتان  برخی  مصاحبه  الان 
سرمربی  و  مدیریت  که  می بینم  را  نساجی 
آنها  نقدهای  متاسفانه  می کوبند.  را  تیم 
یک  اول  باید  آدم  چون  نیست  منصفانه 
فکر  به  آن  از  بعد  و  بزند  خودش  به  سوزن 
حدادیان  مگر  باشد.  دیگران  برای  جوالدوز 
در ابتدای همین فصل نگفت بیایید و تیم را 
استانی  مدیران  از  چرا  خب  بگیرید؟  تحویل 
همین  چرا  نگرفت؟  تحویل  را  باشگاه  کسی 
آن  در  می کنند  انتقاد  الان  که  پیشکسوتان 
چرا  می گویند  مرتب  نیامدند؟  جلو  مقطع 
نرفت؟  مازندرانی  بازیکنان  سراغ  نساجی 
تمایل  ابراز  مازندرانی  بازیکنان  مگر  آقاجان! 
کردند و ما آنها را نگرفتیم؟ این نفرات راهی 
تیم های دیگری شدند و به هر دلیلی ترجیح 
ولی  بزنند  توپ  مازندران  از  خارج  دادند 
شکست. الهامی  ساکت  سر  کوزه ها  کاسه 

نمی گویند  ولی  عباس زاده  می گویند  مرتب 
هم  نساجی  کاپیتان  که  عباس زاده  همین 
اگر بحث  کامل گرفت.  به طور  را  پولش  بود 
از  قسمتی  می توانست  ایشان  بود،  تعصب 
مطالباتش را نگیرد و آن را به نساجی و مردم 
در  چرا  نساجی  می گویند  هی  ببخشد.  شهر 
این  که  افرادی  نمی کند!  تمرین  مازندران 
وضعیت  از  دقیقی  اطلاع  می زنند،  را  حرف 
زمین های فوتبال قائمشهر ندارند و نمی دانند 
که اصلًا آنجا زمین مناسبی برای تمرین وجود 
می ماند،  قائمشهر  در  تیم  اگر  وگرنه  نداشت 
کمتری  خیلی  هزینه  باشگاه  مدیران  برای 
ساکت  خدا  بنده  گردن  را  چیز  همه  داشت. 
با  نساجی  نمی گویند  را  اما  انداختند  الهامی 
سرمربی خارجی خود طی ۱۱ هفته فقط ۶ 
امتیاز گرفت!؟ اینکه بازیکن داخل زمین گل 
است؟  مربوط  سرمربی  و  مالک  به  نمی زند 
خوبی  مربی  الهامی  ساکت  کنیم  فرض  اصلًا 
فرض  بر  قاعده ای  چنین  اگر  حتی  آیا  نبود، 
دارد  اجازه  کسی  بازهم  باشد،  درست  محال 
یادشان  دوستان  کند؟  توهین  او  خانواده  به 
نرود که نساجی با همین الهامی قهرمان جام 
از  را  تیم  بار  حذفی شد و همین مربی چند 

داد. نجات  سقوط 
*تکلیف شما با تیم چه شد؟

به لحاظ اخلاقی اصلًا درست نبود وقتی 
تیم  در  او  رفتن  با  آمدم،  الهامی  ساکت  با 
بمانم به همین خاطر وقتی ساکت رفت، من 
در جلسه معارفه مهاجری حاضر شدم، به او 
کردم.  خداحافظی  بچه ها  از  و  گفتم  تبریک 
الان دیگر در نساجی نیستم ولی همیشه برای 

دارم. موفقیت  آرزوی  تیم  این 
تیم  این  اگر  استقلال.  سراغ  *برویم 
جباری  است  بهتر  جام حذفی شود،  قهرمان 
یک  دستیار  اینکه  یا  بماند  تیم  سرمربی 

شود؟ خارجی  بزرگ  سرمربی 
حذفی  جام  قهرمان  خدا  امید  به  اگر 
شدیم، این خود مجتبی جباری است که باید 
برای نیمکت استقلال تصمیم بگیرد. مجتبی 
از خانواده استقلال بوده و فرد بسیار سالمی 
قهرمان  را  استقلال  او  اگر  می شود.  محسوب 
هر  از  بهتر  خودش  قطعاً  کرد،  حذفی  جام 
به  و  کرده  عیارسنجی  می تواند  دیگری  کس 
این واقعیت برسد که الان به حد سرمربیگری 
است  بهتر  اینکه  یا  لیگ رسیده  در  استقلال 
دستیار یک سرمربی بزرگ باشد. البته قاعده 
فوتبال در بحث مربیگری این است که چند 
باشی  تجربه  با  و  بزرگ  مربیان  دستیار  سال 
تا فوت و فن کار را به طور کامل یاد بگیری.

در  مجتبی  که  می ترسید  شما  *یعنی 
بسوزد؟ استقلال 

تحت هیچ شرایطی نباید سرمایه سوزی 
کرد. مجتبی جباری باید گذشته استقلال را 
به دقت بنگرد و فراموش نکند که تماشاچی 
تحت هر شرایطی برد می خواهد. سال ۹۹ را 
به خاطر بیاورید که محمود فکری در مقطعی 
حتی با استقلال صدرنشین هم شد اما وقتی 
را  او  که  دیدیم  همه  نگرفت،  نتیجه  تیمش 
فکری  محمود  بحث  فقط  البته  زدند.  چگونه 
نیست، مگر در استقلال روی سکوها مرحوم 
با شعارهای  را  پورحیدری  مرحوم  و  حجازی 
علی  با  را  کار  همین  مگر  نزدند؟  خودشان 
می ترسم  نکردند؟  پرسپولیس  در  پروین 
در  ولی  بکنند  کاری  چنین  هم  مجتبی  با 
باشگاه  مدیریتی  کادر  و  جباری  خود  نهایت 
باید تصمیم بگیرند که فصل آینده چه کسی 

باشد. تیم  سرمربی 
باشگاه  هم اندیشی  جلسه  *دومین 
برگزار  سه شنبه  روز  پیشکسوتان  با  استقلال 
می شود. شما قبلًا گفته بودید که دیگر به این 
را  نگاه  آیا هنوز هم همان  نمی روید.  نشست 

دارید؟
و  زدند  زنگ  من  به  رابطه  این  در 
به  دوباره  شدم  قانع  که  دادند  توضیحاتی 
پیشکسوتان  برای  است  قرار  بروم.  نشست 
و  شود  تشکیل  مدیره  هیات  یک  استقلال 
مهم ترین اقدامات آن در این جلسه پایه ریزی 
می شود روی همین اصل در آن حاضر می شوم 
اقدامات  است  قرار  می کنم  احساس  چون 
مهمی برای قدیمی های استقلال انجام شود.

می خواهیم  آخر،  سوال  عنوان  به  *و 
قرار  نظر  مد  را  استقلال  آکادمی  شرایط 
بدهید. بعضی از پیشکسوتان آبی با صراحت 
و  می کنند  نگرانی  ابراز  آکادمی  وضعیت  از 
معتقدند افرادی که صلاحیت کار در آنجا را 
ندارند، اطراف تیم های پایه ای استقلال حضور 

دارند
مسیر  در  مهم  بسیار  رکن  یک  آکادمی 
پیشرفت هر باشگاه بزرگ است. شما آکادمی 
بارسلونا و منچستر یونایتد را ببینید، وضعیت 
را  قطر  در  سازی  بازیکن  و  استعدادیابی 
دل  از  موفق  تجربه های  این  همه  ببینید، 
آکادمی درست به دست آمده است. در همین 
طلایی  روزهایی  مقطع  دو  طی  ما  استقلال 
امثال  که   ۵۰ دهه  داشتیم.  آکادمی  برای 
من، شاهین، مرحوم احدی و رضا نعلچگر به 
فوتبال ایران معرفی شدند و دهه ۷۰ که پیروز 
مجتبی  همین   صادقی،  امیرحسین  قربانی، 
و...  حیدری  خسرو  لو،  طالب  وحید  جباری 

آمدند.
یک زمانی آقای عضدی و مرحوم شرکا 
برای آکادمی استقلال خیلی زحمت کشیدند 
امانت  چه  بدانند  باید  باشگاه  مدیران  الان  و 
آکادمی  اگر  است.  اختیارشان  در  بزرگی 
بازیکن   ۵ سالی  کنید  باور  کند،  کار  درست 
ولی  داد  خواهد  استقلال  بزرگسالان  تیم  به 
مدیران  آمده اند،  افراد خاصی  اینکه  مورد  در 
باشگاه  باید حواسشان را جمع کنند و افراد 
کنند.  دور  استقلال  آکادمی  از  را  مورددار 
آقای اسدی که عضو هیات مدیره باشگاه نیز 
محسوب می شود، خودش فوتبالیست بوده و 
چنین  با  باید  بنابراین  می داند  را  قضایا  این 

کند. برخورد  مواردی 

اسامی داوران دیدارهای هفته بیست ونهم 
مشخص  کشور  باشگاه های  فوتبال  برتر  لیگ 
شدند. داوران هفته بیست ونهم لیگ برتر فوتبال 
در فصل ۰4-۱4۰۳ مشخص شدند که اسامی 

آنها به شرح زیر است:
پنجشنبه - ۱8 اردیبهشت ۱4۰4
استقلال تهران - چادرملو اردکان

محمد  کمک ها:  امینی،  فرهاد  داور: 
خسروی،  مهرداد  و  قدیری  امین  عطایی، 

صفیری اسماعیل  ناظر: 
فولاد خوزستان - استقلال خوزستان

کمک ها:  صلاحی،  محمدعلی  داور: 
ناصر  و  ممبنی  علیرضا  حاجی پور،  رحیم 

باغبانی سعادت الله  ناظر:  جنگی، 
ذوب آهن اصفهان - مس رفسنجان

علیرضا  کمک ها:  ناظمی،  کوپال  داور: 
امیدی،  حسین  و  طوسی  هادی  ایلدروم، 

اکبریان محمدرضا  ناظر: 
کمک:  بنیادی فرد،  موعود   :VAR داور 

فرهادپور فرهاد 
گل گهر سیرجان - شمس آذر قزوین

عباس  کمک ها:  تارخ،  محمدرضا  داور: 
مهدی  و  شیرمردی  فرزاد  پورحیدری، 

مرادی مسعود  ناظر:  اوجاقی، 

داور  زیاری، کمک  VAR: حسین  داور 
سیفی بهاره   :VAR

خیبر خرم آباد - پرسپولیس
دانیال  کمک ها:  حیدری،  پیام  داور: 
باشنده، وحید سیفی و شاهین یزدانی، ناظر: 

خانبان حسین 
داور VAR: امیر عرب براقی، کمک داور 

VAR: آتنا لشنی
آلومینیوم اراک - ملوان بندر انزلی

بهزاد  کمک ها:  محمدی،  شهاب  داور: 
پور،  عباس  میثم  و  بابارئیسی  رضا  پناهی، 

سخندان رضا  ناظر: 
تراکتور تبریز - نساجی مازندران

فرهاد  کمک ها:  محمدی،  احمد  داور: 
وفاپیشه،  سعاد  و  حجتی  یعقوب  مروجی، 

قهرمانی محسن  ناظر: 
داور  کمک  زمانی،  وحید   :VAR داور 

ذکایی مهناز   :VAR
هوادار تهران - سپاهان اصفهان

داور: مرتضی منصوریان، کمک ها: علی 
اکبر نوری، یعقوب سخندان و میثم صفاری، 

ناظر: سعید بطحایی
داور  VAR: وحید کاظمی، کمک  داور 

مرادی علیرضا   :VAR

پایانی  روزهای  احتمالا  که  صادقی  سعید 
می گذارد،  سر  پشت  را  پرسپولیس  در  حضور 
ایران ندارد. ادامه حضور در فوتبال  تمایلی به 

که  پرسپولیس  مازنی  و  تکنیکی  هافبک 

جمع  در  انتقالاتی  و  نقل  شاه مهره  به عنوان 
این تیم حضور یافته بود، در این فصل شرایط 
عجیب و پرماجرایی را دنبال کرده است و رفته 
و  کارتال خارج شد  اسماعیل  تفکرات  از  رفته 

طی هفته های اخیر فرصتی حتی برای حضور 
نیاورده است. این تیم نیز به دست  در لیست 

درباره  گمانه زنی  تا  شده  باعث  اتفاق  این 
پرسپولیس  با  صادقی  سعید  همکاری  پایان 

بگیرد.  واقعیت  رنگ  و  رسیده  خود  اوج  به 
موضوعی که اکنون شایعات زیادی درباره آینده 
است. شده  احتمالی اش  مقصد  و  بازیکن  این 

تصمیم  با  نیز  فصل  نیم  در  که  صادقی  سعید 
در  و  خارج  تیم  این  لیست  از  وقت  کادرفنی 
اختیار باشگاه قرار گرفته بود، با شایعاتی حول 
این موضوع که احتمالا به استقلال برود مواجه 
بود. مسئله ای که باعث شد تا رضا درویش برای 
هرچند  کند.  ایجاد  مانع  رضایتنامه اش  صدور 
این بازیکن در گفت وگو با مدیریت عنوان کرد 
این  به  پرسپولیسی اش  تمایلات  به خاطر  که 
نیز  نهایت  در  داد.  نخواهد  پاسخی  پیشنهاد 
سعید صادقی به جمع تیم بازگشت و نیم فصل 
پایان  به  رو  اتفاقات جالبی  با  او  برای  پرماجرا 

است.
پایان  به  اکنون  که  سرخ ها  هافبک 
قراردادش رسیده است، با پیشنهادات جالبی از 
دیگر تیم های داخلی مواجه شده است. با این 
حال گفته می شود این بازیکن در تلاش است تا 
مسیر حضورش در فوتبال خارج از ایران و لیگ 
امارات را فراهم سازد و برای ریکاوری و دوری 
از حواشی و فشارها، مدتی را دور از ایران دنبال 
خود  خواسته  به  بازیکن  این  دید  باید  کند. 
خواهد رسید یا پیشنهادات داخلی او را مجاب 

به پذیرش آن خواهد کرد.

پیشکسوت فوتبال :کلید پیروزی استقلال 
 خوزستان و فولاد در داربی

 در دست هافبک هاست
شهرام عطارزاده با بیان اینکه به طور قطع فولاد برابر استقلال 
خوزستان روز راحتی را نخواهد داشت، اظهارکرد: شاگردان خلیفه 
اصل هم ۹۰ دقیقه پر دردسر را برابر تیم گل محمدی تجربه خواهند 
سهمیه  به  رسیدن  شانس  چادرملو،  با  تساوی  از  پس  فولاد  کرد؛ 
این است که فولاد تیمی است  نکته مهم  اما  از دست داد  را  آسیا 
که برخلاف فصل گذشته خیلی زیبا و چشم نواز بازی می کند. به هر 
حال در داربی این هفته، هر تیمی که بتواند دونده و جنگنده تر عمل 
کند و جنگ های وسط میدان را از حریف خود ببرد، از شانس و اقبال 

بیشتری برای رسیدن به پیروزی برخوردار خواهد بود.
وی افزود: همچنین نقطه قوت استقلال خوزستان را هم باید در 
جوانی توام باتجربه و دونده بودن این تیم جستجو کرد و اگر فولاد 
و  دوندگی  البته  و  شده  و حساب  منطقی  بازی  یک  ارائه  با  بتواند 
تلاش بیشتر، نبض بازی را در دست  بگیرد به طور حتم روز آسانی 
را برابر شاگردان خلیفه اصل تجربه خواهد کرد ولی اگر میانه میدان 
را به حریف واگذار کنند شرایط دشوار خواهد بود، به خصوص اینکه 
در تیم استقلال خوزستان هافبک های شوت زنی حضور دارند. ضمن 
اینکه فولاد باید تا آنجا که ممکن است توپ را از یک سوم دفاعی 
و چون  بکشاند  دفاعی حریف  یک سوم  به  و  کند  دور  زمین خود 
آبی پوشان می دانند که برای خنثی کردن بازیکنان تکنیکی حریف 
بر روی  را  نیمه خودی  باشند و فضای  زیادی داشته  باید دوندگی 
حریف ببندند و با پوشش مناسب از یکدیگر بازی فیزیکی این شاه 
مهره ها را عملًا بیکار کنند، با تدارک ضدحملات سریع همانند چند 
دیدار گذشته می توانند زهر خود را به حریف بریزند. البته فولاد باید 
مراقب باشد و دروازه خود را به خوبی حفظ کند زیرا اگر شاگردان 
خلیفه اصل در ابتدای بازی صاحب گل شدند آنگاه کار فولاد سخت تر 
خواهد شد، چراکه فولاد مجبور به حملات بی امان است و استقلال 
تیمی متبحر در ضد حمله است. پس خط دفاع فولاد باید در جریان 
بازی اجازه شوت زنی و فرار با توپ را به بیفوما ندهد.این پیشکسوت 
فوتبال تاکید کرد: جدول نشان می دهد استقلال هم در دفاع تیمی 
گل  حریفان  از  خود  گذشته  بازی های  همه  در  و  است  آسیب پذیر 
دریافت کرده است، بنابراین فولاد با تدبیر و پرسینگ در یک سوم 
تغذیه  از  جلوگیری  و  هافبک حریف  انداختن خط  کار  از  و  میانی 
فراهم  خودی  مهاجمان  برای  را  حمله  ضد  شرایط  باید  مهاجمان 
کند و از سرعت بازیکنان خط حمله اش استفاده کرده و ضربه نهایی 
را به حریف وارد کند. به نظرم فولادی ها به خوبی می دانند که در 
این بازی کمتر می توانند روی توپ های بلند و بازی مستقیم حساب 
کنند، چرا که بازیکنان خط دفاع استقلال بلندقامت و سرزن هستند 
و اجازه نمی دهند فولادی ها از این توپ ها بهره ببرند ولی با استفاده 
از کارهای ترکیبی و سرعت دادن به بازی می توان این دفاع را به 
راحتی جا گذاشت.عطارزاده در پایان با اشاره به اینکه نبرد سکوها 
در ورزشگاه شهدای فولاد بین هواداران متعصب دو تیم خوزستانی 
هم دیدنی خواهد بود، خاطر نشان کرد: تماشاگران خوزستانی نقطه 
قوت این دو تیم هستند. واقعیتی که اگر فقط بخواهیم فوتبال را از 
این دریچه نگاه کنیم، می توان به داشتن چنین تیم هایی افتخار کرد. 
انتظار می رود که در این بازی تماشاگران روز خوبی را سپری کنند 

و الگوی خوبی برای سایر استان ها باشند.

 آذرباد: شرایط مس و نساجی برای ما 
فرقی نمی کند

نساجی  و  رفسنجان  مس  اینکه  گفت:  ذوب آهن  تیم  هافبک 
مازندران تلاش می کنند در لیگ برتر بمانند برای ما فرقی نمی کند.

محسن آذرباد در خصوص دو بازی باقی مانده ذوب آهن تا پایان 
پایانی لیگ برتر اظهار داشت: ما دو بازی خیلی حساس با تیم های 
مس رفسنجان و نساجی مازندران داریم. جایگاه این دو تیم برای ما 
اهمیتی ندارد بلکه ما داریم به این موضوع فکر می کنیم که بتوانیم 
در هر دو مسابقه برنده باشیم و با کسب نتیجه کامل رتبه خود را 
در  تا  کنند  تیم تلاش می  دو  این  اینکه  بخشیم.  بهبود  در جدول 
اینکه ذوب  مورد  در  کند.وی  نمی  فرقی  ما  برای  بمانند  برتر  لیگ 
آهن در فصل گذشته در رده پنجم قرار گرفت، اما این فصل، فاصله 
با توجه  این جایگاه دارد، خاطرنشان کرد: شرایط ما  با  امتیازی   ۵
به بودجه و شرایط مالی که باشگاه داشت بد نبوده و عملکرد قابل 
قبولی داشتیم. اگر بتوانیم دو بازی آینده را برنده شویم می توانیم 

رتبه بهتری را نسبت به جایگاه فعلی داشته باشیم.
50 درصد بیشتر دریافتی نداشته ایم

هافبک تیم ذوب آهن در مورد اینکه میزان پرداختی باشگاه به 
ایران  باشگاه ها در  بوده، تصریح کرد: پرداختی کل  بازیکنان چقدر 
دچار مشکل است و شرایط به گونه ای است که نمی توانند پرداختی 
مورد نظر را داشته باشند. برای باشگاه ذوب آهن هم در ابتدای فصل 
هزینه های زیادی با توجه به بازی تیم ملی با قرقیزستان در ورزشگاه 
فولادشهر شد و ضررش را ما دیدیم. تا اینجای کار ۵۰ درصد بیشتر 
دریافتی نداشته ایم و به بازیکنان چک داده اند برای ۲۹ اردیبهشت 
که اگر پاس شود میزان دریافتی ما به ۷۰ درصد می رسد. ما برای 
سال گذشته هم یک چک داریم که چهار ماه دیگر اگر پاس شود 
بدهی فصل گذشته را دریافت می کنیم. با این حال ما به دنبال آن 
هستیم تا هر دو بازی را ببریم و رتبه قابل قبولی در جدول داشته 
باشیم.آذرباد در خصوص اینکه تیمش در بازی با ذوب آهن بازی برده 
را با تساوی عوض کرد، خاطرنشان کرد: فوتبال است و فکر می کنم 
جو تماشاگران ملوان خیلی خوب بود. آنها با حمایتی که از تیم شان 
بازیکنان ملوان نتیجه را به تساوی بکشانند.  تا  باعث شدند  کردند 
برای ما آن بازی تمام شده و به دو بازی بعدی فکر می کنیم.وی در 
مورد اینکه در صورت جدایی محمد ربیعی از ذوب آهن او هم از این 
تیم اصفهانی می رود، یادآور شد: نمی دانم. هنوز دو هفته دیگر مانده 

و به دو بازی پیش رو فکر می کنیم. 
من تصمیمی نگرفته ام و نمی دانم که آقای ربیعی چه تصمیمی 
دارد. الان وقت تصمیم گیری نیست و باید به دنبال بهترین عملکرد 

در دو هفته پایانی باشیم.
علت عجیب غیبت کاپیتان گل گهر مقابل سپاهان!

مقابل  گل گهر  بازی  در  علیزاده  علیرضا  حضور  عدم  ظاهرا 
سپاهان بر اثر یک اشتباه سهوی رخ داده است.کاپیتان تیم فوتبال 
گل گهر، علیرضا علیزاده، در دیدار این تیم مقابل سپاهان در لیست 
شرایط  نظر  از  که  بود  حالی  در  این  نداشت.  قرار  حاضر  بازیکنان 
فیزیکی و انضباطی، هیچ مانعی برای حضور او در این بازی وجود 
تصور  اشتباه  به  ابتدا  در  گل گهر  باشگاه  مسئولان  ظاهرا  نداشت.  
تیم  همراهی  به  قادر  محرومیت  دلیل  به  علیزاده  که  می کردند 
در  می تواند  او  که  شد  مشخص  بازی،  از  قبل  شب  در  اما  نیست. 
این مسابقه شرکت کند. با این حال، به دلیل اینکه آنالیزهای فنی 
و برنامه ریزی های تاکتیکی تیم بر اساس عدم حضور او انجام شده 
بود، تصمیم گرفته شد که علیزاده در ترکیب اصلی یا ذخیره ها قرار 
نگیرد.  اکنون با توجه به رفع این ابهام، علیرضا علیزاده هیچ مشکلی 
برای حضور در بازی بعدی گل گهر ندارد. این تیم در هفته ۲۹ لیگ 
برتر به مصاف شمس آذر قزوین خواهد رفت و مهدی تارتار، سرمربی 

از کاپیتان خود در این دیدار استفاده کند.   گل گهر، می تواند 
حال باید دید که علیزاده در بازی مقابل قزوین چگونه بازگشت 

خود به ترکیب تیم را مدیریت خواهد کرد.

هافبک پرماجرای پرسپولیس به دنبال پیشنهاد اماراتی!

سرمربی اسبق استقلال معتقد است آینده مجتبی جباری 
نامجو  ندارد.مجید  چندانی  اهمیت  باشگاه  این  مدیران  برای 
هدایت  سابقه  که  ایران  فوتبال  نشدنی  فراموش  هافبک  مطلق 
استقلال را هم در کارنامه خود دارد، پس از مدت ها در ارتباط 
با وضعیت آبی پوشان صحبت کرد.آقا مجید با صراحت از اوضاع 
استقلال گفت و البته حرف هایمان به اتفاق تلخ بندرعباس نیز 

شد. کشیده 
*ابتدا از فوت بهمن خان صالح نیا شروع کنیم. پدر فوتبال 
مربیان  جزو  دهداری  پرویزخان  زمان  ملی  تیم  در  که  گیلان 

بود شما 
از صمیم قلب تسلیت می گویم چون فوتبال ایران و به ویژه 
گیلانی ها یک جواهر را از دست دادند. انسان با شرفی که سال ها 
نزد ایشان شاگردی کردم. اتفاقا دو سال قبل وقتی برای مراسم 
را  ایشان  بودیم،  رفته  انزلی  به  قایقران  سیروس  مرحوم  یادبود 
دیدم و بهمن خان به سختی من را شناخت. آن صحنه خیلی 

تلخ و ناراحت کننده بود.
و  قایقران  سیروس  مرحوم  پیرامون  قبل  سال ها  *شما 
مرحوم رضا احدی به نکته تلخی اشاره کردید و گفتید پس از 
اینکه تب درگذشت این عزیزان فروکش کرد، بسیاری از مدیران، 
خانواده های آنها را فراموش می کنند. این اتفاق دقیقاً رخ داد و 

حالا به نظرتان پیرامون مرحوم  صالح نیا نیز تکرار می شود؟
متاسفانه باید بگویم قطعاً همین است. واقعا چرا قبل از فوت 
چنین آدم هایی به آنها بهای لازم را نمی دهیم و توسط ساختار 
ورزش و فوتبال فراموش می شوند؟ این پیشکسوتان عزیز احتیاج 
مالی ندارند و منزلتشان بسیار بالاتر از این حرفهاست. در واقع 
بحث حمایت روانی و احترام گذاشتن به آنها مطرح است. شما 
فرانتس بکن باوئر را ببینید، او فوت شده ولی هنوز در ورزشگاه 
می ماند.  خالی  که  دارد  وجود  صندلی  یک  احترامش  به  بایرن 
بگیرد  ما هم شکل  ورزش  در  باید  و  است  قشنگ  رفتارها  این 

اما متاسفانه....
*برسیم به استقلال. شاگرد اسبق شما که از مجید نامجو 
حالا  می کند  یاد  خود  الگوهای  از  یکی  عنوان  به  نیز  مطلق 

است شده  استقلال  سرمربی 
محسوب  استقلال  باشگاه  افتخارات  و  بدنه  جزو  مجتبی 
از رده  استقلال  را در  و مدارج  بود  بزرگی  فوتبالیست  می شود. 
پایه طی کرد و به بزرگسالان رسید. او قطعاً مشکلات استقلال را 

می شناسد و می تواند آنها را حل کند همانطور که الان می بینیم 
تیم بهتر از قبل بازی می کند در حالیکه بازیکنان، همان نفرات 
و  کرده  ایجاد  تیم  در  صمیمی  فضای  جباری  هستند.  گذشته 
مشکلات را می شناسد. البته سهراب بختیاری زاده هم می خواست 

به همین شکل کار را جلو ببرد ولی اجازه ندادند.
*گروهی از هواداران استقلال در فضای مجازی به مجتبی 
در شهریور سال  از خود گذشتگی شما  داده اند  جباری هشدار 
۹۹ را الگو قرار داده و کاری که مجید نامجو مطلق در آن مقطع 
انجام داد را نکند چون خیلی ها آن را فراموش می کنند و فقط 

نتایج را مد نظر قرار می دهند
ببین، من برای کمک به استقلال در آن شرایط حاضر به 
رفت  می  آسیا  به  باید  تیم  چون  شدم  مربیگری  سمت  قبول 
ولی مجتبی جباری حالا حق انتخاب دارد. مجتبی یک سرمایه 
است  بهتر  معتقدم  و  شود  حفظ  باید  که  است  استقلال  برای 
برای مقاطعی زیر دست مربیان بزرگ کار کند تا تجربه اش در 
این عرصه بالاتر برود ولی مدیران استقلال به این مساله توجه 
نمی کنند و برای آنها اینکه مجتبی خودش را به خاطر استقلال 
می خواهند  فقط  مدیران  این  بلکه  ندارد  اهمیتی  بسوزاند، 
واقع  در  و  بگیرد  بهتری  نتایج  تیم  تا  شود  فراهم  شرایطی 
کلی تر  را  قضیه  بخواهیم  اگر  شوند.  خارج  بحران  از  خودشان 
نگاه کنیم، فوتبال ما باید در عرصه پرورش مربی از ترکیه الگو 
بگیرد. آنها در مقطعی مربیان بزرگی را به کشورشان آوردند و 
مربیان با استعداد خود را دستیار این افراد کردند. از دل همین 
ایده درست، مردانی مانند فاتح تریم بیرون آمدند که حتی به 

رسیدند. هم  میلان  آث  سرمربیگری 
*الان که بحث مربی بزرگ برای استقلال مطرح شده، یک 
عده می گویند با توجه به اینکه ماتزاری چند ماه قبل آن برخورد 
او پرستیژ باشگاه را پایین  با  با استقلال کرد، مذاکره دوباره  را 

می آورد. نظر شما در این رابطه چیست؟
به  من  و  برمی گردد  باشگاه  کلان  تصمیمات  به  دیگر  این 
عنوان پیشکسوت یا هوادار استقلال نمی توانم نظر بدهم. البته 
باید در  استقلال  باشگاه  اینجاست که مدیران  بسیار مهم  نکته 
فضای حقیقی برای این تیم تصمیم بگیرند نه در فضای مجازی. 

آنها نباید تحت تاثیر فضای مجازی باشند.
*از یکشنبه شب بحث پخش شدن صدای علیرضا اسدی 
و حرف هایی که در مورد اندونگ و بودجه استقلال زده، سر و 

انداخته است صدای زیادی به راه 
آقای اسدی انسان بسیار شریفی است چون من در اردوهای 
مدیریتی  مسائل  با  رابطه  در  داشته ام.  حضور  ایشان  با  ملی  تیم 
آن مجموعه حضور  داخل  در  بدهم چون  نظر  نمی توانم  استقلال 
استقلال  فصل  این  بازیکن  بهترین  اندونگ  معتقدم  ولی  ندارم 
یکی  بلکه  بود  استقلال  فصل  بازیکن  بهترین  تنها  نه  است.  بوده 
از بهترین های لیگ بیست و چهارم هم تلقی می شود. در رابطه با 
مقایسه بودجه استقلال با هوادار هم این دو باشگاه اصلًا با هم قابل 

نیست. آنها درست  هزینه های  قیاس  نظرم  به  و  نیستند  مقایسه 
خارج  فوتبال  فضای  از  می خواهیم  آخر،  عنوان سوال  *به 
مردم  داغدار  ایران  مردم  همه  برویم.  بندرعباس  سراغ  و  شده 
بندر شده اند. شهری که شما سالها قبل به واسطه مربیگری در 

کرده اید... زندگی  آن 
همه  دارم.  را  بندرعباس  در  زندگی  و  کار  سابقه  من  بله. 
جای ایران مردمان بسیار خوبی دارد ولی واقعاً می توانم بگویم 
بندرعباس متفاوت است. شهری که فوق العاده امکانات و ثروت 
من  هستند.  بساز  و  قانع  بسیار  مردمانش  اما  دارد  اختیار  در 
بسیار  دوستان  و  است  بندرعباس  دومم  می گویم شهر  قاطعانه 
تماس  آنها  با  اتفاق  این  از  پس  بلافاصله  که  دارم  آنجا  زیادی 
گرفتم چون نگرانشان بودم. اسکله ای که آن اتفاق تلخ در آنجا 
بسیار  ای  اسکله  بودم،  دیده  نزدیک  از  هم  را  پیوست  وقوع  به 
عظیم که بزرگترین مرکز بارگیری در کشور محسوب می شود. به 
همه مردمان داغدار و شریف بندرعباس تسلیت می گویم و دلم 

ببینم. را مثل گذشته  این شهر  می خواهد دوباره 

گفت:  ذوب آهن  فوتبال  تیم  مدافع 
مقابل ملوان بازی منطقی و خوبی به نمایش 
تساوی  با  را  برد  غفلت  روی  اما  گذاشتیم، 

کردیم. عوض 
و  بیست  هفته  در  ذوب آهن  فوتبال  تیم 
هشتم لیگ برتر، مقابل ملوان انزلی با نتیجه 
۳ بر ۳ متوقف شد تا یکی از پرگل ترین بازی 
حاضر  حال  در  بگذارند.  نمایش  به  را  هفته 
ذوب آهن با کسب ۳۶ امتیاز در جایگاه هفتم 

دارد. قرار  جدول 
شایان مصلح بازیکن تیم فوتبال ذوب آهن 
و  بیست  هفته  در  ملوان  برابر  تساوی  درباره 
هشتم لیگ برتر، اظهار داشت: بازی با ملوان 
همیشه در انزلی برای همه تیم ها سخت است. 
خداراشکر بازی را خوب شروع کردیم، اما در 
نیمه دوم روی غفلت نتیجه را از دست دادیم.

وی ادامه داد: در نیمه اول ۲ بر یک برنده 
به رختکن رفتیم. در نیمه دوم هم خوب دفاع 
بزنیم،  هم  را  سوم  گل  توانستیم  و  کردیم 
را  دوم  اینکه گل  از  بعد  لحظه  اما طی چند 
خوردیم، فشار هواداران ملوان و روحیه گرفتن 
حریف باعث شد تا این تیم در انزلی به کمک 

هوادارانش خوب کار کند.
 آنها یک حمله کردند و بعد از زدن گل 
را  سوم  گل  تا  شد  هموار  راهشان  انگار  دوم 
هم بزنند. یک قسمت هایی از بازی تمرکزمان 
تساوی  با  را  برده  بازی  و  دادیم  دست  از  را 

کردیم. عوض 
بازی خوبی مقابل ملوان به نمایش 

گذاشتیم و شایسته برد بودیم
ادامه  در  ذوب آهن  فوتبال  تیم  مدافع 
تصریح کرد: ما باید برابر ملوان برنده از زمین 
بر  نتیجه ۳  اینکه  از  قبل  تا  خارج می شدیم. 
و  هجومی  منطقی،  بازی  ما  بود،  نشده  یک 
حرفه ای انجام دادیم. یک لحظه بازی را بعد 
از گل دوم از دست دادیم و باعث شد تا گل 
سوم را بخوریم، اما در کل به نظرم ما شایسته 
را  بازی  باید  و  بودیم  بازی  این  در  پیروزی 

می بردیم.

برای کسب جایگاه پنجم ناامید نیستیم 
و تمام تلاشمان را خواهیم کرد

ذوب آهن  جایگاه  درباره  ادامه  در  مصلح 
هفته  این  کرد:  عنوان  برتر،  لیگ  جدول  در 
برویم  و  ببریم  را  ملوان  که  بود  مدنظرمان 
از تساوی  اما پس  برای کسب جایگاه پنجم، 
برابر ملوان کار برای ما سخت شد و گل گهر 
حاضر  حال  در  داد.  شکست  را  حریفش  هم 
جدول  در  ما  به  چادرملو  و  استقلال  هم  باز 
است.  ما خطرناک  برای  این  و  نزدیک شدند 
تمام برنامه مان این است که ۲ بازی پیش رو 
را ببریم و امیدوار باشیم به عدم امتیازگیری 
گل گهر و ملوان و تمام تلاشمان را برای کسب 
را  لیگ  ادامه  دهیم.  انجام  آینده  امتیاز   ۶
دست کم نمی گیریم و برای ارتقا جایگاهمان 

می جنگیم. جدول  در 
این سوال  به  پاسخ  در  بازیکن ذوب آهن 
لیگ چه  آینده  بازی  از ۲  که پیش بینی وی 

را  بعدی  بازی   ۲ شد:  متذکر  بود،  خواهد 
درباره  هفته  به  هفته  و  نمی کنیم  پیش بینی 
با مس  ما  است  ممکن  آن صحبت می کنیم. 
نساجی  است  ممکن  بعد  هفته  و  کنیم  بازی 
تنها  اینکه  یا  باشد  شده  قطعی  سقوطش 
با تمام توان  برابر ما باشد و  امیدش به بازی 
بجنگد. درباره  بقا  برای  و  بگیرد  قرار  ما  برابر 
بازی با نساجی نمی توانم از الان صحبت کنم، 
بگویم  باید  رفسنجان  با مس  بازی  درباره  اما 
لیگ  در  بگیرد  هم  امتیاز  یک  اگر  مس  که 
ماندگار می شود و با توجه به این شرایط آنها 
با قدرت برابر ما قرار خواهند گرفت و ما تمام 

می کنیم. را  تلاشمان 
وی افزود: در برخی مواقع یک تیم برای 
حیثیت و آبروی خودش بازی می کند و هدف 
کل بچه های تیم و کادرفنی این است که هر 
را  فصل  و  ببریم  را  بازی   ۲ این  شده  طوری 
برسانیم. هر چقدر در جدول  پایان  به  برد  با 

رده بهتری داشته باشیم، در سال دیگر شرایط 
بهتری خواهیم داشت و می توانیم بگوییم که 
داشتیم.  جایگاهی  چنین  گذشته  فصل  در 
روز  شرایط  به  بستگی  هم  نساجی  با  بازی 
آخرشان دارد و باید دید چه انگیزه ای دارند، 
توانمان را خواهیم  اما در هر صورت ما تمام 

گذاشت.
از عملکرد خودم راضی هستم

فصلی  در  خودش  شرایط  درباره  مصلح 
که گذشت، بیان داشت: از نظر شخصی فصل 
جزو  امسال  هم  و  پارسال  هم  داشتم.  خوبی 
کردم.  عمل  تاثیرگذار  که  بودم  بازیکنانی 
چپ  دفاع  هم  و  کردم  بازی  وسط  دفاع  هم 
از  ربیعی  محمد  مختلف  پست های  در  کلًا  و 
دقیق  نظر  باید  خودشان  و  کرد  استفاده  ما 
هستند  راضی  بچه ها  عملکرد  از  که  بدهند 
باشد  دار  ادامه  خوبمان  روند  امیدوارم  نه.  یا 
عملکرد  این  نیز  دیگر  سال های  بتوانیم  و 

دهیم. ادامه  را  خوبمان 
تا پایان فصل با ذوب آهن قرارداد دارم

مدافع ذوب آهن در پایان درباره ادامه کار 
این  قراردادم  کرد:  خاطرنشان  ذوب آهن،  با 
کنیم  صبر  باید  معمولاً  می شود.  تمام  فصل 
با  یک سری صحبت ها  و  شود  تمام  فصل  تا 
باشگاه داشتیم. به هر حال می گذاریم تا فصل 
با  آن صحبت های جدی  از  بعد  و  شود  تمام 
این موضوع که  انجام می شود. حالا  بازیکنان 
در تیم بمانم یا بروم موضوعی است که پس از 
پایان لیگ درباره آن واضح تر صحبت می شود 
از الان  برنامه آینده مشخص خواهد شد و  و 

نیست. مشخص  چیزی 
ثبات همیشه  به هر حال  داد:  ادامه  وی 
خوب  هم  ذوب آهن  در  ماندن  و  است  خوب 
خوبی  شرایط  بودم  که  سالی   ۲ طی  است. 
تا  کنیم  صبر  باید  که  می گویم  اما  داشتم، 
فصل تمام شود و پیشنهاد ها را بررسی کنیم 
و بعد از آن به نتیجه می رسیم که یا بمانیم 
یا برویم. باید صبر کنیم تا فصل تمام شود و 

کنیم. بررسی  را  پیشنهادات 

اندونگ بهترین بازیکن این فصل است
مجید نامجومطلق: سوختن جباری برای مدیران استقلال مهم نیست

می ترسم جباری را هم مثل حجازی و پورحیدری بزنند
شاهرخ بیانی: خود مجتبی باید برای نیمکت استقلال 

تصمیم بگیرد

بازی استقلال VAR ندارد
داوران هفته بیست ونهم لیگ برتر فوتبال



4 چهارشنبه 17 اردیبهشت 1404 -  9 ذی القعده 1446 -  7 می  2025 - شماره 8744نگاه آبی

زرینچه: دوست ندارم در این فوتبال باشم 

اسامی داوران هفته ۲۹ لیگ برتر دقایقی قبل از طریق سایت رسمی فدراسیون فوتبال اعلام شد که برای اولین بار از زمان آغاز 
لیگ ۲۴ خبری از استفاده از VAR در بازی استقلال نیست. این اتفاق به این دلیل رخ داده که فدراسیون فوتبال در حال حاضر ۵ 
دستگاه VAR قابل نصب در اختیار دارد که البته به تازگی سپاهان و گل گهر نیز ۲ دستگاه را خریداری کرده اند.کمیته و دپارتمان داوری 
فدراسیون هم با توجه به حساسیت بازی ها تصمیم گرفتند از VAR در این هفته در بازی هایی که تاثیری در کسب سهمیه آسیا یا سقوط 

به دسته پایین تر ندارند، استفاده نشود و به همین دلیل بازی استقلال و چادرملو بدون این سیستم برگزار خواهد شد.

دلیل واقعی 
بدون VARشدن 
بازی استقلال 
معلوم شد

 اعلام زمان نشست خبری جباری
 اخباری و روانخواه

های  تیم  سرمربیان  مسابقه  از  پیش  خبری  نشست  زمان 
استقلال، چادرملو اردکان و هوادار تهران در هفته بیست و نهم لیگ 
برتر اعلام شد.زمان نشست خبری پیش از مسابقه  سرمربیان تیم 
های استقلال ، چادرملو اردکان و هوادار تهران  در هفته بیست و 
نهم لیگ برتر  که در سالن روابط عمومی سازمان لیگ برگزار می 

شود به شرح زیر است:
 چهارشنبه ۱۷ اردیبهشت 

ساعت ۱۲  مجتبی جباری سرمربی استقلال 
ساعت  ۱۲و۳۰ سعید اخباری سرمربی چادرملو اردکان

ساعت ۱۳ امیدرضا روانخواه سرمربی هوادار تهران
سرمربی تیم فوتبال سپاهان اصفهان به نشست خبری پیش از 

مسابقه با هوادار نمی رسد.
سپاهان   – تهران  هوادار  و  چادرملو   – استقلال  دیدارهای 

شود. می  برگزار  تهران  در  پنجشنبه  روز  اصفهان 
 روشن: آدم کوچکی هستم اما
 هواداران به من لطف کردند

به  کوتاه  گفت وگویی  در  استقلال  و  ایران  فوتبال  پیشکسوت 
پیشکسوت  روشن  پرداخت.حسن  خود  وضعیت  آخرین  تشریح 
و  قلبی  عارضه  دلیل  به  است  روزی  چند  استقلال  و  ایران  فوتبال 
روده در بیمارستان بستری است و روز دوشنبه تحت عمل جراحی 
قرار گرفت.روشن در گفت وگویی درباره آخرین وضعیت خود گفت: 
روزدوشنبه  داشتم.  نیز  روده  عفونت  و  نبود  قلبی  فقط  من  مشکل 
و  انجام شد  جراحی  عمل  روده  از جمله  بدنم  از  قسمت  سه  روی 
الان کمی بهتر هستم.وی افزود: از همه هواداران فوتبال به خصوص 
هواداران استقلال تشکر می کنم که پیگیر وضعیتم بودند. اگر گفتیم 
به بیمارستان مراجعه نکنند بحث بی احترامی نبود و خواستیم اینجا 
شلوغ نشود. من آدم کوچکی هستم، ولی خیلی به من لطف داشتند.

وی با آرزوی قهرمانی استقلال در جام حذفی اظهار داشت: قهرمانی 
دست بازیکنان است و امیدوارم به این عنوان برسد.

گروسی:مربی تراز اول خارجی بیاورید که 
جباری در کنارش کسب تجربه کند

پیشکسوت استقلال گفت: اگر قرار به جذب مربی خارجی برای 
استقلال باشد باید مربی تراز اول بیاورند که مجتبی جباری نیز در کنار 

او کار کند و تجربیات مربیگری خود را افزایش دهد.
و  اراک  آلومینیوم  برابر  استقلال  عملکرد  درباره  گروسی  محسن 
ادامه همکاری با مجتبی جباری اظهار کرد: استقلال باید با همین کادر 
فنی تا پایان فصل ادامه دهد تا ببینیم در فصل جدید چه اتفاقی قرار 
است رخ دهد. البته حضور جباری در فصل آینده بستگی به نظر باشگاه 
و هیات مدیره دارد اما از این بابت خوشحالم که هر زمان مربی ایرانی 
یا  باشگاهی  و... در راس تیم  از سهراب بختیارزاده، جواد نکونام   اعم 
تیم ملی قرار گرفتند تیم به نتایج خوبی دست پیدا کرده و توانسته اند 
با  جباری  مجتبی  گفت:  کنند.وی  جور  و  خوبی جمع  به  را  بازیکنان 
استقلال  در  نتایج خوبی  به  امروز  به  تا  چراغپور  تجربیات  از  استفاده 
دست پیدا کرده و در کنار هم تیم خوبی را تشکیل داده اند. او با استفاده 
از بازیکنان جوان انرژی مضاعفی را به تیم داده است.این پیشکسوت 
اراک  آلومینیوم  افزود:  اراک  آلومینیوم  تیم  درباره  همچنین  استقلال 
تیم کوچک و ضعیفی نبود و جلوی استقلال بازی خوبی را به نمایش 
گذاشت. البته استقلال با نتیجه خوبی که در این بازی کسب کرد نشان 
داد که جباری از نظر روانی روی تیم خیلی خوب کار کرده و نسبت 
با  امیدوارم  است.  کرده  پیدا  و شرایط خوبی  متحول شده  به گذشته 
قهرمانی در جام حذفی بتواند دل هوادارانش را شاد کند.گروسی ادامه 
داد: جباری شرایط خیلی خوبی را در استقلال ایجاد کرده به طوری که 
در بازی برابر آلومینیوم اراک دیدیم در هر دو نیمه شرایط بازی یکسان 
بود و بازیکنان نوسان نداشتند و همین نبود نوسانات سبب شد تا تیم به 
۵ گل برابر آلومینیوم اراک دست پیدا کند.او در واکنش به فایل صوتی 
منتشر شده علیرضا اسدی عضو هیات مدیره باشگاه استقلال و درباره 
ادامه همکاری با مجتبی جباری در فصل آینده و یا حضور مربی خارجی 
در راس تیم، گفت: اگر قرار به جذب مربی خارجی برای استقلال باشد 
باید مربی تراز اول بیاورند که مجتبی جباری نیز در کنار او کار کند و 
تجربیات مربیگری خود را افزایش دهد. اگر قرار باشد از مربیان معمولی 
خارجی استفاده کنند مربیان ایرانی خیلی بهتر از آنها هستند. به هر 
دارد  باشگاه  این  بالا  رده  نظر مسوولین  به  بستگی  مساله  این  صورت 
که برای فصل آینده از وجود مربی خارجی بهره مند شوند یا به مربی 
ایرانی اعتماد کنند.پیشکسوت استقلال همچنین در خصوص اختلاف 
نظر در هیات مدیره استقلال برای ماندن یا رفتن جباری، اظهار کرد: 
بعضی وقت ها این اختلاف نظرها خوب است و سبب می شود تا باشگاه 
به نتایج مثبتی دست پیدا کند. باید در این زمینه تبادل نظر صورت 
بگیرد تا هیات مدیره باشگاه به نتیجه درستی برسند.او در پایان گفت: 
در حال حاضر شرایط ایده آلی در استقلال برقرار است و بین کادر فنی 
و بازیکنان باید اعتماد لازم ایجاد شود تا با غلبه بر مشکلات بتوانند با 
ذهن آزاد بازی های باقی مانده را به پایان برسانند. امیدوارم استقلال 
با قهرمانی در جام حذفی تمام حواشی را از باشگاه خارج کند و فصل 

جدید را با مربی خارجی یا ایرانی خوب شروع کند.
سایه تغییر بر سر هیئت  مدیره استقلال

گذارد  می  سر  پشت  را  بدی  بسیار  فصل  که  استقلال  باشگاه 
ممکن است باز هم شاهد تغییرات مدیریتی باشد.فصل بیست و چهارم 
و  تغییر  چالش،  از  پر  فصلی  استقلال،  برای  ایران  فوتبال  برتر  لیگ 
با  می کرد  را  تصورش  هواداری  کمتر  که  فصلی  است؛  بوده  بی ثباتی 
هفت سرمربی و سه مدیرعامل به پایان برسد. این ناپایداری مدیریتی و 
فنی، ضربه ای سنگین به عملکرد فنی تیم وارد کرد و آبی پوشان نه در 
لیگ برتر مدعی قهرمانی بودند، نه در آسیا حرفی برای گفتن داشتند. 
تأییدی  مهر  آسیا  قهرمانان  لیگ  نهایی  یک هشتم  مرحله  در  شکست 
بود بر ناکامی های استقلال در این فصل، تا تنها امید باقی مانده برای 
حساسی،  شرایط  چنین  باشد.در  حذفی  جام  هواداران،  رضایت  جلب 
اختلاف نظرهای درون هیئت مدیره باشگاه نیز مزید بر علت شده است. 
فریده شجاعی، علی نظری جویباری  بابایی،  تاجرنیا، محمودرضا  علی 
خصوص  در  که  هستند  هیئت مدیره  کنونی  اعضای  اسدی  علیرضا  و 
انتخاب سرمربی فصل آینده و تمدید قرارداد با برخی بازیکنان کلیدی، 
یک  حضور  وعده  باشگاه  که  حالی  نرسیده اند.در  جمع بندی  به  هنوز 
علیرضا  اخیر  اظهارات  اما  داده،  را  آینده  فصل  برای  سرمربی خارجی 
اسدی نشان می دهد که حضور مجتبی جباری به عنوان گزینه ای جدی 
روی میز قرار دارد؛ به ویژه اگر استقلال موفق به کسب عنوان قهرمانی 
با  همکاری  تمدید  احتمال  صورتی،  چنین  در  شود.  حذفی  جام  در 
جباری برای فصل بیست و پنجم نیز قوت خواهد گرفت.از سوی دیگر، 
وضعیت قرارداد چند چهره کلیدی تیم از جمله سیدحسین حسینی، 
نامشخص  همچنان  دیگر،  برخی  و  اندونگ  دیدیه  رضائیان،  رامین 
به دلیل  قراردادها  تمدید  برای  مذاکرات  که  است  حالی  در  این  است. 
به  توجه  است.با  مانده  متوقف  هیئت مدیره  اعضای  بین  نظر  اختلاف 
شرایط موجود، احتمال تغییرات جدید در ترکیب هیئت مدیره باشگاه 
در پایان فصل بسیار بالا به نظر می رسد. ناپایداری مدیریتی و فنی در 
تأثیر  نیز  اعتماد هواداران  بلکه در روحیه و  نتایج،  نه تنها در  استقلال 
منفی گذاشته و فصل جاری را برای آن ها به یکی از تلخ ترین فصل های 

چند سال اخیر تبدیل کرده است.

سابق  بازیکن  و  فوتبال  کارشناس 
مدیران  که  ای  رویه  از  انتقاد  با  استقلال 
جدید  سرمربی  انتخاب  برای  باشگاه  این 
در نظر گرفته اند گفت: این پنهان کاری و 
اختلافات اعتماد هواداران را از بین می برد.

علیرضا اکبر پور در خصوص پیروزی 
اراک  آلومینیوم  برابر  استقلال   ۱ بر   ۵
استقلال  باور می کرد  گفت: کمتر کسی 
پس از ۹ هفته شکست و تساوی بتواند به 
یک برد پرگل دست پیدا کند و نشان دهد 
قبل  های  بر خلاف شوک  این شوک  که 
واقعا تاثیرگذار بوده و استقلال را متحول 
می کند. استقلالی که در نه روحیه داشت 
استرس  و  فشار  بدون  حالا  انگیزه  نه  و 
و  رساند  می  ثمر  به  گل   ۵ بازی  یک  در 
دوران  در  که  همانطور  داد  نشان  جباری 
کسوت  در  حالا  بوده  موفق  گری  بازی 
تواند  و می  است  بلد  را  کارش  مربی هم 

باشد. موفق  این عرصه هم  در 
جباری ضعف ها را به خوبی شناخت

وی در ادامه خاطر نشان کرد: جباری 
و  داد  شخصیت  استقلال  به  آمدنش  با 
پیکان  برابر  بازیکنان  عملکرد  که  دیدیم 
بازی های گذشته  به  نسبت  آلومینیوم  و 
تفاوت های بسیاری پیدا کرده و بازیکنان 
در زمین فوتبال بی اشتباه بازی می کنند. 
مجتبی جباری نه معجزه کرده و نه جادو 
شناخت.  بخوبی  را  تیم  های  ضعف  بلکه 
روحی  لحاظ  از  و  کرد  آنالیز  را  بازیکنان 
که  کاری  است.  داده  تغییر  آنها  روانی  و 
موسیمانه و بوژوویچ هرگز نتوانستند انجام 
با تجربه ای دارد که  دهند. جباری کادر 
به او کمک می کنند و به او مشاوره های 
درست می دهند و جباری هم به خوبی از 

استفاده می کند. نکات گفته شده 
مدیران استقلال پنهان کاری نکنند

کارشناس فوتبال با انتقاد از عملکرد 
جذب  خصوص  در  استقلال  مدیران 
چرا  دانم  نمی  گفت:  جدید  سرمربی 
صادق  هواداران  با  استقلال  مسئولان 
انتخاب  روند  خصوص  در  و  نیستند 
سرمربی جدید صادقانه حرف نمی زنند. آیا 
مثل دفعه قبل ماتزاری ۹۷ درصد کارش 
درست شده اما به یکباره همه چیز تغییر 
استقلال  برای  اصلا  ماتزاری  آیا  می کند. 

هیئت  رئیس  آیا  دارد.  خارجی  وجود 
مدیره و مدیر عامل بر سر جذب ماتزاری 
باید  که  است  نکاتی  اینها  دارند.  اختلاف 
جویباری به آنها پاسخ داده و علاقمندان 
بیرون  استرس  این  از  را  استقلال  نگران 
مدیران  موفقیت  راه  تنها  صداقت  بیاورد. 
استقلال خواهد بود و در غیر اینصورت باز 
باشیم. ناخوشایند  اتفاقات  باید شاهد  هم 

جباری گام به گام پیش می رود
از  همه  کرد:  تاکید  ادامه  در  اکبر 
تمام  که  دارند  توقع  جباری  و  استقلال 
البته   تمرکزش بر روی جام حذفی باشد. 
این موضوع درست است چون هواداران به 
یک قهرمانی نیاز دارند اما مجتبی جباری 
به جز جام حذفی بر روی لیگ هم تمرکز 
برد در دو هفته  با دو  دارد و می خواهد 
پایانی لیگ موقعیت استقلال را در جدول 
بهبود ببخشد. برد برابر چادر ملو می تواند 
به روحیه تیم برای دیدار برابر نفت آبادان 
کمک کند . او مربی آینده نگری است و 
گام به گام و بازی به بازی پیش می رود 
تا  دهیم  قرار  فشار  تحت  را  او  نباید  پس 

بتواند با آرامش به کار خود ادامه دهد.
زمان  گذر  متوجه  استقلال  مدیران 

شند با
و  سرمربی  جذب  خصوص  در  وی 
گفت:  آینده  فصل  برای  جدید  بازیکنان 
دست  از  سادگی  به  روز  یک  حتی  نباید 
و  جدید  بازیکنان  به  نیاز  استقلال  برود. 
بزرگ دارد تا نقاط ضعف های خود را از 
بین ببرد ضمن اینکه چند بازیکن هم به 
دلیل عملکرد ضعیف باید از استقلال جدا 
خارجی  مربی  جذب  خصوص  در  شوند. 
هم باید تصمیم منطقی در کمال آرامش 
دست  از  را  زمان  نباید  اما  شود  گرفته 
میز  روی  گزینه  چند  باید  آنها  بدهند. 
انتخاب  را  گزینه  بهترین  تا  باشند  داشته 
باید  زودتر  هر چه  ماتزاری  تکلیف  کنند. 
مشخص شود. اگر شروط عجیب گذاشته 
به  دهد  می  قرار  ابهام  در  را  آمدنش  که 
مدیران  بروند.  دیگری  سرمربی  دنبال 
استقلال به فکر گذر زمان باشند چرا که 
هر چه تعلل کنند فصل پیش رو فقط و 
استقلال و هواداران متضرر خواهند  فقط 

شد.

نیست؛بقیه  وخیم  استقلال  شرایط  سیما: 
مدعی اند شدند،نه  قهرمان  نه 

استناد  با  استقلال  باشگاه  سخنگوی 
مدعی  جباری  هدایت  تحت  تیم  اینکه  به 
قهرمانی در جام حذفی است، تأکید کرد اوضاع 

نیست. وخیم  خیلی  آبی پوشان 
استقلال  باشگاه  سخنگوی  سیما  ساعده 
خود  )سه شنبه(  دیروز  خبری  نشست  در 
گرامی  را  کرامت  هفته  ابتدا  در  داشت:  اظهار 
بابت  نیز  هاشمی نسب  مهدی  به  و  می داریم 
درگذشت پدرشان تسلیت گفته و برای حسن 
سلامتی  آرزوی  استقلال  پیشکسوت  روشن 
علی  تاجرنیا،  علی  آقایان  از  دارد  جا  می کنیم. 
نظری جویباری و ... بابت اعتمادی که کردند، 
و  پاسخگویی  جدید  مدیره  هیئت  کنم.  تشکر 
شفافیت را در برنامه کاری خود قرار دارد و به 
همین دلیل سخنگو را منتصب کردند. وظیفه 
و  مواضع  و  باشم  باشگاه  رسمی  صدای  دارم 
برنامه های هیئت مدیره را اطلاع رسانی کرده و 
ارتباطی بین  گوشی شنوا برای هواداران و پل 
دقیق،  اطلاع رسانی  باشم.  باشگاه  و  هواداران 
و  هواداران  و  اصحاب  با  مستمر  ارتباط  ایجاد 
است. من  کاری  اصل  سه  صادقانه  پاسخگویی 
برای بلندمدت ساختارسازی خواهیم کرد

وی در ادامه افزود: سعی می کنم در کمال 
کنم.  رفتار  رسانه ها  و  افکار عمومی  با  صداقت 
با  کردیم  سپری  که  را  فصلی  تلخی  امیدوارم 
تقدیم کنیم.  هواداران  به  شیرینی جام حذفی 
به  تیمداری  از  داریم  نظر  در  مدیره  هیئت  در 
باشگاهداری حرفه ای تبدیل کنیم. در اینکه تیم 
تردیدی  است  باشگاه  بخش  مهمترین  مردان 
نیست، ولی در کنار آن سعی خواهیم کرد در 
برای  رشته های دیگر نیز تیمداری کنیم. قطعاً 
برای  کرد.  خواهیم  ساختارسازی  بلندمدت 
و  کرده  فکر  بزرگ  باید  استقلال  نام  بزرگی 
بزرگ برنامه ریزی کنیم. روال کار به این شکل 
با  مستمر  و  دوره ای  به صورت  که  بود  خواهد 

کنیم. گفت وگو  رسانه  اصحاب 
گرفتن تست در آکادمی باشگاه استقلال 

رایگان است
خاطر  استقلال  باشگاه  جدید  سخنگوی 
و  آکادمی  درباره  می خواهم  ابتدا  کرد:  نشان 
افتاد، توضیحاتی  اتفاقاتی که در ۱۰ روز اخیر 
رده های  برای  نفر  هزار  کنم. حدود شش  ارائه 
نفر   ۳۰ رده  هر  برای  و  دادند  تست  مختلف 
انتخاب شدند. آنچه را که می خواهم اعلام کنم 
باشگاه  تاریخ  در  بار  اولین  برای  که  است  این 
تا  آکادمی  در  گرفتن  تست  هفتگی  به صورت 
تست گیری  باشد.  داشته  ادامه  مسابقات  زمان 
در آکادمی باشگاه رایگان است و این موضوع را 
اعلام می کنم تا افراد سودجو و کسانی که دنبال 

بخورد. سنگ  به  تیرشان  هستند،  درآمدزایی 
کمیته پیشکسوتان بازوی هیئت مدیره 

خواهد بود
باشگاه  در  بانوان  کمیته  داد:  ادامه  سیما 
تشکیل  به زودی  و  است  گرفته  استقلال شکل 
خواهد  لازم  اطلاع رسانی  و  می دهد  جلسه 
شد. برای تیم های بانوان در سه رشته فوتبال، 

کرد.  خواهیم  تیمداری  بسکتبال  و  فوتسال 
اول صعود کرده و  به دسته  بانوان  تیم فوتبال 
برای تیم های فوتسال و بسکتبال در لیگ برتر 
امتیازها خریداری شده است. نکته ای هم درباره 
مجمع عمومی پیشکسوتان بگویم و اینکه قرار 
است مجمع عمومی پیشکسوتان در هفته آینده 
تشکیل جلسه بدهد. با توجه به مصوبات هیئت 
صورت  به  پیشکسوتان  عمومی  مجمع  مدیره، 
پیشکسوتان  از  نفر  و ۱۵  اداره می شود  امنایی 
از  و  می کنند  شرکت  امنا  هیئت  جلسه  در 
برای  نفر  هفت  تعداد  پیشکسوت   ۳۰۰ میان 
کمیته پیشکسوتان انتخاب خواهند شد. کمیته 
همچنین  و  پیشکسوتان  برای  پیشکسوتان 
خواهند  کارها  امور  برای  مدیره  هیئت  بازوی 

بود.
اسدی در هیئت مدیره باشگاه استقلال 

حضور خواهد داشت
شده  ضبط  صدای  انتشار  به  راجع  وی 
باشگاه  مدیره  هیئت  عضو  اسدی  علیرضا 
کرد:  تصریح  استقلال  هواداران  نگرانی  و 
خواهند  حضور  مدیره  هیئت  در  اسدی  آقای 
شد  منتشر  ایشان  زبان  از  که  آنچه  داشت. 
این  ولی  نبود،  حرفه ای  و  بود  بی اخلاقی  یک 
ادامه  برای  بود.  شخصی  اظهارنظر  صحبت ها 
فعالیت ایشان در هیئت مدیره و آکادمی باشگاه 
ادامه  کارشان  به  و  نمی گیرد  صورت  تغییری 

می دهند.
من  انتخاب  کاری ام  سوابق  به  توجه  با 
است! قبول  قابل  باشگاه  سخنگوی  به عنوان 

در  همچنین  استقلال  باشگاه  سخنگوی 
گذشته  در  که  موضوع  این  طرح  به  واکنش 
امروز  و  می کرد  فعالیت  سیاسی  فضای  در 
گفت:  می کند،  کار  فوتبال  و  ورزش  حوزه  در 
مجموعه  به  جایگاه  این  برای  بنده  انتخاب 
می شود.  مربوط  بنده  فعالیت های  و  مهارت 
کاری  حوزه های  مدیران،  انتخاب  در  نظرم  به 
نیاز  سخنگو،  برای  است.  داشته  نقش  من 
و  رسانه ها  با  ارتباط  برای  توانمندی هایی  به 
درباره  کردن  صحبت  شفاف  البته  و  هواداران 

سوابق  به  توجه  با  که  است  باشگاه  برنامه های 
است! قبول  قابل  انتخاب  این  کاری ام 

انتخاب مدیر ورزشی برای استقلال قبل 
از عقد قرارداد با مربی خارجی

اعضای  بین  اختلاف نظرها  درباره  سیما 
هیئت مدیره و همچنین آخرین وضعیت جذب 
دو  تمام  زیرکی  با  کرد:  تصریح  ماتزاری  والتر 
اختلاف نظر  پرسیدید.  سؤال  یک  در  را  سؤال 
با اختلاف داشتن متفاوت است. الان از جلسه 
ندارد.  وجود  اختلافی  و  می آیم  مدیره  هیئت 
اختلاف نظر در مورد مسائل باشگاه وجود دارد، 
اما آنچه که اتفاق می افتد نظر جمعی است. در 
مورد ماتزاری و انتخاب سرمربی خارجی با دو 
سه مربی خارجی صحبت کرده ایم که ماتزاری 
که  هستیم  این  دنبال  گزینه هاست.  از  یکی 
با  و  رسانه ای  هیاهوی  از  دور  به  و  آرامش  در 
توجه به تجربه قبلی از قرارداد مربیان خارجی 
باشیم.  داشته  محکم  قراردادی  عقد  گذشته، 
برنامه  طبق  و  نیستیم  کسی  از  جواب  دنبال 
قرار  حرفه ای  باشگاه های  مثل  می رویم.  پیش 
ترجیح  باشیم.  داشته  ورزشی  مدیر  یک  است 
را  ورزشی  مدیر  که  است  این  مدیره  هیئت 
قبل از انتخاب سرمربی خارجی انتخاب کنند. 
همزمان با انتخاب سرمربی، دنبال انتخاب مدیر 

هستیم. ورزشی 
مدارک باشگاه استقلال به طور کامل 

بارگذاری شده است
باشگاه  بدهی های  میزان  مورد  در  وی 
استقلال اظهار داشت: درباره بدهی های باشگاه 
مهلت  آخرین   ۱۷ ساعت  دیروز  بگویم  باید 
بارگذاری مدارک برای صدور مجوز حرفه ای بود 
و به طور کامل این اتفاق افتاد. این مژده را به 
استقلال  باشگاه  مدارک  هواداران می دهیم که 
مشکلی  و  است  شده  بارگذاری  کامل  طور  به 

ندارد. وجود 
اسدی نماینده تام الاختیار هیئت مدیره 

در آکادمی است
انتصاب  درباره  استقلال  باشگاه  سخنگوی 
برخی افراد در آکادمی باشگاه از سوی علیرضا 

نماینده  اسدی  آقای  کرد:  عنوان  اسدی 
است.  آکادمی  در  مدیره  هیئت  تام الاختیار 
تصمیم گیرنده  ولی  می کند،  مشورت  ایشان 

هستند. خودشان 
با مدرک می گویم یکی از سهامداران 

استقلال هستم
سیما در واکنش به انتشار توئیتی از سوی 
نبوده است، گفت:  استقلالی  اینکه  بر  او مبنی 
من صفحه مجازی ندارم و وکلای شخصی من 
خودم  بودن  استقلالی  درباره  کرده اند.  شکایت 
هستم  باشگاه  سهام داران  از  یکی  بگویم  باید 
منتشر می کنم!وی  را  باشد مدارک  اگر لازم  و 
در  کسی  هر  که  شد  روبه رو  موضوع  این  با 
در  می گیرد  سمت  استقلال  مثل  باشگاه هایی 
صفحات مجازی فعالیت می کند، گفت: در مورد 
بگویم فضایی  باید  توئیتر  صفحه شخصی ام در 
می کند.  بیشتر  را  رسانه ها  با  ارتباط  که  است 
این فضا برای پاسخگو بودن است و اگر دیگران 
تعجب  جای  می دهند  انجام  این  از  غیر  کاری 

دارد.
هیئت مدیره باشگاه استقلال خواهان 

ادامه همکاری با جباری است
ادامه  مورد  در  استقلال  باشگاه  سخنگوی 
همکاری با مجتبی جباری تصریح کرد: جباری 
و  است  استقلال  بزرگ  سرمایه  و  بزرگان  از 
همیشه دنبال این هستیم که کنار باشگاه باشد 
تا از وجودش استفاده کنیم. جباری در شرایطی 
از گذشتگی  به تیم ملحق شدند که حضورش 
بود و اتفاقاً موفق عمل کرد. اینکه هیئت مدیره 
آن  در  است  جباری  با  همکاری  ادامه  خواهان 
ایشان  خود  با  نهایی  تصمیم  و  نیست  شکی 
فعالیت  ادامه  جایگاهی  چه  در  اینکه  است. 

کرد. خواهیم  صحبت  می کند، 
هیئت مدیره نگرش جدیدی نسبت به 

هواداران دارد
سیما همچنین با این پرسش روبه رو شد که 
آیا بهتر نیست باشگاه استقلال با فرم جدیدی 
اداره شود، یادآور شد: ما در آستانه 8۰ سالگی 
تأسیس باشگاه استقلال هستیم که ۴ مهر ماه 

دقیقی  توضیحات  نمی خواهم  من  بود.  خواهد 
هیئت  نیست.  قطعی  هنوز  چون  باشم،  داشته 
مدیره نگرش جدیدی نسبت به هواداران دارد 
و جلسات موازی برای ساماندهی و استفاده از 
ظرفیت های آنها پیش می رود. به شما اطمینان 
مدت  کوتاه  در  اما  امسال،  نگویم  اگر  می دهم 
با پدیده ای روبه رو می شوید که در باشگاه های 

دیگر اتفاق نیفتاده است.
با فوتبال غریبه نیستم و سوابق

 ورزشی دارم
عجیب  انتصاب های  به  واکنش  در  وی 
روابط  اینکه  و  استقلال  باشگاه  در  غریب  و 
انتصاب ها  این  باعث  فوتبالی  از  خارج 
بحث های  درباره  داشت:  اظهار  است،  شده 
غیرفوتبالی و نقش سرپرست ها مثل خداداد 
ربط  فنی  مسائل  به  زدید  مثال  که  عزیزی 
دارد. اگر سابقه مربیگری در فوتبال را ندارم، 
ولی با این فضا غریبه نیستم و می دانم دنیای 
بیشتر  است. وظیفه من  دنیایی  فوتبال چه 
برای برقراری ارتباط با رسانه ها و هواداران و 
انتقال برنامه هاست. برای سخنگو بودن نیاز 
به داشتن رزومه ورزشی نیست، هر چند این 
رزومه را دارم. اگر در گوگل تحقیق کرده اند 
نه  و  هستم  ارتباط  در  توانمند  نه  من  که 
سوابق ورزشی دارم باید بگویم عضو کمیته 
باشگاه  داخلی  مدیر  و  شهر  شورای  ورزش 
امین البرز بودم. همچنین در ورزش ساحلی 
حضور داشتم و مشاور رسانه ای و مدیرعامل 
بودن  برای سخنگو  اینها  بودم.  باشگاه  چند 
کافی است. در مورد قضاوت برای شخصیت 
و توانمندی یک نفر باید اجازه بدهیم زمان 
بگذرد و اگر مشکلی پیش آمد تمام نقدهای 

شما وارد است.
به  واکنش  در  استقلال  باشگاه  سخنگوی 
از  برخی  و خانواده اش در  او  از  انتشار مطالبی 
کانال های خبری گفت: همین را بگویم وکلای 
من از آن کانال تلگرامی شکایت خواهند کرد و 
صحت و سقم مطالب در قوه قضاییه مشخص 

می شود.

دغدغه هواداران دغدغه ماست، 
سرمایه های باشگاه را از دست نمی دهیم

بازیکنان  با  مذاکره  بحث  به  راجع  سیما 
تمدید  کرد:  تصریح  نقل وانتقالات  برای  جدید 
اینکه  به  توجه  با  فعلی  بازیکنان  با  قرارداد 
فصل برای استقلال تمام نشده است و در جام 
نمی شود.  اطلاع رسانی  داریم،  حضور  حذفی 
که  است  این  برای  نمی شود  رسانی  اطلاع  اگر 
از  را  باشگاه  سرمایه های  نرود.  حاشیه  به  تیم 
دست نمی دهیم و آنچه دغدغه هواداران است، 
مذاکره  برای  بود.  مدیره خواهد  هیئت  دغدغه 
با بازیکنان جدید، استقلال عقب نمانده است، 
اما منتظر انتخاب سرمربی هستیم و مذاکرات 
پیش  او  با  همفکری  با  را  بازیکنان  با  نهایی 

می بریم.
مطالبه هوادار باید بستن تیمی مدعی 

برای فصل آینده باشد
برای  مدیره  هیئت  در  اینکه  درباره  وی 
و  دارد  وجود  اختلاف نظر  ماتزاری  انتخاب 
ماتزاری  قرارداد  بدانند  می خواهند  هواداران 
پاسخ  این سؤال  به  نه، گفت:  یا  بسته می شود 
دادم، هنوز چیزی درباره ماتزاری روشن نشده 
شده  انجام  خارجی  مربیان  با  مذاکراتی  است. 
است که یکی از این مربیان ماتزاری است. آنچه 
باشد  داشته  دغدغه  باید  استقلال  هوادار  که 
با  و  است  کسی  چه  سرمربی  که  نیست  این 
چه بازیکنانی مذاکره شده. آنچه که هوادار باید 
مطالبه کند بستن تیم مدعی برای فصل آینده 
است. ما به این خواسته هواداران در فصل آینده 

می دهیم. پاسخ 
اینکه  درباره  استقلال  باشگاه  سخنگوی 
قوه  رئیس  علیه  توئیت ها  انتشار  بابت  گفته 
قضاییه وقت شکایت کرده، اما زمان انتشار آن 
فکر  به  الان  چطور  و  است   ۲۰۱۷ سال  برای 
انتشار  از  افتاده، اظهار داشت: اطلاعی  شکایت 
آن نداشتم و با حضور در استقلال متوجه شدم 
و اقدام به شکایت کردم.وی تصریح کرد: آنچه 
نظر  می شود  منتشر  تاجرنیا  آقای  توئیتر  از 
هیئت  عضو  هر  حق  و  است  ایشان  شخصی 
فعالیت  مجازی  فضای  در  که  است  مدیره 
باشگاه  سوی  از  دقیق  اطلاع رسانی  قطعاً  کند. 
بازی های  آیا  اینکه  درباره  می شود.سیما  انجام 
را  بازی ها  گفت:  نه،  یا  است  دیده  را  استقلال 

دید! خواهم  هم  باز  و  دیده ام 
تیم های دیگر نه در لیگ قهرمان شدند، 

نه در آسیا نتیجه گرفتند و نه مدعی 
حذفی هستند

ادامه  در  استقلال  باشگاه  سخنگوی 
مبنی  خبرنگاران  از  برخی  تکراری  سؤال های 
اسدی  علیرضا  غیرکارشناسی  اظهارات  بر 
درباره استقلال که وضعیت وخیم دارد، گفت: 
وضعیت استقلال خیلی وخیم نیست. اگر لیگ 
از  مشکلاتی  می پذیریم  داده ایم  دست  از  را 
قهرمانی حذفی  قبل وجود داشت، ولی مدعی 
از نیم فصل اضافه  هستیم. هیئت مدیره جدید 
قهرمان  لیگ  در  نه  دیگر  تیم های  است.  شده 
شدند و نه در لیگ نخبگان آسیا نتیجه گرفتند 

هستند. حذفی  جام  مدعی  نه  و 

سخنگوی استقلال: وضعیت باشگاه، وخیم نیست ! پاسخگویی  پرابهام در اولین نشست خبری

اکبرپور: »والتر« وجود خارجی ندارد!

بازیکن و سرپرست پیشین تیم استقلال گفت: فضای امروز 
به مربیگری ندارم.جواد  با ما نمی خورد و دیگر علاقه ای  فوتبال 
 ... و  ایران  فوتبال  از  دوری اش  استقلال،  شرایط  درباره  زرینچه 

صحبت هایی را مطرح کرد که در زیر می خوانید:
* چرا فعالیتی در فوتبال ایران ندارید؟

کار  بخواهم  که  نمی خورد  من  درد  به  ایران  فوتبال  فضای 
کنم.

* مدتی در تیم آریو اسلامشهر سرمربی بودید، چرا از این 
تیم جدا شدید؟

شرایط برای ادامه همکاری مهیا نبود. در راه اندازی این تیم 
کمک کردیم ولی روحیات ما به شرایط فعلی فوتبال نمی خورد و 
گفتیم اگر دور باشیم بهتر است. بیشتر دوست دارم در کارهای 
آکادمی و آموزش به بچه ها فعالیت کنم. برای این کار خوشحال 

می شوم و دیگر هیچ علاقه ای به مربیگری ندارم.
* چرا اینقدر ناراحت هستید؟

ناراحت نیستم، کار کردن ما فایده ندارد. فوتبال امروز مثل 
فضای  و  می کردیم  بازی  فوتبال  دیگری  طور  نیست.  گذشته ها 
پیدا می شود  پول که  و کله  متأسفانه سر  دیگری وجود داشت. 

همه چیز از بین می رود.
* در این مدت از استقلال سراغ شما را گرفته اند یا ارتباطی 

با کسی دارید؟
نه سراغ من آمدند و نه هیچ ارتباطی با کسی ندارم. از زمان 
و  ندارم  ارتباطی  دیگر  شدم  جدا  که  استراماچونی  سرمربیگری 
حتی فکر نمی کنم مصاحبه ای درباره استقلال انجام داده باشم.

چرا  گذاشت،  سر  پشت  را  کابوس واری  فصل  استقلال   *
ندادید؟ انجام  صحبتی  تیم  این  درباره 

شرایط  بعد  به  این  از  استقلال  کنند  همت  باید  مسئولان 
هستند. ناراحت  خیلی  مردم  باشند.  داشته  خوبی 

* استقلال با هدایت مجتبی جباری دو بازی اخیر خود را با 
پیروزی پشت سر گذاشت و شرایط بهتری پیدا کرد. فکر می کنید 

او بتواند استقلال را قهرمان جام حذفی کند؟
و  مجتبی  برای  ببرند.  بالا  را  جباری  از  انتظارات  نباید 
همکارانش خوشحال هستم و آنها می توانند استقلال را در مسیر 
مثبت پیش ببرند. همه باید از جباری حمایت کنند و نباید او را 
تنها بگذارند. امیدوارم برای مجتبی اتفاق های خوبی بیفتد و نتایج 
خوبی رقم بزند. مسئولان باشگاه هم باید در فرصت باقی مانده تا 

پایان فصل بهترین تصمیم را بگیرند.
سرمربی  ماتزاری،  والتر  جذب  سراغ  استقلال  مدیران   *
استقلال هستید؟ در  مربی  این  موافق حضور  رفته اند.  ایتالیایی 

یکبار تجربه کار با استراماچونی را داشته ایم. او مثل ساعت 
کار می کرد ولی امکاناتی در اختیار او و تیم قرار ندادند و رهایش 
کردند. اینطور نیست که با مربی و بازیکن قرارداد ببندیم و سپس 
و  می شود  حرفه ای  فوتبال  از  صحبت  امروز  کنیم.  رها  را  آنها 
بازیکنان می گویند استقلال و پرسپولیس دیگر تفاوتی ندارد اما 

باشند  را دوست داشته  استقلال  بازیکنانی جذب شوند که  باید 
تا اگر جایی گره خورد، به خاطر استقلالی بودن شان از آن عبور 

کنند نه اینکه دنبال شهرت و پول استقلال باشند.
استقلال در فصل جاری چه  ناکامی  * فکر می کنید دلیل 

بود؟ مسائلی 
زمانی که تغییر و تحول اتفاق افتاد و باشگاه استقلال زیر نظر 
هلدینگ رفت، کم کاری صورت گرفت. کم کاری این بود که قبل 
تشکیل  مدیریت  از  جدا  فنی  کمیته  باید  مدیره،  هیئت  چیدن  از 
می دادند تا جذب بازیکنان عاقلانه برنامه ریزی شود. فرشید سمیعی، 
تمام  تریم  فاتح  با  گفت  مصاحبه ای  در  استقلال  قبلی  مدیرعامل 
کرده بودند ولی گفتند پول نداریم و سراغ مربی دیگری رفتند. اینها 
مسائلی است که از مردم پنهان شده بود. اشتباه کردند که دست به 
نکونام زدند و او را برداشتند. جواد )نکونام( خودش تیم را بسته بود 
و باید فضا را طوری مهیا می کردند که کار را ادامه دهد اما اختلاف 
برای جذب بازیکنان باعث شد اعتمادها از بین برود. تغییرات پی در 
پی به استقلال آسیب زد و باعث شد تیم به این روز بیفتد. همه این 
مسائل گذشته و تمام شده و تا دیر نشده باید فکری برای فصل بعد 
باید کمیته فنی قوی تشکیل و همه ورودی و خروجی ها از  کنند. 
این کمیته فنی رد شود نه اینکه دلال ها وارد کار شوند یا مدیرعامل 
برای  درخشانی  آینده  می توان  بیفتد  اتفاق  این  اگر  بگیرد.  بازیکن 

استقلال رقم زد.
قهرمانی  نایب  سالگرد  اخیرا  پایانی،  سوال  عنوان  به   *
که  شد. چیزی هست  مطرح  سال ۱۳۷8  در  آسیا  در  استقلال 

کنید؟ صحبت  ژاپن  ایواتا  جوبیلو  با  بازی  درباره  بخواهید 
در آن بازی یکسری اتفاقات افتاد و بدشانسی هم آوردیم تا 
نتوانیم قهرمان شویم، در صورتی که بهترین فرصت بود ستاره 
سوم آسیا را بگیریم. خیلی صحبت ها هست ولی قهرمانی از دست 

رفت.

تیمداری  بر  علاوه  آینده  فصل  در  تهران  استقلال  باشگاه 
بانوان در دو رشته ورزشی دیگر هم  در لیگ دسته اول فوتبال 
تیمداری خواهد کرد.باشگاه استقلال تهران تصمیم دارد در فصل 
پیش رو حضور پررنگ تری در عرصه ورزش کشور داشته باشد و در 
همین راستا، علاوه بر تیم داری در لیگ دسته اول فوتبال بانوان، 
در دو رشته ورزشی دیگر نیز فعالیت خود را آغاز خواهد کرد.بر 
اساس برنامه ریزی های صورت گرفته، استقلالی ها در فصل آینده 
با خرید امتیاز تیم های حاضر در لیگ برتر، در دو رشته بسکتبال 

آبی پوشان  اقدام،  این  با  کرد.  خواهند  تیم داری  نیز  فوتسال  و 
رسمی  لیگ های  سطح  در  مختلف  رشته  سه  در  عملًا  تهرانی 
کشور فعالیت خواهند داشت؛ اتفاقی که می تواند گامی مهم در 
جهت بازسازی ساختار چندرشته ای این باشگاه پر هوادار باشد.

حضور در لیگ دسته اول فوتبال بانوان نیز دیگر برنامه استقلال 
برای فصل آینده است؛ برنامه ای که با هدف توسعه فوتبال بانوان 
و ایجاد بستر مناسب برای حضور پرقدرت این باشگاه در عرصه 
فوتبال زنان در حال پیگیری است.باشگاه استقلال پیش از این 

ورزشی  فعالیت های  گسترش  دنبال  به  که  بود  کرده  اعلام  نیز 
تحقق  با  است؛ موضوعی که  باشگاه چندرشته ای  قالب  در  خود 
آن می تواند به افزایش درآمدزایی، توسعه برند باشگاه و همچنین 
منجر  ورزشی  مختلف  رشته های  در  بیشتر  استعدادهای  کشف 
مسیر  در  اندازه  چه  تا  استقلال  باشگاه  مدیریت  دید  شود.باید 
تحقق این اهداف موفق عمل خواهد کرد و تیم های تازه تأسیس 
این باشگاه در بسکتبال، فوتسال و فوتبال بانوان چه عملکردی از 

خود به جای خواهند گذاشت.

تیم داری باشگاه استقلال در سه رشته ورزشی بانوان

جدایی قطعی است؛ مذاکره خالدآبادی با ۲ تیم لیگ برتری
دروازه بان تیم فوتبال استقلال در پایان فصل از این تیم جدا خواهد شد. محمدرضا خالدآبادی دروازه بان تیم فوتبال استقلال، تصمیم نهایی اش را برای جدایی از این تیم گرفته و حتی این موضوع را 
به باشگاه هم انتقال داده است.خالدآبادی بعد از حضور در استقلال، در این تیم یک بازیکن ذخیره بود و حالا تصمیم گرفته است به جایی برود که فرصت بازی کردن داشته باشد.بر اساس این گزارش، 

خالدآبادی در حال حاضر با دو تیم لیگ برتری مذاکره کرده است و بعد از اتمام بازی های جام حذفی تیم جدیدش را معرفی خواهد کرد.
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تکمیل بارگذاری مدارک حرفه ای سازی باشگاه پرسپولیس

کرمانی مقدم:پرسپولیس به ۲ دیدار بعدی فکر کند 
نه نتایج سپاهان

نشریه ترکیه ای در بخش ورزشی خود خبر از توافق پرسپولیس با یک هافبک خارجی داد.روزنامه فاناتیک ترکیه با اشاره 
به حضور اسماعیل کارتال به عنوان سرمربی ترک تبار در پرسپولیس عنوان کرد این مربی یکی از بازیکنان سوپرلیگ ترکیه 
را به خدمت گرفت.کارتال که در اولین اقدام خواهان جذب سردار دورسون شد حالا قصد دارد بازیکن دلخواه دیگری را نیز به 
پرسپولیس بیاورد. طبق ادعای این رسانه، انتقال »فلورنت هادرژوناژ« مدافع راست آلانیا اسپور به پرسپولیس نهایی شده است.او 
که در سوئیس به دنیا آمد، پیش از اینکه برای تیم ملی کوزوو بازی کند، برای تیم ملی سوئیس در رده های پایه بازی کرده است.

 بازیکن 
 محبوب کارتال
  با پرسپولیس
 قرارداد بست

فوتبال  تیم  پیشین  بازیکن 
شاگردان  کرد،  تأکید  پرسپولیس 
اسماعیل کارتال باید در پی پیروزی در 
و  نتایج  به  و  باشند  رو  پیش  دیدار  دو 

نکنند. توجه  سپاهان  عملکرد 
درباره  کرمانی مقدم  مرتضی 
پیروزی 4 بر یک پرسپولیس مقابل مس 
رفسنجان اظهار داشت: پرسپولیس پس 
از هفته ها که خوب نبود و همین موضوع 
قهرمانی  از  درصد  صد  که  شد  باعث 
بازی  یک  رفسنجان  در  شود،  ناامید 
دیدیم  و  داد  انجام  را  هدف  با  و  خوب 
تمام  را  کار  اول هم  نیمه  که در همان 
کرد. به نوعی کارتال و شاگردانش با این 
هدف پا به زمین گذاشتند که در پایان 
بازی سه امتیاز را بگیرند و به هیچ چیز 

نمی کردند. فکر  دیگری 
بازی  مثبت  نکته  داد:  ادامه  وی 
در  پرسپولیس  که  بود  این  مس  با 
اشتباهات  و  کرد  عمل  منسجم تر  دفاع 
دیدارهای گذشته تکرار نشد. پرسپولیس 
ایستگاهی  ضربات  روی  فصل  این  در 
دروازه بانش  و  مدافعان  اشتباهات  و 
مقابل  اما  کرد،  دریافت  زیادی  گل های 
حریف  ایستگاهی  ضربات  روی  مس 
خیلی خوب عمل کرد. به هر حال برای 
بازی با خیبر و هوادار هم بازیکنان باید 
مقابل  هم  آنها  قطعاً  باشند.  هوشیار 
خودشان  خاص  انگیزه های  پرسپولیس 

بگیرند. نتیجه  می خواهند  و  دارند  را 
فوتبال  تیم  پیشین  مهاجم 
و  علیپور  گلزنی  درباره  پرسپولیس 
دورسن تصریح کرد: من خیلی خوشحالم 
که این دو بازیکن به هماهنگی و درک 
رسیدند.  هم  به  نسبت  خوبی  متقابل 
چهار  اینکه  از  پس  علیپور  خوشبختانه 
پنج هفته موفق به گلزنی نشده بود، در 
بازی با مس دوباره پایش به گل باز شد 

اتفاق خیلی خوبی است و امیدوارم  که 
گلزنی هایش  هم  آینده  بازی  دو  در  که 
ادامه داشته باشد و در آخر فصل آقای 

شود. لیگ  گل 
این  به  واکنش  در  مقدم  کرمانی 
سپاهان  شکست  از  پس  که  موضوع 
قهرمانی  نایب  شانس  گل گهر،  مقابل 
لیگ  سهمیه  کسب  و  پرسپولیس 
نظر  به  گفت:  یافت،  افزایش  نخبگان 
دو  به  باید  فقط  پرسپولیسی ها  من 
آنها  کنند.  فکر  هوادار  و  خیبر  با  بازی 
را کسب  ممکن  امتیاز  می بایست شش 
نداشته  کاری  نتایج سپاهان  به  و  کنند 
هفته  چند  این  در  هم  سپاهان  باشند. 
با حواشی ناخواسته مواجه شده است و 
البته یک بازی سخت هم در هفته آخر 
عقیده  به  دارد.  گرفته،  اوج  استقلال  با 
با  را  آخر  بازی  دو  باید  پرسپولیس  من 
قهرمان  نایب  اگر  بگذارد  برد پشت سر 
شویم و سهمیه بگیریم که خیلی خوب 
است، اما اگر این اتفاق هم نیفتد، پایان 
کار نیست و می توانیم از اشتباهات این 
بیشتری  قدرت  با  و  تجربه کسب  فصل 
در  کنیم.وی  تلاش  آینده  فصل  برای 
پرسپولیس  بالاخره  شد:  یادآور  پایان 
از  امتیاز  بازی هایی  در  فصل  این  در 
دست داد و شکست خورد که هیچ کس 
شد  باعث  نتایج  همان  و  نمی کرد  فکر 
سه  در  پرسپولیس  نشود.  قهرمان  که 
دیدار مقابل مس رفسنجان و نساجی در 
قزوین شکست  در  آذر  و شمس  تهران 
خورد، اگر امتیاز کامل این سه دیدار را 
لیگ  قهرمانی  سرنوشت  الان  می گرفت 
طور دیگری رقم می خورد و می توانست 
تا هفته پایانی برای قهرمانی بجنگد. الان 
هم فکر می کنم می توانند با دو پیروزی 
در دیدارهای پایانی نایب قهرمان شوند 

بگیرند. آسیایی  سهمیه  و 

کارتال قول فیکس بودن نمی دهد
تازه واردهای پرسپولیس روی نیمکت

بهمن نوری
مدیریت باشگاه پرسپولیس این روزها توسط تیم رسانه ای خود 
تقریبا  که  خریدهایی  مورد  در  رسانه ها  برخی  و  مجازی  فضای  در 
قطعی شده به شکلی مانور می دهد که گویا سرخپوشان قرار است 
با یک تیم رویایی فصل آینده را آغاز کنند. رضا درویش که ادامه 
انتقالات  و  نقل  از  هواداران  رضایت  به  پرسپولیس  در  حضورش 
را  راه  بهترین  فعلی  شرایط  در  دارد،  بستگی  باشگاه  این  تابستانی 
مانور رسانه ای برای خریدهایش در پیش گرفته تا از این طریق بتواند 
شرایطی را به وجود آورد که دیگر روی سکوها خبری از شعار حیا 

کن رها کن نباشد.
 اینکه حالا این ترفند او تا چه حدی جواب دهد و آیا به موفقیت 
منتظر  باید  را  نه  یا  کرد  خواهد  کمک  آینده  فصل  در  پرسپولیس 
نشست و دید. واقعیت امر این است که خریدهایی که سرخپوشان 
انجام داده اند به اصطلاح آش چندان دهان سوزی  اینجای لیگ  تا 
آنها  روی  عجیبی  شکل  به  رسانه ای  مانورهای  واقع  در  و  نبوده اند 

انجام شده است.
موافقت نسبی کارتال با خریدها

مسلما رضایت اسماعیل کارتال از خریدهای باشگاه پرسپولیس 
از هر چیزی مهم تر است. او که تقریبا سه هفته پیش فهرست خرید 
اصلی اش  از خریدهای  یک  هیچ  هنوز  داد  درویش  رضا  به  را  خود 
نهایی نشده اند. نفراتی مثل ساموئل نیجریه ای و هاکان از فنرباغچه، 
استقلال  باشگاه  قرارداد  تحت  که  بیفوما  یا حتی  کوزوویی  فلورنت 
خوزستان است. در واقع برای کارتال این خریدها در اولویت هستند 
و از بین نفرات داخلی فقط عارف آغاسی و محمد مهدی زارع در خط 

دفاع و محمد امین کاظمیان مورد شناخت این مربی بودند.
 در بین اسامی نامبرده درویش تا حدودی توانسته با مدیر برنامه 
فلورنت به توافقاتی دست یابد اما هنوز به توافق نهایی نرسیده است. 
استقلال  باشگاه  مدیریت  با  درویش  بین  مذاکرات  بیفوما  مورد  در 
خوزستان ادامه دارد و در این سو کارتال به خود این بازیکن گفته 
صبر کند تا نتیجه مذاکرات مشخص شود. در رابطه با نفرات دیگر 
باید گفت تا الان تقریبا پیوستن محمد امین کاظمیان به پرسپولیس 
پست  برای  که  است  راحت  خیالش  حداقل  کارتال  و  شده  قطعی 
داشت.  خواهد  نیمکت  روی  کیفیت  با  بازیکن  یک  راست  وینگر 
راست  وینگر  پست  برای  کارتال  ایده ال  بازیکن  نیجریه ای  ساموئل 
است اما ارزش او در ترانسفرمارکت هفت میلیون دلار است و خرید 
او هر چقدر که برای کارتال ارزشمند باشد برای باشگاه پرسپولیس 

راحت نخواهد بود. 
 شکاری ذخیره مطمئن برای علیپور

مذاکره باشگاه پرسپولیس با رضا شکاری بدون خبر قبلی انجام 
برایش  اصفهان  در  اینکه  از  بعد  بازیکن  این  که  جهت  این  از  شد 
مشکلاتی پیش آمد از طریق یک واسطه به رضا درویش خبرداد که 
را غنیمت  فرصت  پرسپولیس شود. درویش هم  راهی  دارد  دوست 
شمرده و از این خرید بی دردسر استقبال کرد. اما از آنجا که شکاری 
در فهرست خرید کارتال نبود، درویش به اتفاق حمید استیلی و دیگر 
مشاورانش نزد کارتال رفتند تا اطلاعات لازم را در مورد شکاری به 
وی بدهند. در این دیدار که ظهر روز دوشنبه اتفاق افتاد، درویش 
بعد از دیدن فیلم بازی های شکاری و عملکردش مقابل پرسپولیس 
خط  برای  مناسبی  گزینه  او  که  کرد  اعلام  استیلی  و  درویش  به 
حمله و به نوعی ذخیره مطمئن برای علیپور است. کارتال در این 
جلسه همچنین به درویش گفته که به بازیکنان جذب شده از جمله 
شکاری تاکید کند که هیچ تضمینی برای فیکس بازی کردن شان 
وجود ندارد و باید تحمل نیمکت نشینی داشته باشند. این خبر به 
گوش شکاری هم رسیده و چه بسا او از پیوستن به جمع سرخپوشان 
بعد فقط در  اینکه پرسپولیس شاید فصل  پشیمان شود. مخصوصا 
رقابت های لیگ شرکت داشته باشد و از این رو فرصت چندانی به 

بازیکنان ذخیره این تیم نخواهد رسید.
 فخریان، جانشین بابایی

قدرتمند  تیمی  بستن  دنبال  به  اینکه  غیراز  کارتال  اسماعیل 
برای فصل آینده است به پایین آوردن میانگین سنی تیمش هم فکر 
می کند. از این رو خواستار جذب مجتبی فخریان مهاجم جوان و 21 
را جایگزین  دارد فخریان  نظر  واقع در  او در  آذر شد.  ساله شمس 
ابوالفضل بابایی یکی از بازیکنان جوان تیمش کند. بابایی نتوانسته 
پرسپولیس  باشگاه  و  کند  ماندن جلب  برای  را  کارتال  مساعد  نظر 
برتری قرض دهد.  لیگ  تیم های  از  یکی  به  را  بازیکن  این  احتمالا 
بازیکنی که نیم فصل سال گذشته از فجرسپاسی خریداری و خیلی 

کم فرصت بازی در پرسپولیس را پیدا کرد.

گذشته  ماه  چند  در  پرسپولیس  باشگاه 
تغییرات جالبی را با اسماعیل کارتال تجربه کرده 

است.
در فوتبال مدرن، موفقیت فقط به تکنیک و 
تاکتیک محدود نمی شود؛ بلکه حاصل مجموعه ای 
از عوامل پشت صحنه، از جمله زیرساخت تمرینی، 
تجهیزات تخصصی و استفاده از فناوری روز است. 
باشگاه پرسپولیس، با هدایت سرمربی فعلی خود، 
در همین مسیر گام بزرگی برداشته؛ مسیری که 
می تواند میراثی ارزشمند برای آینده باشگاه باشد.

اسماعیل کارتال از ابتدای حضورش در این 
تمرین  زمین  که  داشت  تأکید  وضوح  به  تیم، 
سطح  بالاترین  در  باید  آن  اطراف  امکانات  و 
تمرینی  بدون زمین  بود  او معتقد  باشند.  ممکن 
به درستی  را  فنی  برنامه های  نمی توان  استاندارد، 
هم  بازیکنان  آسیب دیدگی  ریسک  و  کرد  اجرا 

می رود. بالاتر  به مراتب 
در اقدامی جالب توجه، سرمربی پرسپولیس 
پیروانی  افشین  به همراه  در جلساتی که  شخصاً 
از  استفاده  درخواست  داشت  زمین  پیمانکار  با 

دستگاهی ویژه برای هوادهی چمن را به پیکانکار 
زمین ارائه داد؛ دستگاهی که در فرآیند نگهداری 
از  میزان  این  دارد.  کلیدی  نقشی  چمن  اصولی 
کشاورزی   - فنی  جزئیات  به  سرمربی  تسلط 
نگهداری زمین، موجب تعجب و تحسین پیمانکار 

شد. چمن  نگهداری 
زیرساختی  شرایط  اصلاح  بر  او  اصرار 
شد،  تمرین  زمین  کامل  بهسازی  باعث  نه تنها 
سراغ  به  پرسپولیس  باشگاه  شد  موجب  بلکه 
مانیتورینگ  تجهیزات  پیشرفته ترین  تهیه 

بازتوانی،  و  ریکاوری  مدرن  سیستم های  بدنی، 
برود.  آنالیز  حرفه ای  نرم افزارهای  همچنین  و 
تجهیزاتی که پیش از این کمتر در فوتبال ایران 
به صورت کامل مورد استفاده قرار گرفته بودند.این 
نگاه آینده نگرانه سرمربی نه تنها کیفیت تمرینات 
برای  علمی  زیرساختی  بلکه  برده،  بالا  را  امروز 
سال های بعد به جا گذاشته است. زمین تمرین، 
تجهیزات هوشمند و ایتفاده از تکونولوژی مدرن 
اسماعیل  میراث  از  بخشی  امروز،  پرسپولیس  در 

بود. خواهد  باشگاه  آینده  برای  کارتال 

یک دستگاه جدید وارد زمین تمرین آزادی شد
حیرت باشگاه پرسپولیس از درخواست اسماعیل کارتال!

در  بیرانوند  علیرضا  پیشین  مربی 
به  باشگاه های نفت تهران و پرسپولیس 
اهمیت حضور سنگربان تیم ملی ایران در 
چارچوب دروازه تراکتور پرداخت و گفت: 
او از هر لحاظ به قهرمانی تراکتور کمک 
تجربه  به  اشاره  با  سیدی  کرد.محسن 
تیم  دروازه بان  بیرانوند  علیرضا  مربیگری 
نفت  در  حضورش  زمان  در  ایران  ملی 
تهران و پرسپولیس از اهمیت نقش او به 
عنوان گلر فصل جاری تراکتور و قهرمانی 
این تیم پرداخت. او در خصوص قهرمانی 
تراکتور و همچنین تأثیر حضور بازیکنان 
تیم  این  لیست  در  قهرمانی  باتجربه 

می خوانید: پی  در  که  کرد  صحبت 
 تراکتور؛ تیمی با شرایط عالی

 برای قهرمانی
محسن سیدی به تحسین عملکرد 
تیم تراکتور در مسیر قهرمانی این فصل 
لیگ برتر پرداخت و گفت: تراکتور از هر 
نظر شایستگی این عنوان را داشت. این 
بازی  لحاظ  از  خوبی  شرایط  کاملًا  تیم 
دوندگی  با  تراکتور  بازیکنان  داشت. 
رقبا  توانستند  بالا  انگیزه  و  فوق العاده 
را یکی پس از دیگری شکست دهند و 

آورند. به دست  را  قهرمانی 
ساختار دفاعی مستحکم و قدرت 

بازی سازی بالا
ساختار  اساسی  نقش  به  سیدی 
اشاره  موفقیت  این  در  تراکتور  دفاعی 
دفاعی  ساختار  داشت:  اظهار  و  کرد 
نمایش  به  تراکتور  که  فوق العاده ای 
موفقیت  اصلی  عوامل  از  یکی  گذاشت، 
قدرت  این،  بر  علاوه  بود.  تیم  این 
بالاست  بسیار  تیم  این  بازی سازی 

و  هماهنگی  با  توانستند  بازیکنان  و 
گلزنی  فرصت های  مناسب،  برنامه ریزی 

کنند. ایجاد  متعددی 
نقش کلیدی بیرانوند در تیم 

تراکتور
مربی پیشین تیم ملی فوتبال ایران 
بیرانوند،  علیرضا  عملکرد  به  همچنین 
گفت:  و  پرداخت  تراکتور،  دروازه بان 
در  اشتباه  چند  بیرانوند  که  دارم  قبول 
گل خوردن داشت، اما او یک وزنه بزرگ 
تیمی  هر  برای  فنی  و  روانی  روحی، 
محسوب می شود. او بمب انرژی است و 
خیلی خوب توانسته است قدرت رهبری 

بگیرد. بر عهده  را  تیم  یک 
 بیرانوند همچنان بهترین

 دروازه بان لیگ
خود  صحبت های  ادامه  در  سیدی 
تاکید کرد که علیرضا بیرانوند همچنان 
او  است.  ایران  لیگ  دروازه بان  بهترین 
دروازه  تمام  به  احترام  نهایت  با  گفت: 
بیان ها باید بگویم بیرانوند همچنان یک 
سر و گردن بالاتر از بقیه است و عملکرد 
او در طول فصل نشان داد که چرا یکی 

بهترین هاست. از 
تراکتور لایق این جام بود

از  سیدی  محسن  پایان،  در 
این  کسب  برای  تراکتور  شایستگی 
لایق  تراکتور  افزود:  و  گفت  قهرمانی 
لحاظ  از  نه تنها  تیم  این  بود.  جام  این 
انگیزشی  و  روحی  لحاظ  از  بلکه  فنی 
مسلم  حق  قهرمانی  که  داد  نشان  نیز 
به  تلاش  و  برنامه ریزی  با  آنها  آنهاست. 
قهرمانی رسیدند و دل هواداران پرشور 

کردند. شاد  را  خود 

برخلاف اظهارات مدیرعامل باشگاه، بازیکن 
مالی  کمک های  پرسپولیس  تیم   ۷ شماره 
شود  مشخص  تا  کرد  تایید  را  خارج نشین  فرد 
ادعاهایی که دربارۀ او می شود، شایعه نبوده است.

از  یکی  در  رفیعی  سروش  بامدادی  حضور 
برنامه های تلویزیونی، یک بار دیگر بحث حضور و 
دخالت های یک فرد به نام »هوادار متمول« را که 
در خارج از ایران زندگی می کند، در پرسپولیس 
دهه  از  که  فرد  این  کرد.  مطرح  پیش  از  بیش 
افتاده  زبان ها  بر سر  ایران  فوتبال  در  نامش   ۹۰
با  مختلف  مقاطع  در  متمول  هوادار  عنوان  با 
کرده  بازیکنان  از  برخی  به  که  مالی  کمک های 
توانسته جایگاهی برای خود در تیم پرسپولیس 
به  تبدیل  حالا  جایگاه  این  که  بیاورد  دست  به 
تهدید  را  پرسپولیس  از معضلاتی شده که  یکی 

می کند.
تلویزیونی  برنامه  این  در  رفیعی  سروش 
بازیکنان  به  را  فرد  این  کمک های  حالی  در 
رضا  پیش  چندی  که  کرد  تایید  پرسپولیس 
اساس  از  پرسپولیس  باشگاه  مدیرعامل  درویش، 
چنین مسائلی را تکذیب کرده بود! پرداخت مبالغ 
بعضاً میلیاردی به تعدادی از بازیکنان پرسپولیس 
در سال های اخیر، باعث شده تا جایگاه مدیریت 
در این باشگاه بیش از هر زمان دیگری متزلزل 
از  بازیکنان  به  پول  دادن  دیگر،  طرف  از  شود. 
نوعی  به  رسمی،  و  قانونی  مجرای  جز  به  راهی 
شائبه برانگیز شده که می تواند در آینده حاشیه و 
خطرات بیشتری را پیش روی پرسپولیس بگذارد.

با  خارج نشین  فرد  این  حد  از  بیش  ارتباط 
به  تا  شده  سبب  پرسپولیس،  بازیکن  دو  یکی 
طوری  به  بیفتد؛  راه  به  سالاری  بازیکن  نوعی 
بیشتر  مبالغ  گرفتن  برای  بازیکنان  از  برخی  که 
از این فرد، بالاجبار خود را به بازیکنانی نزدیک 
می کنند که رابطه بهتری با این فرد دارند! این در 
بازیکنان، تمام  از  اذعان برخی  به  حالی است که 
حواشی،  و  مسابقات  تمرینات،  رختکن،  اخبار 
پیش از آنکه به دفتر مدیریت باشگاه منتقل شود 
به گوش این فرد که عموماً در دبی ساکن است، 

می رسد!
در دهه ۹۰ که پرسپولیس با مشکلات مالی 
برای  حتی  و  می کرد  نرم  پنجه  و  دست  زیادی 

اعلام  حساب  شماره  مالی،  کمک های  دریافت 
کمک های  تیم  این  هواداران  از  برخی  می شد. 
آن  در  که  می کردند  پرسپولیس  به  خوبی  مالی 
زمان قابل دفاع بود اما حالا که به زعم درویش، 
مشکل  بانکی،  کنسرسیوم  وجود  با  باشگاه  این 
پول،  پرداخت  بهانه  به  فرد  ندارد چرا یک  مالی 
باید به این تیم بیش از پیش نزدیک و از اسرار 
باشگاه قبل از هر کسی مطلع شود؟ چرا پرداخت 
پول، باید باعث شود که نقش یک هوادار بیشتر 

از یک هوادار شود؟
به  فرد  این  نام  همواره  اخیر  سال  چند  در 
به  باشگاه  جاری  امورات  در  که  کسی  عنوان 
دلایل مختلف و به بهانه کمک های مالی، دخالت 
می کند مطرح شده بود اما صحبت های رفیعی به 

نوعی تاییدی بر این شایعات و شنیده ها بود. این 
پرسپولیس  برای  خطری  زنگ  مثابه  به  تاییدیه 
خارج  فرد  یک  حالا  که  چرا  می آید؛  حساب  به 
مدیران  حتی  آنچه  از  بیش  قدرتی  باشگاه،  از 
پرسپولیس دارند، در اختیار دارد. نمونه بارز آن 
را می توان ناکامی خوان کارلوس گاریدو، سرمربی 
افراد نزدیک به  اینکه  سابق دانست که به دلیل 
از پرسپولیس کنار گذاشت، هیچگاه  را  این فرد 
نتوانست در این تیم به موفقیت برسد؛ به طوری 
تا  گذاشته شد  کنار  فصل  نیم  پایان  از  قبل  که 

از دست بدهند. سرخ ها به راحتی فصل را 
دایره  حالا  فرد  این  می شود  گفته  البته 
کمک های پولی خود را بیشتر از بازیکنان کرده 
راه  به  و  پول پاشی  با  هم  مجازی  فضای  در  و 

برای  مجازی«  »ارتش  اصطلاح  به  یک  انداختن 
خود سپری درست کرده تا از گزند رسانه ها و صد 
است  این در شرایطی  بماند.  البته هواداران دور 
که هواداران پرسپولیس با واکنش های منفی که 
نسبت به این فرد و اقداماتش انجام داده اند، نشان 
داده اند که حضور او در چنین شکلی را نه تنها 
بیش  از مضرات حضورش  بلکه  نمی دانند،  مفید 
پیش  آزمون  یک  شده اند.حالا  آگاه  همیشه  از 
روی مدیران پرسپولیس و البته نهادهای نظارتی 
اجازه  اتفاقات،  این  به  به موقع  با ورود  است که 
ندهند پرسپولیس بیش از پیش دستمایه امیالات 
فردی شخصی شود که هیچگاه به صورت شفاف 
درباره خودش و کمک های مالی که به بازیکنان 

نیامد. میان  به  پرسپولیس کرد سخنی 

باشگاه پرسپولیس در زمان تعیین شده از 
بارگذاری  به  نسبت  مجوز،  صدور  کمیته  سوی 

است. اقدام کرده  و مستندات  مدارک 
مدارک و مستندات اعلامی از سوی کمیته 
فوتبال  فدراسیون  و  کنفدراسیون  مجوز  صدور 
 )CLAS( َدر زمان تعیین شده در سامانه کلس
بارگذاری شده است تا فرایند بررسی انجام شود.

باشگاه ها پیش از این بارگذاری مدارک را در 
بخش های ورزشی، زیرساختی، پرسنلی-اداری و 
حقوقی انجام داده بودند. باشگاه پرسپولیس نیز 
معیارها  این  در  اولیه  تاییدهای  دریافت  برای 

اقدام لازم را به انجام رساند.
امور  بخش  در  بارگذاری  ترتیب  این  به 

رسید  انتها  به  نیز  آن  که  بود  مانده  باقی  مالی 
تا نتیجه فرایند بررسی اعلام گردد.روال کار این 
کمیته  گاهی  بررسی  فرایند  در  که  است  گونه 
مدارک  اصلاح  یا  تکمیل  به  نیاز  مجوز،  صدور 
باشگاه ها  که  می دهد  تشخیص  را  مستندات  و 
نهایت  تا در  اقدام می کنند  انجام آن  به  نسبت 

شود. صادر  مربوطه  مجوز 
باشگاه پرسپولیس در طول یک سال گذشته 
برای توفیق در این امر نسبت به راه اندازی تیم 
بانوان، تسویه حساب با سازمان تامین اجتماعی، 
تکلیف  تعیین  دور،  سال های  از  مانده  جای  بر 
اخیر  دهه های  مالیاتی  بدهی های  پرداخت  و 
به  خود  بدهی های  تسویه  و  وضعیت  تعیین  و 

کرده  اقدام  دیگر  حقوقی  و  حقیقی  اشخاص 
است.

فدراسیون  روند صدور مجوز،  با  ارتباط  در 
در  کرد.  منتشر  اطلاعیه ای  نیز  ایران  فوتبال 

است؛ آمده  اطلاعیه  این  از  بخشی 
به اطلاع علاقه مندان به فوتبال می  رساند 
هر باشگاه برای شرکت در مسابقات بین المللی 
مجوز  می بایست  آزادگان  و  برتر  و  لیگ های 
مجوز  صدور  فرآیند  نماید.  دریافت  حرفه ای 
حرفه ای یا به بیان بهتر چرخه مجوز حرفه ای، 
دوم  نیمه  از  سالانه  معمولا  که  است  فرآیندی 
همان  خرداد   1۰ تاریخ  تا  و  آغاز  ماه  شهریور 
باشگاه ها  اسامی  رسمی  اعلان  تاریخ  )که  فصل 

به AFC است( به طول می انجامد. در طی این 
می بایست  مجوز  متقاضی  باشگاه های  فرآیند 
اسناد و مدارک خود را در ارتباط با 5 دسته از 
پرسنلی-اداری،  زیرساختی،  ورزشی،  معیارهای 
حقوقی و مالی ارائه نمایند. دپارتمان صدور مجوز 
باشگاهی پس از بررسی و ارزیابی مستندات ارائه 
شده توسط باشگاه وفق الزامات معیارهای آیین 
نامه صدور مجوز باشگاهی، گزارشی را به کمیته 
بدوی ارایه خواهد کرد و در نهایت این کمیته 
بدوی و یا کمیته استیناف صدور مجوز باشگاهی 
است که پیرامون اعطای مجوز )حرفه ای یا ملی( 
تاریخ  اتخاذ تصمیم می نماید و در  باشگاه ها  به 
1۰ خرداد این اسامی را به AFC اعلام می کند.

 سیدی: بیرانوند نقش پررنگ در قهرمانی 
تراکتور داشت

تنگنای سروش افزايش هجمه ها علیه شماره ۷ سرخ ها پس از حضور در تلويزيون

مرز  تا  متوالی  بار  سومین  برای  شکاری  رضا 
اما  رفته  پیش  پرسپولیس  باشگاه  با  قرارداد  بستن 
هر بار با عجیب ترین مشکلات در بندهای قراردادش 

است. شده  روبرو 
رضا شکاری هافبک تیم فوتبال سپاهان اصفهان 
به  باشگاه پرسپولیس  با  برای عقد قرارداد  در حالی 
خصوص  در  صحبت هایی  که  است  رسیده  توافق 
جاری بودن قرارداد او با اصفهانی ها تا دو فصل دیگر 

مطرح شده است.
قرارداد  تمدید  برگه  پای  فصل  نیم  در  شکاری 
امضا  آذربایجانی  را در دوران مدیرعاملی  با سپاهان 
کرد اما به دلیل قوانین نقل و انتقالاتی و ایجاد تغییر 
در ساختار هیئت مدیره باشگاه و رفتن مدیرعامل به 
ثبت نرسید تا همین موضوع مورد بحث امروز سرخ ها 

با این هافبک شود.

به   1۳۹۸ سال  تابستان  در  بود  قرار  شکاری 
باشگاه  با  او  جاری  قرارداد  اما  بپیوندد  پرسپولیس 
ذوب آهن اصفهان و روبین کازان مانع از این انتقال 
شد اما شکاری قید این موضوع را زد و راهی تراکتور 
تبریز شد.او سپس در تابستان 14۰1 بار دیگر پای 
میز مذاکره با سرخ ها نشست اما تصمیم گرفت با پول 
بیشتر راهی سپاهان اصفهان شود تا باز هم پوشیدن 

پیراهن پرسپولیس برای او اتفاق نیفتد.
شکاری که در هر دو برهه زمانی اقدام به انتشار 
و  پرسپولیس  پیراهن  با  خود  کودکی  عکس های 
سایر  با  قرارداد  عقد  هنگام  آنها  کردن  پاک  سپس 
تیم ها کرده بود حالا بار دیگر با سرخ ها به توافقات 
کامل رسیده است اما باز هم پای قرارداد او با سپاهان 
اصفهان در میان است تا همچنان ابهام درباره حضور 

او در پرسپولیس وجود داشته باشد.

سه گانه ناکامی پرسپولیس برای جذب بازيکن تاثیرگذار سپاهان
مصدومیت ارونوف برطرف شد

رئیس کمیته پزشکی پرسپولیس گفت: اوستون ارونوف تست های پزشکی را با 
موفقیت پشت سر گذاشته است. دکتر فرید زرینه رئیس کمیته پزشکی پرسپولیس 
در  )دوشنبه(  دیروز  ارونوف،  اوستون  گفت:  پرسپولیس  باشگاه  رسمی  سایت  به 
تست های پزشکی شرکت کرد و آنها را با موفقیت پشت سر گذاشت. به این ترتیب، 
از نظر پزشکی، آسیب دیدگی وی بهبود یافت و از روز سه شنبه در اختیار کادر فنی 
قرار خواهد داشت.وی درباره شرایط این بازیکن برای بازگشت به میادین عنوان کرد: 
کادر پزشکی و فیزیوتراپیست تیم تلاش زیادی کردند تا این بازیکن، مصدومیت را 
هر چه زودتر پشت سر بگذارد. با توجه به نتیجه تست ها و موفقیت بازیکن در انجام 
آنها این مهم انجام شد ولی درباره سایر مسائلی چون شرایط بازیکن، قاعدتا کادر 

فنی تصمیم می گیرد.

همانند  دارد  نظر  در  تراکتور  باشگاه 
کلیدی  مهره های  از  دیگر  یکی  سال گذشته 
سال  بگیرد.بهار  خدمت  به  را  پرسپولیس 
از  بعد  می رفت  انتظار  که  درحالی   14۰۳
برتر  لیگ  در  پرسپولیس  دراماتیک  قهرمانی 
برای هواداران این تیم با شادی به پایان برسد 
اما خیلی زود ورق برای سرخ پوشان برگشت 
در  قهرمانی  از  بعد  هفته  یک  از  کمتر  در  و 
برتر  لیگ  رقابت های  دوره  سومین  و  بیست 
غریبی شدند. و  وارد حواشی عجیب  قرمزها 

اوسمار ویرا که در نیم فصل با اعتماد مدیران 
شده  یحیی گل محمدی  جانشین  پرسپولیس 
را ترک  ایران  بهانه مریضی همسرش  به  بود 
کرد و دست آخر راهی تایلند شد تا هدایت 
برای  زمانی  ماجرا  بگیرد.  برعهده  را  بوریرام 
بیرانوند، مهدی  علیرضا  بدتر شد که  قرمزها 
ترابی و دانیال اسماعیلی فر ۳ مهره کلیدی از 
این تیم جدا شدند و در اقدامی جنجالی هر 
۳ بازیکن راهی تبریز شدند تا لباس تراکتور را 
برتن کنند.پرشورها با تکیه بر همین ۳ مهره 

این بار  را  کلیدی پرسپولیس که همان نقش 
نخستین  شدند  موفق  کردند  ایفا  تبریز  در 
بزنند. رقم  را  برتر  لیگ  تراکتور در  قهرمانی 

لیگ  در  قهرمانی  از  بعد  تراکتوری ها 
از مهره های  باز هم به فکر جذب یکی  برتر، 
محمدحسین  هستند.  پرسپولیس  کلیدی 
کنعانی زادگان مدافع ملی پوش قرمزها که در 
پایان فصل قراردادش با پرسپولیس به اتمام 
خواهد رسید مورد توجه پرشورها قرار گرفته 
بازیکنان  از  یکی  تراکتور  باشگاه  مدیریت  و 
مامور کرده  را همانند سال گذشته  تیم  این 
تبریز کند. به حضور در  را مجاب  تا کنعانی 

نظر  با  پرسپولیس  باشگاه  نیز  طرفی  از 
با  قرارداد  تمدید  دنبال  به  کارتال  اسماعیل 
توافقی  تاکنون هیچ  اما  کنعانی زادگان است، 
بین طرفین صورت نگرفته. باید دید اتفاقات 
سال گذشته در بهار 14۰4 تکرار خواهد شد 
از  را  خود  کلیدی  مهره  یک  پرسپولیس  و 
دست خواهد داد یا مدافع ملی پوش راضی به 

تهران خواهد شد؟ در  ماندن 

پاتک تراکتور به پرسپولیس
مدافع تیم ملی، همبازی خود را راضی به حضور در تبریز می کند؟

باقری با فسخ دو طرفه از فولاد جدا شد
سرپرست فولاد : دوست داریم در همه بازی ها VAR داشته باشیمسرپرست فولاد خوزستان 

گفت: فرشید باقری با توافقی دو طرفه قراردادش را با فولاد فسخ کرده است. 
بدون  استقلال  و  فولاد  تیم های  میان  دربی خوزستان  اینکه  درباره  زاده  اسماعیل حاجی 
سیستم VAR اظهار داشت: این تصمیمی است که کمیته داوران فدراسیون فوتبال گرفته وگرنه 
ما دوست داریم در همه بازی ها داور ویدئویی داشته باشیم تا عدالت برقرار شود ولی به دلیل 
محدودیتی که فدراسیون روی دستگاه های VAR دارد، دربی خوزستان بدون این سیستم برگزار 
می شود.وی در مورد اینکه فولاد در دیدار با استقلال خوزستان غایبی دارد، عنوان کرد: به غیر 
از فرشید باقری، تمامی بازیکنان در خدمت تیم هستند. سرپرست فولاد خوزستان درباره اینکه 
فرشید باقری از باشگاه به دلیل اختلاف با یحیی گل محمدی سرمربی تیم جدا شده، تصریح 
کرد: این بازیکن روز گذشته با توافقی دو طرفه قراردادش را با فولاد فسخ کرده و جدا شده است.

ایوب  به نوشته روزنامه ی مراکشی 
پرسپولیس  با  را  قراردادش  العملود 
تمدید نخواهد کرد و دوست دارد راهی 
»هسبورت«  شود.روزنامه  مصر  لیگ 
مراکش از جدایی العملود از پرسپولیس 
لیگ مصر  زیاد حضورش در  احتمال  و 
نوشت:  مراکشی  روزنامه  داد.این  خبر 
الاهلی  پرامیدز،  مصری  باشگاه  »سه 
علاقه  العملود  جذب  به  الزمالک  و 
مدیر  با  رسمی  غیر  مذاکراتی  و  دارند 
خود  داشته اند.  بازیکن  این  برنامه های 
مصر  لیگ  راهی  دارد  دوست  عملود 
شود؛ آن هم در شرایطی که قراردادش 
با پرسپولیس در آستانه تمام شدن است. 
برای  پرسپولیس  با  العملود  مذاکرات 
نداشته  پیشرفتی  هیچ  قرارداد  تمدید 
آینده چه  روزهای  باید دید در  و  است 

اتفاقاتی برای این بازیکن رخ می دهند.«
که  نیز  العملود  سابق  تیم  الوداد 
باشگاه ها  جهانی  جام  در  است  قرار 
حضور داشته باشد به جذب این بازیکن 
علاقه دارد و باید دید او در نهایت چه 
تصمیمی می گیرد. بعید به نظر می رسد 
تمدیدی ها  جزو  کناری  مدافع  این  که 

باشد. کارتال  فهرست 
به  گاریدو  توسط  العملود  ایوب 
نتوانست  و  شد  آورده  پرسپولیس 
سرخپوشان  پیراهن  با  خوبی  عملکرد 
پایتخت داشته باشد. آسیب دیدگی های 
روزهای  نتواند  او  شدند  باعث  پیاپی 
خوبی را با پرسپولیس تجربه کند. این 
جاری  فصل  پایان  تا  مراکشی  بازیکن 
احتمال  و  دارد  قرارداد  سرخپوشان  با 

است. زیاد  بسیار  او  جدایی 

ربیع خواه: امیدوارم پرسپولیس ۱۴۰۴ 
متفاوت و ترسناک باشد

بازیکن اسبق پرسپولیس امیدوار است تیمش در فصل آینده 
جام های زیادی به دست بیاورد.

محسن ربیع خواه در خصوص شرایط این روز های پرسپولیس 
اظهار داشت: امسال آن تیم مقتدر سال های پیش نبودیم و ضعیف 
کار کردیم. یارگیری ضعیف و از دادن بازیکنان تاثیرگذاری مانند 
بیرانوند، ترابی و اسماعیلی فر باعث شد تا در این فصل زجر بکشیم. 
او  اختیار  در  را  ابزار  بیشتر  باید  و  بود  اشتباه  یحیی  آقا  برکناری 
بالا است و در سال های  قرار می دادیم. میانگین سنی تیم خیلی 
اخیر سابقه نداشته که پرسپولیس آنقدر پیر باشد. فکرمی کنم در 
مجموع ۳ یا 4 بازیکن جوان به تیم بزرگسالان دعوت شدند که این 

مورد اصلا خوب نیست و جای تاسف دارد.
یارگیری  و  شد  بسته  بد  خیلی  اوایل  در  تیم  داد:  ادامه  وی 
خوبی نداشتیم. آوردن گاریدو اشتباه محض بود و بهتر بود مربی 
تنها  گاریدو  می دادیم.  ادامه  ویرا  اوسمار  با  یا  می آوردیم  دیگری 
این مورد در  بود که  برد در دربی  ما گذاشت،  برای  یادگاری که 

است. شده  تکراری  برای مان  رو  پیش  سال های 
پربیع خواه تصریح کرد: مدیران باید در نقل و انتقالات بهترین 
همه  و  هستیم  پرسپولیس  ما  چون  کنند،  جذب  را  بازیکنان 
پا  بازیکنان  با جذب  بازی کنند.  تیم  این  آرزو دارند در  بازیکنان 
به سن گذاشته به جایی نمی رسیم و باید بهترین بازیکنان ایران 
را به خدمت بگیریم. دیگر جای بهانه نیست چون هواداران خسته 
امیدوارم  ببینند.  اینگونه  را  پرسپولیس  نمی خواهند  و  شده اند 
بتوانیم  قهرمان  هم  باز  تا  شویم  ترسناکی  تیم  آینده  فصل  برای 

آوریم. دست  به  را  متعددی  قهرمانی های 
در  کارتال  کلی  عملکرد  درباره  پرسپولیس  اسبق  بازیکن 
بود،  فنرباغچه  سرمربی  که  زمانی  از  را  او  کرد:  تصریح  تیم  این 
می شناختم و میدانم بسیار آدم شریفی است. کارتال را باید از سال 
بعد قضاوت کنیم، چون عملا در این فصل، تیم شادابی نداشتیم 
مربی  داد  نشان  فنرباغچه  او در  نکردیم.  بازیکنان خوبی جذب  و 
کردند.  کار  کارتال  دست  زیر  نامداری  بازیکنان  و  است  بزرگی 
معتقدم او می تواند برانکوی دوم پرسپولیس شود. سبک بازی تیم 
او تا حدودی شبیه به برانکو است. سیستم 42۳1 برای پرسپولیس 
ساخته شده و انگار بازیکنان نیز با این سیستم، فوتبال همیشگی 
آینده،  پرسپولیس سال  امیدوارم سرمربی  بازی می کنند.  را  خود 

تمامی جام های ممکن را برای تیم به دست بیاورد.

 روزنامه مراکشی: استقبال العملود
 از حضور در لیگ مصر
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سردار، مهم ترین عامل قهرمانی الاهلی

 فرشید باقری
 با فولاد
فسخ کرد

هافبک فولاد خوزستان در فاصله ۲ هفته تا پایان لیگ برتر رسماً از این باشگاه جدا شد. فرشید باقری که حدود سه ماه 
پیش به فولاد پیوسته بود در توافق دو طرفه با این باشگاه قراردادش را فسخ کرد و از این باشگاه جدا شد.در روزهای اخیر به 
دلیل اختلاف نظری که یحیی گل محمدی و فرشید باقری داشتند این بازیکن در اختیار مدیران باشگاه قرار گرفته بود.باشگاه 
خوزستانی برای رضایتنامه این بازیکن مبلغ هشت میلیارد تومان به مس رفسنجان بدهکار شد و قرارداد بازیکن مذکور هم 

حدود 13 یا 14 میلیارد تومان بوده است.

سعید دقیقی: دنبال بازارگرمی نیستم
گفت:  خرم آباد،  خیبر  فوتبال  تیم  سرمربی 
به  چگونه  دید  باید  نیست،  بازارگرمی  دنبال 
که  برسیم  نتیجه  این  به  اگر  کنیم،  کمک  تیم 
می توانیم حال دل مردم را خوب کنیم، حتماً در 

بود. خواهیم  خیبر 
سعید دقیقی در برنامه تلویزیونی »میدان« 
در سخنانی، اظهار داشت: یک بار به عنوان بازیکن 
در لیگ دسته اول با شهرداری تبریز به خرم آباد 
آمده بودم و با تیم کوثر خرم آباد بازی کردیم، در 
قالب مربی هم با تیم شمس آذر به این شهر سفر 

کردم و افتخار حضور در اینجا را داشتم.
فلسفه و استراتژی من فوتبال هجومی است

عبدی  آقای  به  خاصی  ارادت  گفت:  وی 
از عملکرد درخشانی که در شمس  داشتم، بعد 
آذر داشتیم ابتدای فصل حتی در ترکیه با آقای 
نشد؛  مهیا  شرایط  البته  کردم.  صحبت  عبدی 
چون آقای مهاجری در این باشگاه زحمت کشیده 
ادامه بدهند،  ایشان  با  بودند تصمیم گرفته شد 
البته آنجا باب آشنایی شد تا اینکه من به دلیل 
درخواست  به  و  مالی  و  سخت افزاری  مشکلات 
این  می دانستم  شدم.  جدا  آذر  از شمس  خودم 
تیم نمی تواند دوباره پنجم شود به همین دلیل 
تیم  شوم.سرمربی  جدا  آنجا  از  گرفتم  تصمیم 
خود،  سخنان  ادامه  در  خرم آباد  خیبر  فوتبال 
و  خارج  بازی های  با  را  بازی ها  جدول  گفت: 
اینجا  به  من  که  زمانی  نمی بینند.  خانه  داخل 
آمدم با نهایت احترام به آقای مهاجری و مارکو 
تماشاگران  حتی  نبود.  مناسب  اصلًا  تیم  فرم 
بودند  کرده  عادت  یک  لیگ  در  به خاطر حضور 
این تیم در بازی ها برنده شود؛ اما ما باید پله پله 
بودجه  و  باشگاه  شرایط  با  باید  می کردیم.  کار 
و  فلسفه  می کردیم.  جذب  نفرات  یک سری  آن 
زمان  هیچ  است.  فوتبال هجومی  من  استراتژی 
در داخل یا خارج از خانه دنبال بسته بازی کردن 
با  خانگی  بازی های  در  گفت:  نبودم.دقیقی، 
در  کردیم.  پیاده  را  داشته هایمان  مردم  حمایت 
مستحق  که  بوده  هم  خانه  از  بیرون  بازی های 
استقلال،  مقابل  مثلًا  باشیم.  بوده  پیروزی 
پرسپولیس و ذوب آهن حق ما برد بود. در بازی 
با پرسپولیس و استقلال هم پنالتی محرز ما که 
کارشناسان هم در موردش صحبت کردند گرفته 
نشده است. در همین بازی با استقلال خوزستان 

ذوب آهن  با  بازی  در  باشیم.  برنده  می توانستیم 
بازی  تنها  گل درست ما آفساید گرفته شد. در 
بودیم که  اعتقاد دارم ضعیف  از خانه که  خارج 

بود. ملوان  مقابل  می کنم  اعتراف  خودم 
بازی با پرسپولیس سخت است

بودم  ندیده  تابه حال  من  داشت:  بیان  وی 
باشد.  آسیب دیده  بازیکن  این قدر  تیم  یک 
را  تیم  اصلی  بازیکن   ۵ که  بوده  بازی  در  مثلًا 
مثلًا  اذیت شدم.  موضوع  این  از  خیلی  نداشتم. 
فصل  پیش  از  بازیکن  یک  آماده سازی  مراحل 
شود  رعایت  باید  مسائل  خیلی  می شود.  شروع 
که در طول فصل بازیکن آماده شود. من زمانی 
انجام  که  پرسی  و  زیاد  فشار  به خاطر  آمدم  که 
شود.  مصدوم  بازیکنان  می شود  باعث  می دهیم 
البته باید فرم تیم پزشکی، ریکاوری و ماساژ ما 
آنها هم تشکر  از  باید تقویت شوند که جا دارد 
عنوان  خرم آباد،  خیبر  فوتبال  تیم  کنم.سرمربی 
ناصر،  آقای مهندس  آقای دکتر عبدی،  از  کرد: 
اعضای  ایوب چراغی و تمامی  آقای جماعت،  از 
هستیم  هم  کنار  که  مجموعه ای  و  فنی  کادر 

تشکر می کنم. در این شرایط اقتصادی این گونه 
بسیار  کار  محترم  مالک  توسط  هزینه کردن 
آخر  بازی  در  داشت:  بیان  است.دقیقی،  سختی 
اخیر  بازی های  در  گل نخوردن  رکورد  خانگی 
خانگی را ان شاءالله حفظ می کنیم. حتی تیم های 
صفر  باید  بزنند.  را  رکورد  این  نتوانستند  بزرگ 
باید  گل خورده در بازی های خانگی برگشت را 
بردن وارد زمین  برای  بازی  حفظ کنیم. در هر 
شرایط  به  را  خودشان  باید  بازیکنان  می شویم. 
ما  باید کنار  تا لحظه آخر  ما  بازیکنان  برسانند. 
باشند. اصلًا بگویند من خسته ام و ما او را بازی 
کند  کار  خوب  تمرین  در  که  کسی  نمی دهیم. 
حتماً در تیم ما بازی می کند. روز گذشته مالک 
به خرم آباد  باآن همه کارهایی که داشت  باشگاه 
آمد تا کنار تیم باشد. من با هیچ بازیکنی شوخی 
برخورد  قطعاً  کند  کم کاری  کسی  هر  و  ندارم 
من  و  است  پرسپولیس سخت  با  بازی  می کنم. 
باید از نظر انگیزشی آنها را حفظ کنم؛ ولی باید 

کنند. بازی  توان  تمام  با  همه 
وی تصریح کرد: اینکه من با خیبر قرارداد 

باید دید آیا می توانم  دارم یا ندارم مهم نیست، 
چه  دنبال  دید  باید  نه.  یا  کنم  بهتر  را  شرایط 
هشتم  لیگ  در  ما  کنید  فرض  هستیم.  چیزی 
شویم سال بعد باید چندم شویم؟ خیبر خرم آباد 
سال اول حضورش در لیگ برتر بود؛ ولی سال 
بعد باید در چه جایگاهی قرار بگیرد؟ ما نه دنبال 
دید  باید  ولی  چیزی  نه  و  هستیم  بازارگرمی 
چگونه به این تیم کمک کنیم. یک سری بازیکن 
شرایط  باید  و  می خواهند  دیگر  تیم های  را  ما 
به  بتوانیم  اگر  مطمئناً  کنیم.  بررسی  را  باشگاه 
این نتیجه برسیم که می توانیم حال دل مردم را 

بود. در خیبر خواهیم  خوب کنیم، حتماً 
بیان  خرم آباد،  خیبر  فوتبال  تیم  سرمربی 
گودرزی،  مهدی  طباطبایی،  طاها  داشت: 
محبی،  مسعود  ضرونی،  حمید  تیموری،  امیر 
محمدرضا دیناروند و خیلی های دیگر از جوانان 
که کمتر از ۲۰ سال دارند را فرصت دادیم. برخی 
فرصت را گرفتند و برخی هم نتوانستند. من از 
امیدوارم  و  می کنم  تشکر  لرستان  استان  مردم 

کنم. بهتر  را  مردم  این  دل  حال  بتوانم 

یک مربی فوتبال گفت: اینکه فولاد 
برسد  به صحنه آسیایی  نتوانست  امسال 

از ارزش های آن کم نمی کند.
اظهارکرد:  غریب  شاه  عبدالرضا 
که  می دهد  نشان  فولاد  جدولی  جایگاه 
این تیم نسبت به فصل گذشته که برای 
فصل  لیگ  در  می کرد  تلاش  نیفتادن 
این  است.  داشته  زیادی  پیشرفت  جاری 
و  برنامه ریزی  اگر  می دهد  نشان  موضوع 
سرمایه گذاری خوبی در فوتبال خوزستان 
صورت بگیرد، موفقیت نیز حاصل خواهد 

شد.
گل محمدی با دست بسته نتایج 

خوبی گرفت 
او ادامه داد: چنانچه فولاد در فصل 
برای  و  باشد  داشته  برنامه ریزی  آینده 
بگیرد،  نظر  در  چشم انداز  و  افق  خود 
به  توجه  و  گل محمدی  با حفظ  مطمئناً 
نیز  قهرمانی  سرمربی،  این  خواسته های 
فصل  در  رقم خواهد خورد. گل محمدی 
نتیجه  بسته  دست  با  برتر  لیگ  جاری 
خوبی را برای فوتبال خوزستان رقم بزند. 
نتیجه ای که حتی می توانست بهتر از این 
با  این  از  پیش  می دانیم  ولی  باشد  هم 
اتفاقات مدیریتی که در باشگاه فولاد رقم 
خورد این موضوع تأثیر مفنی روی مسائل 
فنی تیم گذاشت و باعث شد فولاد کمی 
پیشکسوت  این  بماند.  عقب  کورس  از 
مشکلات  اگر  معتقدم  کرد:  بیان  فوتبال 
و  می شد  مرتفع  اینها  از  زودتر  مدیریتی 
بازیکنانش  و  گل محمدی  به  لازم  انگیزه 
داده می شد مطمئناً فولاد اکنون شرایط 
بهتری در جدول رده بندی داشت و شاید 
در صدر  اکنون  که  بودیم  تیم هایی  جزو 
حواشی  حال  هر  به  داشت.  قرار  جدول 
این  از  باید  فولاد  و  دارد  وجود  همیشه 
اتفاقات درس بگیرد و در ادامه باتجربه تر 

کند.  عمل 
نرسیدن به سهمیه آسیایی از 

ارزش های فولاد کم نمی کند
او افزود: فولاد با توجه به ابزارهایی 
خوب  مدیریت  و  داشت  اختیار  در  که 

را  خوبی  عملکرد  گل محمدی  یحیی 
به  نتوانست  امسال  فولاد  اینکه  زد.  رقم 
آن  ارزش های  از  برسد  آسیایی  صحنه 
کم نمی کند زیرا این تیم با گل محمدی 
قهرمانی  به  حتی  آینده  فصل  می تواند 
برسد.شاه غریب با بیان این که در فوتبال 
تیم هایمان  برای  گاه  هیچ  خوزستان 
امسال  داد:  ادامه  نداشته ایم،  برنامه ریزی 
تراکتور قهرمان شد و مطمئناً پشت این 
تیم  این  که  بود  زیادی  مسائل  قهرمانی 
توانست با یک پشتوانه قوی قهرمان شود. 
فصل  برای  می خواهد  چنانچه  هم  فولاد 
آینده به این مهم دست پیدا کند که البته 
این توانمندی در گل محمدی وجود دارد 
باشگاها  مدیریت  از سوی  ابزار لازم  باید 

داده شود. قرار  او  اختیار  در 
با تغییر مدیریت، فولاد لیاقت کسب 

نتایج بهتر را دارد 
توانمند  خوزستان  فوتبال  گفت:  او 
است و می تواند خیلی بیشتر از اینها در 
در  متأسفانه  که  بدرخشد  فوتبال  عرصه 
تیم های  یقه  مدیریت  عدم  سال ها  این 
اجازه  و  است  گرفته  را  استان  خوب 
نمی دهد پیشرفت خوبی داشته باشند که 
البته با توجه به تغییرات مدیریتی که در 
فولاد صورت گرفت فکر می کنم این تیم 
نتایج بهتری  لیاقت دارد که فصل آینده 
بگیرد و شرایط فوتبال خوزستان را بهتر 
مجدداً  بتواند  استان  از  تیمی  اگر  کند. 
تیم های  سایر  شود  برتر  لیگ  قهرمان 
جوانان  و  شده  تقویت  نیز  خوزستان 
استان انگیزه دوچندان پیدا خواهند کرد 
و همین باعث شکوفایی فوتبال خوزستان 

می شود.
این مربی فوتبال عنوان کرد: به هر 
حال فولاد برای رسیدن به موفقیت حتماً 
و  کند  جذب  را  شاخصی  بازیکنان  باید 
در  تا  بگذارد  باز  را  گل محمدی  دست 
نهایت این تیم به نتایج خوبی دست پیدا 
کند. اینکه به گل محمدی ابزار ندهیم و 
از او انتظار داشته باشیم، مطمئناً نتیجه 

شد. نخواهد  حاصل 

سرمربی تیم ملی فوتسال ناشنوایان 
جام  در  سختی  رقبای  اینکه  بر  تاکید  با 
آماده  روند  گفت:  داریم  رو  پیش  جهانی 
برای  و  کرده ایم  سپری  را  خوبی  سازی 

آماده ایم. قهرمانی  عنوان  از  دفاع 
جهانی  جام  فوتسال  رقابت های 
ناشنوایان ۲۰۲۵ از تاریخ ۲4 خرداد تا ۶ 
»مونته  شهر  میزبانی  به  سال 14۰4  تیر 
بر  شد.  خواهد  برگزار  ایتالیا  سیلوانو« 
ملی  تیم  انجام شده،  قرعه کشی  اساس 
این   C گروه  در  ایران  ناشنوایان  فوتسال 
فنلاند،  تیم های  با  و  دارد  قرار  مسابقات 
اروگوئه و دانمارک هم گروه است.این دوره 
از رقابت ها برای نخستین بار با حضور ۲4 
گروه   ۶ در  تیم ها  و  می شود  برگزار  تیم 
خواهند  یکدیگر  مصاف  به  تیمی  چهار 
رفت. ایران به عنوان مدافع عنوان قهرمانی 
دوره  این  در  صانعی،  مهدی  هدایت  با  و 
عنوان  کسب  اصلی  مدعیان  از  یکی  نیز 
فوتسال  ملی  بود.تیم  خواهد  قهرمانی 
این  قبلی  دوره  در  کشورمان  ناشنوایان 
مقتدرانه  نمایشی  با  شد  موفق  رقابت ها 
عنوان قهرمانی جهان را به خود اختصاص 
انگیزه  از تجربه و  با ترکیبی  دهد و حالا 
در  افتخارآفرینی  تکرار  دنبال  به  بالا، 
در  رقابت ها  این  است.آغاز  جهانی  سطح 
تیم  برای  مناسبی  فرصت  ایتالیا،  خاک 
قدرت خود  دیگر  بار  تا  بود  ایران خواهد 
را در فوتسال ناشنوایان جهان به نمایش 
بگذارد و با عملکردی درخشان، از عنوان 
صانعی،  کند.مهدی  دفاع  قهرمانی اش 
در  ناشنوایان  فوتسال  ملی  تیم  سرمربی 
حضور  برای  ملی  تیم  شرایط  خصوص 
تا  ما  کرد:  اظهار  ایتالیا  جهانی  جام  در 
و  کرده ایم  برگزار  اردو  مرحله   ۷ حال  به 
بابلسر  در  اردو  هشتم  مرحله  در  اکنون 
دو  داریم.  حضور  ورزشکار   13 حضور  با 
مرحله دیگر از اردوهایمان باقی مانده است 
که شامل اردوی مشهد و سپس اعزام به 
ایتالیا خواهد بود.وی در ادامه به آمادگی 
و  کرد  اشاره  جهانی  جام  برای  ملی  تیم 
افزود: برای اولین بار ۲4 تیم در مسابقات 
نسبت  که  می کنند  شرکت  جهانی  جام 
است.  یافته  افزایش  گذشته  سال های  به 
خوشبختانه تیم ملی امسال با جوان گرایی 
زیر  بازیکن  رفته است. ۶  به خوبی پیش 
قطعاً  که  دارند  حضور  تیم  در  سال   ۲1
می توانند  آینده  سال های  در  افراد  این 

کنند.  نقش  ایفای  ملی  تیم  در  همچنان 
تیم ایران همیشه یکی از مدعیان قهرمانی 
این  بتوانیم  هم  امسال  امیدواریم  و  بوده 

کنیم. تکرار  را  افتخار 
او در پاسخ به این سوال که آیا مدافع 
عنوان قهرمانی بودن فشار روانی برای تیم 
ایجاد نکرده است؟ گفت: درست است که 
همه انتظار دارند تا ما قهرمانی را دوباره به 
دست بیاوریم، ولی با توجه به جوان گرایی 
تیم و میانگین سنی ۲4 سال، امیدواریم 
باز  بتوانیم  جوان  بازیکنان  همین  با  که 
کنیم. تکرار  را  گذشته  موفقیت های  هم 

در  ناشنوایان  فوتسال  ملی  تیم  سرمربی 
مرحله  در  تیم ها  بندی  گروه  خصوص 
دانمارک،  فنلاند،  گفت:  نیز  مقدماتی 
اروگوئه از جمله رقبای ما هستند که قبلًا 
در جام جهانی حضور نداشتند. همچنین 
تیم هایی مثل ژاپن، ایتالیا، کویت و برزیل 
مسابقات  در  هستند.  اصلی  مدعیان  از 
قبلی هم با سوئد در فینال دیدار داشتیم 
که پیروزی در ضربات پنالتی حاصل شد و 
این نشان می دهد که رقبا سختی خواهیم 

داشت.
تدارکاتی  بازی های  مورد  در  صانعی 
عنوان کرد: در هر اردویی که داشته ایم، از 
جمله اردوی کرمان و مازندران، با تیم های 
مختلفی از جمله تیم گوهرزمین سیرجان 
بازی دوستانه انجام داده ایم که به تحلیل 
نقاط ضعف و قوت تیم کمک کرده است. 
در مراحل بعدی هم با تیم های مطرح بازی 
خواهیم داشت.وی در پاسخ به سوالی در 
تیم  از  فدراسیون  حمایت های  خصوص 
زمینه های  در  فدراسیون  گفت:  هم  ملی، 
تلاش  و  کرده  عمل  خوب  بسیار  اجرایی 
دارد تا تیم ملی با بهترین شرایط ممکن 
ما حمایت های  در مسابقات شرکت کند. 
کرده ایم  دریافت  را  لازم  امکانات  و  مالی 
به  ممکن  وضعیت  بهترین  در  بتوانیم  تا 
فوتسال  ملی  تیم  برویم.سرمربی  رقابت ها 
تیم  پاداش های  به  همچنین  ناشنوایان 
مسابقات  در  که  جوانان  فوتسال  ملی 
قهرمانی جهان در قزاقستان قهرمان شده 
هنوز  متأسفانه  گفت:  و  کرد  اشاره  بودند 
نمی دانیم  و  نشده  داده  تیم  به  پاداش ها 
مبلغ دقیق آن چه خواهد بود. برای تیم 
ملی بزرگسالان هم هنوز مشخص نیست 
خواهد  چگونه  تعیین شده  پاداش های  که 

بود.

 برای دفاع از عنوان قهرمانی آماده ایم
صانعی: رقبای سختی خواهیم داشت

 گل محمدی فولاد را قهرمان می کند
مربی پیشکسوت:آسیایی نشدن از ارزش های فولاد 

کم نمی کند

 فاطمی: دیدار با استقلال تقابل جذاب 
و باکیفیتی می شود

استقلال  با  این هفته چادرملو  تقابل  فاطمی در خصوص  فراز 
فنی  کادر  دارد.  قرار  خوبی  شرایط  در  تیم  حاضر  حال  در  گفت: 
با  نیز  بازیکنان  و  گذاشته اند  پشت سر  را  و خوبی  منظم  تمرینات 
آمادگی خوبی وارد این دیدار خواهند شد. خوشبختانه مصدومان مان 
تقریباً به تیم بازگشته اند و در حال حاضر بازیکن مصدوم یا محرومی 
برای بازی با استقلال نداریم. ان شاءالله که همه اعضای تیم با همین 
دیدگاه جلو بروند و بتوانیم بازی خوب و چشم نوازی را برابر استقلال 
به نمایش بگذاریم.وی در خصوص اولین بازی چادرملو در ورزشگاه 
قطعاً  موضوع  این  داشت:  اظهار  تیم  این  بازیکنان  انگیزه  و  آزادی 
می تواند انگیزه بسیار مثبتی برای بازیکنان ما باشد. چون ورزشگاه 
آزادی از آن دسته ورزشگاه هایی است که همه بازیکنان آرزوی بازی 
در آن را دارند؛ به ویژه وقتی قرار است با تیم های بزرگ روبرو شوند. 
فکر می کنم این انگیزه، با صحبت هایی که سرمربی تیم با بازیکنان 
داشته اند، بیشتر هم شده و بچه ها با دیدگاه مثبتی به این بازی نگاه 

می کنند. ان شاءالله که بتوانند بازی خوبی را هم ارائه دهند.
سرپرست چادرملو در مورد حضور VAR در بازی های چادرملو 
گفت: خوشبختانه در دو بازی اخیر ما، VAR حضور داشت و این 
موضوع بسیار خوب بود. هم از نظر کیفیت داوری تأثیرگذار بود و هم 
باعث شد حقی ضایع نشود. اما در بازی با فولاد، متأسفانه مشکلی 
VAR دچار قطعی  بازی  از دقیقه 1۰  اگر اشتباه نکنم،  پیش آمد. 
شد.  بازرسان VAR اعلام کردند این سیستم به دلیل اختلافی که 
 ۷۰ تا   ۶۰ حدود  آمد،  پیش   VAR مسئولان  و  سیما  و  صدا  بین 
دقیقه قطع شد.وی ادامه داد: در 1۵ دقیقه پایانی بازی نیز، که یک 
صحنه بحث برانگیز – یعنی همان صحنه پنالتی فولاد – به وجود 
آمد، امکان استفاده از VAR نبود و متأسفانه ما در آن صحنه آسیب 
دیدیم. البته باید کارشناسان داوری نظر نهایی را بدهند که آیا آن 
صحنه واقعاً پنالتی بوده یا نه، ولی قطعاً یکی از آن صحنه هایی بود 
اتفاقی  البته  که  موارد،  این  می شد.  بررسی   VAR توسط  باید  که 
هستند؛ گاهی ممکن است به نفع مان باشد و گاهی به ضررمان. اما  
خوشبختانه در این فصل VAR راه اندازی شد و با اینکه در بازی های 
مختلف مشکلاتی پیش آمد، این تجربیات برای فصل آینده بسیار 
مفید خواهد بود و کمک می کند که دیگر شاهد چنین مشکلاتی 

نباشیم و کیفیت استفاده از این فناوری افزایش یابد.
 فاطمی در خصوص پیشنهادات ارائه شده به بازیکنان چادرملو 
عین  در  و  هستند  باکیفیت  و  انگیزه  با  قطعاً  بازیکنان  این  گفت: 
از  بسیاری  برای  پیشنهادهایی  رفتار می کنند.  بسیار حرفه ای  حال 
بازیکنان ما مطرح شده، اما همه آن ها تصمیم گیری در این خصوص 
را به پایان فصل موکول کرده اند. مثلًا خود حبیبی نژاد با من صحبت 
پایان  از  بعد  گرفته  تصمیم  اما  دارد،  پیشنهاداتی  که  گفت  و  کرد 
دو-سه بازی آخر فصل درباره آن ها فکر کند. قطعاً گزینه اول خود 
حبیبی نژاد نیز ادامه همکاری با چادرملو خواهد بود، چرا که باشگاه 
در این سه سال گذشته برای پیشرفت او سرمایه گذاری زیادی کرده 
و شرایط خوبی را برای او فراهم کرده ایم. ما هم تمام تلاش مان را 
اخباری  لیستی که سعید  را حفظ کنیم. همچنین  او  می کنیم که 
برای جذب و یا خروج بازیکنان مد نظر دارد، بلافاصله بعد از پایان 
فصل ارائه می شود و ما هم سریعاً اقدامات لازم را برای تقویت تیم 

انجام خواهیم داد تا فصل آینده نیز فصل خوبی را تجربه کنیم.
وی همچنین در مورد بازگشت پیمان بابایی به ترکیب چادرملو 
گفت: در بازی قبلی مقابل فولاد؛ بابایی حدود 3۰ تا 3۵ دقیقه به 
میدان رفت. برای بازی با استقلال نیز قطعاً آماده است اما این  که 
چه مقدار بازی نند، بستگی به نظر سرمربی دارد که در چه شرایطی 

صلاح بداند از او استفاده کند.
بهمن طهماسبی: الان وقت اختلاف نظر 

نیست، استقلال اتحاد نیاز دارد
بهمن طهماسبی بازیکن اسبق استقلال درباره اوضاع جدید به 
وجود آمده برای این تیم در بحث کادر فنی و کسب نتایج مثبت 
اراک  آلومینیوم  با  رقابت  و  حذفی  جام  در  تیم  بازیکنان  سوی  از 
عجیب  مسایل  و  اردکان  چادرملو  مقابل  رو  پیش  دیدار  همچنین 

کرد. مطرح  را  اظهاراتی  مدیریتی 
*وضعیت جدید به وجود آمده برای استقلال را چطور دیده اید؟

باز هم باید خدا را شکر کرد که اوضاع از آن شرایط وخیم خارج 
شده و الان بچه های تیم تا حدی قابل انتظار فوتبال بازی می کنند. 
همین که مردم شاهد شکست های استقلال نیستند این خودش یک 
قدم رو به جلو است. هرچند این اتفاقات دیر شروع شد و هنوز هم 
معلوم نیست که ادامه داشته باشد ولی همین دو بازی اخیر جلوی 
پیکان و آلومینیوم تا حد زیادی از خیال مردم را راحت کرد. مجتبی 

و تیمش بیش از هر چیز به چنین بردهایی نیاز دارند.
*نظرتان درباره شرایط جدید ایجاد شده چیست؟

باید به آقای جباری و دوستانی که همراه خودشان به استقلال 
بدهند.  انجام  را  درست  کار  توانستند  که  بگوییم  تبریک  آورده اند 
تیم  این  که  شدند  متوجه  و  فهمیدند  را  استقلال  درد  که  همین 
مشکلش نفر و تکنیک نفرات نیست خودش یک اتفاق مهم به شمار 
می رود. کاملًا در این مدت فهمیدیم که مجتبی جباری بیشتر از هر 
چیز تلاش کرد تا بچه های تیم را از نظر روحی روانی به شرایطی 

برساند که همه با هم یکدست باشند.
*انتظار داشتید استقلال تیم اراکی را با ۵ گل شکست بدهد؟

بله انتظار گل های زیاد داشتم. می دانستم خوشحالی بچه های 
تیم استقلال بعد از پیروزی مقابل پیکان و صعود به دور بالاتر در 
جام حذفی انرژی دو برابری به آنها می دهد و از این بابت باید برای 
آلومینیوم اراک تاسف خورد که در بد زمانی به استقلال رسید. البته 
قبل  هفته های  در  و  بود  نگرفته  خوبی  نتایج  هم  اراک  آلومینیوم 

نداشت. وضعیت خوبی 
*به لحاظ فنی چه تغییری در استقلال دیدید؟

همین که بچه ها پاس اشتباه نمی دهند و درست یکدیگر را در زمین 
مسابقه پیدا می کنند نشان می دهد که تاکتیک درستی دارند. البته تک 
می کنند  بازی  فوتبال  دارند  که  سالهاست  و  هستند  تجربه  با  آنها  تک 
ولی از عده ای از آنها که در تیم ملی هم حضور دارند بیشتر از این توقع 
می رفت. یعنی اگر در هفته های قبل ما نتیجه نمی گرفتیم بیشتر انتقادات 
کاری  دارید  تجربه  اینقدر  که  شما  چرا  که  بود  نفرات  همین  به سمت 
نمی کنید ولی خوشحالم که می بینم بالاخره وضعیت به شکلی برگشت 

که استقلال یکی دو بازی خوب کار کرده است.
خواهد  کمک  جام حذفی  در  موفقیت  به  چقدر  شرایط  *این 

کرد؟
نظر  از  و  با هم هماهنگ تر شوند  تیم  بچه های  هرچه  طبیعتاً 
این می تواند کمک کند  باشند  بیشتری  انگیزه  روحی روانی دارای 
آنها شاهد  از  را  که در رقابت های جام حذفی عملکرد مطلوب تری 
یک  باشد.  می تواند  خطرناکی  تیم  قطعاً  نفت  صنعت  تیم  باشیم. 
تیم لیگ یکی جلوی یک تیم لیگ برتری همیشه خطرناک است. 
وجود  به  خودش  برای  استقلال  خود  طرف  از  هم  مهمترین خطر 
می آید. بچه های استقلال حریفشان را دست کم بگیرند و تصور کنند 
که تیم لیگ یکی می آید و راحت شکست می خورد باعث می شود 

شوند. دردسر  دچار 
*درباره اتفاقات اخیر مدیریتی حرفی نمی زنید؟

به مدیران استقلال توصیه می کنم الان باید اختلاف نظرها را 
کنار بگذارند و به فکر ایجاد آرامش برای تیم باشند. الان که استقلال 

در تزدیکی قهرمانی جام حذفی است باید اتحاد داشته باشیم.

اینکه  بیان  با  خرم آباد  خیبر  باشگاه  مالک 
»خیبر« در خرم آباد تمرین خواهد کرد، از جذب 

داد. خبر  تیم  برای  جدید  بازیکنان 
بلیت فروشی  داشت:  اظهار  عبدی   مسعود 
ندارد،  بازی ها  با سایر  تفاوتی  با پرسپولیس  بازی 
توانسته بودیم کد تخفیفی که  بازی های قبل  در 
باشگاه داده بود را در اختیار هواداران قرار بدهیم 
فدراسیون  اما  بود؛  داده  باشگاه  را  آن  هزینه  که 
جرایم  و  کرده  مخالفت  موضوع  این  با  فوتبال 
ادامه  گرفتند.وی  نظر  در  ما  برای  را  مختلفی 
نیست  باشگاه  اختیار  در  تنها  هم  بازی  این  داد: 
و شورای تأمین کاملًا روی آن نظارت دارد، یعنی 
ورزشگاه  وارد  کسی  چه  که  می کنند  رصد  آن ها 
تحت  کاملًا  بلیت فروشی  هم  آینده  سال  و  شده 

بود. خواهد  لیگ  سازمان  نظارت 
مالک باشگاه خیبر خرم آباد، گفت: البته همه 
تلاشمان را می کنیم که قیمت بلیت برای هواداران 
البته  باشد،  قیمت  حداقل  در  مسابقات  در  خیبر 
روز  کامل  را  توضیحاتی  هم  باشگاه  مدیرعامل 
بلیت  پول  که  نیست  این گونه  کرد،  ارائه  گذشته 
کامل به حساب باشگاه برود و ما عایدی مهمی از 

باشیم. داشته  این مسئله 
جذب بازیکنان جدید برای خیبر

با  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  عبدی 
بیان اینکه کل روند خیبر را در سال های گذشته 
رصد کنید، پیشرفت کاملًا مشخص است. ما سعی 
کردیم ثبات را به مجموعه در برنامه ۵ ساله تزریق 
کنیم، گفت: مثلًا در مورد کادر فنی آقای »مارکو« 
سرمربی نبود و فقط بالای سر تیم در آن سه بازی 
بود، خدا را شکر »سعید دقیقی« را آوردیم و در 
نیم فصل هم ۷-۸ بازیکن اضافه کردیم و به لطف 
شدیم.وی  جدول  ششم  دوم،  نیم فصل  در  الهی 
بردیم،  را  بازی  نساجی  با  ما روزی که  داد:  ادامه 
فصل آینده را استارت زدیم، حتماً ساختار باشگاه 

را تقویت می کنیم و نسبت به لیست سرمربی اقدام 
به جذب بازیکنان خواهیم کرد، تا حدودی لیست 
»سعید دقیقی« را گرفتیم تا سریعاً اقدام به جذب 
کنیم. هفته آینده دو سه بازیکن را جذب می کنیم 

و بعد از پایان لیگ آن ها را معرفی خواهیم کرد.
باتوجه به تحریم ها شرایط حضور بازیکنان 

خارجی سخت است
داشت:  بیان  خرم آباد،  خیبر  باشگاه  مالک 
گرفتم!  را  خارجی  بازیکنان  من  کنید  فکر  شما 
بازی  خارجی  بازیکن  که  است  سرمربی  نظر  این 
»تونی« شرایطی داشت  مثال  به طور  نه.  یا  کند 
سرمربی  اگر  بماند.  ایران  در  نمی خواست  که 
باتوجه به  می کنیم.  اقدام  ما  بدهد  تشخیص  تیم 
سخت  خارجی  بازیکنان  حضور  شرایط  تحریم ها 
»خطیبی«  آقای  از  دارد  جا  افزود:  است.عبدی، 
دهقان«  »مبین  و  »دیناروند«  چون  کنم  تشکر 
از  را  »محبی«  و  »ضرونی«  گرفتیم،  پیکان  از  را 
پارس جنوبی گرفتیم و »تیموری« را هم از فصل 
قبل در تیم داشتیم، »گودرزی« را هم در نیم فصل 

کردیم. جذب 
وی گفت: ما الان شرایطی داریم که 1۵-14 
بازیکن با ما قرارداد دارند، یک دوست عزیزی برای 
برتر جای جوان ها  لیگ  که  بود  نوشته  ما مطلب 
نیست اما دیدید که بازیکنان جوان ما چقدر خوب 
حاضر  حال  در  »دیناروند«  همین  کردند.  کار 

بازیکن فیکس ما است.
»خیبر« در خرم آباد می ماند

از  یکی  احمدی«  »مهران  داد:  ادامه  وی 
را  او  که  است  بازیکنان  بامعرفت ترین  و  بهترین 
تومان  میلیارد   1۶ که  بدانید  داشتیم،  اختیار  در 
و  گرفتیم  استقلال  از  احمدی«  »مهران  بابت 
که  دادیم  هوادار  باشگاه  به  را  رقم  همان  درست 
را  »گودرزی«  وقتی  کنیم.  جذب  »گودرزی« 
به  علاقه مند  چون  احمدی«  »مهران  گرفتیم 

استقلال بود را به این باشگاه واگذار کردیم. کاش 
مثل  می شوند  دیگر  تیم های  راهی  که  بازیکنانی 
»مهران احمدی« گذشته خود را فراموش نکنند، 

است. محترمی  بسیار  انسان  او  چون 
از  باشگاه خیبر خرم آباد، گفت: خیلی  مالک 
بازیکنان گفتند که اگر خیبر در تهران باشد ما به 
بازیکنی  هر  الان می گویم  ولی  تیم می آییم؛  این 
دوست داشت در خیبر در خرم آباد بازی کند ما در 
خدمت او هستیم، اینکه یک سری تیم ها در تهران 
تمرین کنند عدالت نیست، این باعث می شود آن 
باشگاه بازیکنان اسمی تری جذب کند؛ ولی برای 
ما بازیکنان متعهدتر مهم است، تا زمانی که بنده 
تمرین  خودمان  شهر  در  ما  تیم  هستم،  اینجا 

می کند.
ماجراجویی های بهتری خواهیم داشت

عبدی، ادامه داد: ما یک تیم هستیم و بومی 
فوتبال  در  ندارد،  مفهومی  ما  برای  غیربومی  و 
»صادق  ندارد،  معنا  چیزی  چنین  اصلًا  حرفه ای 
نادرپور« و »فرید امیری« واقعاً انسان های شریفی 
بومی  قنبری«  »مهرداد  شما  نظر  به  اما  هستند. 
حضور  ما  تیم  در  است  سال   ۵ او  چون  نیست؟ 
دارد، »حسین ابرقویی« به خوبی فضای خرم آباد و 
لرستان را درک کرده و با آن ارتباط گرفته است؛ 
حتی »حمید طاهرخانی« که از ما جدا شده است 
بحث  نباید  دیگر  دارد،  را  شهر  این  حال  و  حس 
که  تیمی  الان  کنیم،  مطرح  را  غیربومی  و  بومی 
قهرمان لیگ شده چند بازیکن بومی داشته است؟ 
این را بگویم من اکتفا نمی کنم که در لیگ برتر 
داشت. خواهیم  بهتری  ماجراجویی های  و  بمانیم 

 تماشاگران استادیوم را یکدست
 سبز کنند

وی گفت: روز بازی با نساجی به تماشاگرانمان 
در  شکسته  صندلی  یک  ما  کردم.  افتخار 
حریف  تیم  به  هیچ وقت  نداشتیم.  ورزشگاهمان 

می خواهم  تماشاگرانمان  از  نکردیم.  توهین 
همه  من  کنند.  سبزرنگ  یکدست  را  استادیوم 
بازی ها را امسال از نزدیک دیده ام. همشهری های 
ما بی نظیر هستند. در خیلی از ورزشگاه ها حرکاتی 
دیده ام که اگر تماشاگران ما این کار را می کردند 

می کردند! اعداممان  مسئول  عوامل  توسط 
آقای  از  گفت:  خرم آباد،  خیبر  باشگاه  مالک 
»شاهرخی« واقعاً ممنون هستم که واقعاً خیبری 
هیئت  رئیس  جوانان،  و  ورزش  مدیرکل  هستند. 
کمک  ما  به  خیلی   … و  خسروی  آقای  فوتبال 
انجام  خوبی  فرهنگی  کار  می توانیم  ما  کردند. 
بدهیم. باید همه چیز را ارتقا بدهیم. امسال در ماه 
مبارک رمضان توسط آقای ساکی مدیر فرهنگی 

شد. انجام  قابل قبولی  کارهای  باشگاه 
در فصول آتی حتماً در »لر آره نا« بازی 

خواهیم کرد
همکاران  مجموعه  از  داد:  ادامه  عبدی، 
هیچ وقت  که  هستم  ممنون  استان  صداوسیمای 
هم  خیبر  تماشاگران  از  نگذاشتند.  تنها  را  ما 
پر  را  ورزشگاه  پنجشنبه  روز  بازی  در  می خواهم 
کنند و فرهنگ بالای قوم لر را نشان بدهند. بازی 

خیلی  هم  رفسنجان  مس  مقابل  ما  بعدی 
مهم است و شرافت فوتبالی ما بسیار برایمان 

مهم است.
وی افزود: در فصول آتی حتماً در »لر آره نا« 
بازی خواهیم کرد، من محبت مردم را در کوچه و 
خیابان دیده ام و این باعث می شود انرژی بیشتری 
بگیرم، این لطف مردم و قوم لر به بنده باعث شده 
داشته  باشگاه  نام  و  استان  این  به  تعصب خاصی 
باشم. افتخار می کنم که متعلق به لرستان هستم. 
افتخار می کنم که خیبر را مثل دو فرزند دیگرم 
کنار خودم دارم. مطمئن باشید نیامده ایم که در 
ایران  فوتبال  روزی  و  باشیم  آسانسور  برتر  لیگ 

متوجه خواهد شد که خیبر چه ظرفیتی دارد.

 »خیبر« در خرم آباد می ماند

مالک خیبر: ماجراجویی های بهتری خواهیم داشت

روزنامه ای  نوشته  به  آزمون  سردار 
عربی بیشرین نقش را در قهرمانی شباب 
الاهلی در فصل جاری لیگ فوتبال امارات 

داشت.
شباب الاهلی با اقتدار عنوان قهرمانی 
فصل جاری لیگ امارات را به دست آورد. 
صدر  در  امتیاز   ۵۶ با  اماراتی  تیم  این 
جدول رده بندی قرار دارد؛ آن هم در حالی 
که تیم دوم، الشارجه، با یازده امتیاز کمتر 
ترتیب  این  به  و  دارد  جای  دوم  رده  در 
از  قبل  هفته  سه  الاهلی  شباب  قهرمانی 

پایان لیگ امارات قطعی شده است.
در   masralyoum عربی  روزنامه 
گزارشی به عوامل قهرمانی شباب الاهلی 
پرداخت. این روزنامه بعد از عملکرد بسیار 
جذب  در  الاهلی  باشگاه  مدیریت  خوب 
به  آزمون  سردار  از  سرشناس  بازیکنان 
قهرمانی  عامل  تاثیرگذارترین  عنوان 
نوشت:  و  برد  نام  سخن  الاهلی  شباب 
»خط حمله شباب الاهلی با حضور سردار 
آزمون توانست عملکرد بسیار خوبی را از 
خود نشان دهد. این مهاجم ایرانی با زدن 
فصل  در  تیمش  گلزن  بهترین  گل  یازده 

جاری بوده است. نکته مهم درباره شباب 
الاهلی اینکه علاوه بر سردار آزمون چهار 
بازیکن دیگر تیم هم توانستند شش گل 
سعید  از  عبارتند  بازیکنان  این  که  بزنند 
لیما.  و  دبور  مونس  کارتابیا،  عزت اللهی، 
کارهای  در  تیم  که  می دهد  نشان  این 
هجومی بسیار خوب کار کرده و درخشش 
با  تیم  این  است،  شده  باعث  حمله  خط 

شود.« قهرمان  شایستگی 
است:  آمده  گزارش  این  ادامه  در 
خط  بهترین  گل   ۵1 با  الاهلی  »شباب 
این  داشت. همچنین  اختیار  در  را  حمله 
الشارجه  به همراه  با 1۸ گل خورده  تیم 
اینجای  تا  را  لیگ  دفاعی  خط  بهترین 
در  الاهلی  شباب  دارند.  اختیار  در  فصل 
۲3 بازی تنها یک بار شکست خورد این 
در حالی است که تیم دوم، الشارجه، شش 
بار بازی را به حریفان واگذار کرده است.«

سعید عزت اللهی و سردار آزمون در 
امارات  لیگ  در  نخست حضورشان  فصل 
پیش بینی  و  داشته اند  درخشانی  نمایش 
می شود حضورشان در این رقابت ها ادامه 

باشد. داشته 

فخریان - پرسپولیس در گروی رضایتنامۀ میلیاردی
با وجود اخبار متعدد اما شاید پیوستن بازیکن شمس آذر به پرسپولیس منتفی 
نقل وانتقالاتی  اهداف  از  یکی  قزوین  شمس آذر  تیم  بازیکن  فخریان،  شود.مجتبی 
امسال به حساب می آید.در حالی که گفته می شد  تابستان  باشگاه پرسپولیس در 
کار پیوستن این بازیکن به پرسپولیس تمام شده اما اخبار از این حکایت دارند که 
شاید این انتقال صورت نگیرد.در صورتی که پرسپولیس طی امروز و فردا نتواند مبلغ 
رضایتنامه فخریان را به حساب شمس آذر واریز کند پیوستن این بازیکن به جمع 
سرخ پوشان منتفی خواهد شد.گفته می شود پرسپولیس برای دریافت رضایت نامه او 

باید مبلغی در حدود ۲۰ میلیارد تومان بپردازد.
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به بازیکنانمان اعتماد داریم
لاپورتا پس از ناهار یوفا قول فینال داد

رئیس بارسلونا با اطمینان از صعود تیمش به فینال لیگ 
قهرمانان صحبت کرد.

در ناهار رسمی یوفا برای نمایندگان اینتر و بارسلونا که با 
حضور جوزپه ماروتا، رئیس اینتر، و خاویر زانتی، نایب رئیس، 
رئیس  لاپورتا،  خوان  شد،  برگزار  میزبانان  از  نمایندگی  به 

باشگاه بارسلونا، به نمایندگی از کاتالان ها حضور داشت.
درباره  حاضر،  خبرنگاران  با  کوتاه  گفتگویی  در  لاپورتا 
بازی حساس گفت: ما به بازیکنانمان اعتماد داریم. من کاملا 
مطمئنم که بازیکنان برای برد وارد زمین می شوند و هرکاری 
برای رسیدن به فینال خواهند کرد. ما چهار هزار هوادار نیز 
اینجا داریم که تیم را حمایت خواهند کرد. ساعاتی به شروع 

بازی، گمانه زنی ها در مورد ترکیب دو تیم نیز داغ است.
بزرگ،  ابهام  دو  بین  از  و  است  غایب  پاوارد  بنجامین 
اخبار  آخرین  است.  باقیمانده  مارتینز  لائوتارو  وضعیت  تنها 
به عنوان  زیاد  احتمال  به  او  که  می کند  تأیید  دیروز  صبح 
سیمونه  تصمیمات  رفت.  خواهد  میدان  به  اصلی  بازیکن 
کاپیتان  و  بود  خواهد  اخیر  پیش بینی های  مطابق  اینزاگی 
تیم در تمرینات صبحگاهی در پینتینا پاسخ های مثبتی داده 
است. به جای مدافع فرانسوی، احتمالاً یانیک بیسک، مانند 
بازی رفت، در کنار فرانچسکو آچربی و الساندرو باستونی در 
قرار خواهد گرفت. خط میانی  یان زومر  خط دفاعی مقابل 
فدریکو  و  دومفریس  دنزل  بود:  خواهد  همیشگی  ترکیب  با 
دیمارکو در کناره ها، نیکولو بارلا و هنریک مخیتاریان در دو 

چالهان اوغلو. هاکان  طرف 
هانسی فلیک، روبرت لواندوفسکی را در اختیار دارد، اما 
باید بدون الخاندرو بالده و ژول کنده به میدان برود. در بازی 
رفت، جرارد مارتین عملکرد قانع کننده ای نداشت، به همین 
دلیل اینیگو مارتینز احتمالاً به سمت چپ خط دفاعی منتقل 
خواهد شد و اریک گارسیا در سمت مقابل بازی خواهد کرد. 
مقابل  دفاع  مرکز  در  کوبارسی  پائو  و  آرائوخو  رونالد  زوج 
وویچک شزنی قرار خواهند گرفت. مهاجم لهستانی، مگر در 
صورت غافلگیری، از روی نیمکت بازی را آغاز خواهد کرد. 
ترکیب تهاجمی بازی رفت حفظ خواهد شد: پدری و فرنکی 
دی یونگ در خط میانی، دنی اولمو در نقش هافبک هجومی 

پشت سر لامین یامال، فران تورس و رافینیا.
نه به رئال و سیتی

 اشپورت بیلد ادعا کرد؛
 توافق ویرتز با بایرن

ژابی  به  بایرلورکوزن  هافبک  ویرتز،  فلوریان 
برود.  مونیخ  بایرن  به  دارد  قصد  که  کرده  اعلام  آلونسو 
از  یکی  و  لورکوزن  بایر  ساله   22 ستاره  ویرتز،  فلوریان 
را  تصمیمش  اروپا،  فوتبال  استعدادهای  درخشان ترین 
بپیوندد!  می خواهد  مونیخ  بایرن  به  تنها  او  است:  گرفته 
ژابی  به  خلاق  هافبک  این  بیلد،  اسپورت  گزارش  طبق 
آلونسو، سرمربی لورکوزن، اطلاع داده که هیچ علاقه ای 
به انتقال به رئال مادرید یا منچسترسیتی ندارد و هدفش 

بوندسلیگاست. قهرمان  به  پیوستن 
این تصمیم که با توافق اولیه اطرافیان ویرتز و بایرن 
نقل وانتقالات  بزرگ ترین  از  یکی  می تواند  بوده،  همراه 
با 18 گل و 24  ویرتز، که  بزند.  را رقم  تابستان 2025 
پاس گل در فصل 2024-25 نقش کلیدی در لورکوزن 
داشته، از مدت ها پیش مورد توجه غول های اروپایی بود.

این  برای جذب  بارها  و منچسترسیتی  مادرید  رئال 
بازیکن ملی پوش آلمانی ابراز علاقه کرده بودند اما ویرتز 
که تا 2027 با لورکوزن قرارداد دارد، به طور قاطع بایرن 
است.  کرده  انتخاب  بعدی اش  مقصد  به عنوان  را  مونیخ 
که  فلوریان  مشاور  و  پدر  ویرتز،  هانس  منابع،  گفته  به 
بایرن  افتخاری  رئیس  هوینس،  اولی  با  نزدیک  رابطه ای 
دارد، در ماه های اخیر مذاکرات مثبتی با این باشگاه انجام 

داده و به توافق اولیه رسیده است.
فرناندو کارو، مدیرعامل لورکوزن، در آوریل گذشته در 
گفت وگو با رادیو مارکا، ارزش ویرتز را حداقل 150 میلیون 
یورو تخمین زد، هرچند بعداً این اظهارنظر را اشتباه خواند. با 
این حال انتظار می رود مذاکرات رسمی بین بایرن و لورکوزن 
به زودی آغاز شود، زیرا ویرتز هدف اصلی نقل وانتقالاتی بایرن 

برای تابستان 2025 است.
توجه  با  اما  نیست  مشخص  هنوز  انتقال  دقیق  زمان 
انتقال  این  بایرن،  به  او  تمایل  و  ویرتز  بلندمدت  قرارداد  به 
می تواند رکورد نقل وانتقالات آلمان را جابه جا کند. بایرن که 
برای  تیم  تقویت  دنبال  به  بوندسلیگا  اخیر  قهرمانی  از  پس 
جام باشگاه های جهان و لیگ قهرمانان است، امیدوار است 

بیاورد. تیم  این  به خط هافبک  را  ویرتز خلاقیت و جوانی 

علی رغم انتقادها؛ آرسنال برای 
لیورپول تونل افتخار می زند

نشانه  به  آنفیلد  ورزشگاه  در  گرفته  تصمیم  آرسنال 
برتر  لیگ  جدید  قهرمان  به عنوان  لیورپول  برای  احترام 
تونل افتخار بزند. آرسنال قرار است این هفته در ورزشگاه 
لیگ  قهرمان  برای  لیورپول،  با  رویارویی  از  پیش  آنفیلد، 
تونل افتخار بزند. براساس گزارش میل اسپورت، توپچی ها 
همانند چلسی، با ایستادن در دو صف، قهرمانی تیم آرنه 
اشلوت را هنگام ورود به زمین گرامی خواهند داشت. این 
اقدام که به عنوان نشانه ای از احترام شناخته می شود، البته 
را  آن  برخی  است.  داشته  دنبال  به  متفاوت  واکنش هایی 
تحقیرآمیز خوانده اند. تروی دینی، مهاجم پیشین واتفورد 
انتقاد کرده و آن را یک  با عبارتی تند  از این حرکت  نیز 

است. دانسته  قدیمی  و  مزخرف  حرکت 
با این حال، انتظار می رود شاگردان میکل آرتتا که در 
لیورپول  برای قهرمانی  تنها تهدید جدی  از فصل  برهه ای 
بودند، به نشانه روحیه ورزشی، در کنار زمین صف بکشند و 
رقیب را با تشویق بدرقه کنند. برگزاری تونل افتخار الزامی 
نیست و در قوانین لیگ برتر نیز اشاره ای به اجباری بودن 
آن نشده است. با این حال، این سنت طی سال های اخیر به 
امری رایج تبدیل شده است؛ همان طور که آرسنال در سال 

201۳ برای منچستریونایتد تونل افتخار زد.
در حالیکه امیدهای آرسنال برای قهرمانی لیگ برتر از 
بین رفته، این تیم همچنان در لیگ قهرمانان اروپا حضور 
دارد و امشب در پاریس به مصاف پاری سن ژرمن می رود، 
جایی که باید شکست 1-0 بازی رفت نیمه نهایی را جبران 
کند. از سوی دیگر در اسکاتلند و در اقدامی متضاد، باشگاه 
قهرمان  برای  افتخار  تونل  برگزاری  از  یکشنبه  روز  رنجرز 
لیگ یعنی سلتیک، خودداری کرد؛ دیداری که در نهایت با 

تساوی 1-1 به پایان رسید.

!دادگاه عالی اسپانیا فوتبالیستی که چندین سال پیش بازیکن حریف را  مصدوم کرده و باعث ویلچرنشینی او شده است را به شش سال  زندان محکوم کرد.   دادگاه عالی اسپانیا امروز حکم دادگاه استانی 
 بارسلون را تایید کرد که بر اساس آن یک فوتبالیست از لیگ  پیشکسوتان اسپانیا به دلیل مصدوم کردن عمدی و شدید بازیکن  حریف به شش سال زندان محکوم شده بود.   دادگاه عالی با استناد به ماده 
149 قانون کیفری اسپانیا اعلام کرد این  فوتبالیست در جریان مسابقه فوتبال به شکل عمدی حریف را به  شدت مصدوم کرده و چون بازیکن مصدوم دچار ضایعه غیرقابل  برگشت شده و باید تا آخر عمر روی 
ویلچر بنشیند، فوتبالیست خاطی  طبق قانون کیفری به جرم ضرب و جرح شدید محکوم شده و باید  شش سال به زندان برود.   این حادثه در آوریل 2014 اتفاق افتاد. در جریان مسابقه و در دقیقه   80 بازیکن 
خاطی به دلیل یک خطا اخراج شد ولی بعد از بیرون رفتن  از زمین برگشت و با حمله به سمت بازیکن تیم حریف از پشت سر به  گردن او ضربه زد. این ضربه او باعث آسیب نخاعی فوتبالیست  مصدوم شد و 
او را برای همیشه ویلچرنشین کرد.   دادگاه عالی اسپانیا حکم داد که فوتبالیست خاطی، که نامش از  رسانه ها مخفی شده است، علاوه بر شش سال حبس باید به بازیکن  مصدوم 714 هزار یورو غرامت بپردازد. 

شش سال 
زندان برای 
مصدوم کردن 
یک فوتبالیست

موفقیت  یک  به  رسیدن  تا  چیزی  بارسا 
این روزها چند مورد  تاریخی دیگر فاصله ندارد ولی 
نگران کننده در تیم دیده می شود که باید به سرعت 
نیاز دارد  بارسا به چهار پیروزی دیگر  برطرف شوند. 
)اینتر، پاری سن ژرمن یا آرسنال، رئال مادرید و یکی 
آورد.  دست  به  را  سه گانه  تا  لالیگا(  در  بازی  سه  از 
تأثیر  تحت  را  تیم  ترکیب  مصدومیت ها،  و  خستگی 
قرار داده اند. کمتر از یکسال پیش، خوان لاپورتا با یک 
اقدام جسورانه در کادرفنی، هانسی فلیک را به عنوان 
گزینه ای که مدت ها مورد توجه بود، به بارسلونا آورد. 
بارسلونا  جدید  سرمربی  به عنوان  آلمانی  مربی  این 
معرفی شد و از ایجاد انتظارات بیش از حد خودداری 
این  در  موفقیت  معیار  که  می دانست  هرچند  کرد، 
باید  جام ها  بردن  »برای  است:  جام  کسب  باشگاه، 

به قدم پیش رفت. انجام داد و قدم  را  بازیها 
فلیک  حالا  و  گذشته  جولای  صبح  آن  از  ماه  ده 
ساحل را می بیند؛ در ساحل، سه گانه ی مورد آرزو قرار 
عوامل  است.  آمده  بالا  بلوگرانا  پای  مچ  تا  آب  اما  دارد 
نگران کننده ای در باشگاه کاتالان وجود دارد، هرچند این 
تیم تا این لحظه فصلی به معنای واقعی کلمه استثنایی 
را پشت سر گذاشته است. تقویم فشرده فوتبال مدرن تا 
حد زیادی مقصر است، اما این مشکلی است که بسیاری 

با  فصل  ابتدای  از  فلیک  تیم  گریبانند.  به  دست  آن  با 
مشکلات دفاعی دست و پنجه نرم کرده، مشکلاتی که 
همیشه با کارایی بی نظیر در خط حمله پنهان شده اند. 
ناتوانی در محافظت از دروازه در بازی های اخیر تشدید 

شده و این تهدیدی بیش از حد جدی است.
آشوب در خط دروازه

کرده  دریافت  گل   12 بارسا  اخیر،  بازی  شش  در 
است، البته باید گفت 14 گل هم به ثمر رسانده است. 
تنها در برابر مایورکا موفق شد دروازه خود را بسته نگه 
وویچک  است.  اصلی  مباحث  از  یکی  موضوع  این  دارد. 
جایگاه  خود  درخشان  عملکرد  با  فصل  این  در  شزنی 
آندره  مارک  اما  آورد،  دست  به  را  دروازه بانی  اصلی 
دروازه بان  این  است.  بازگشته  مصدومیت  از  تراشتگن 
آلمانی با چندین حضور عمومی نشان داد که قصد دارد 
پس از بهبودی از مصدومیت شدید زانویش، جایگاه خود 
این  کاپیتان  زمانی که  از  نه،  یا  اتفاقی  بازپس گیرد.  را 
است. کرده  افت  عملکرد شزنی  کرده،  علنی  را  موضوع 

وایادولید،  مقابل  بازی  در  شزنی  حضور  وجود  با 
که  تأیید کرد  فلیک  دریافت کرد،  جایی که یک گل 
این دروازه بان لهستانی در بازی برگشت لیگ قهرمانان 
مقابل اینتر میلان در ورزشگاه جوزپه مه آتزا از دروازه 
شایعات  که  تراشتگن،  کرد.  خواهد  محافظت  بارسا 

نیز  را  مسی  لیونل  با  خوبش  نه چندان  رابطه  درباره 
بماند. خود  فرصت  منتظر  باید  کرده،  تأیید 

غیبت کنده و ابهام درباره لواندوفسکی
اخبار بد به تنش در خط دروازه محدود نمی شود. 
فلیک به دلیل پر بودن اتاق پزشکی تیم نگران است، و 
حق هم دارد. الخاندرو بالده هنوز بهبود نیافته و برخلاف 
دعوت شده  بازیکنان  فهرست  در  لواندوفسکی،  روبرت 
دلیل  به  کنده  ژول  غیبت  به  توجه  با  ندارد.  حضور 
مشکل عضلانی در ناحیه ران، بارسا در خطوط کناری 
خود با جرارد مارتین در سمت چپ و اریک گارسیا در 
سمت راست دفاع خواهد کرد. در مرکز خط دفاعی، پائو 

کوبارسی و اینیگو مارتینز حضور خواهند داشت.
در خط حمله، با وجود بازگشت مهاجم لهستانی 
به فهرست، انتظار می رود فران تورس در نقش شماره 
9 مقابل اینتر بازی کند. تساوی ۳-۳ در مونتجوئیک 
و ممکن  گذاشته  باز  برگشت  بازی  برای  را  همه چیز 
است لواندوفسکی در دقایق پایانی بازی به میدان برود.

خود فلیک در کنفرانس مطبوعاتی پیش از بازی 
بازیکن  به عنوان  بتواند  ال کلاسیکو  برای  شاید  گفت: 
اصلی به میدان برود.« در نقش هافبک هجومی، اقتدار 
دنی اولمو او را به ترکیب اصلی نزدیک کرده، هرچند 
این  است.  کرده  ارائه  خوبی  دقایق  نیز  لوپز  فرمین 

ایفا  را  برابر رسانه ها نقش رهبری  هافبک هجومی در 
کرد و اطمینان داد که تیم در شرایطی عالی به مراحل 
نهایی فصل رسیده است. این اولین سال حضور او در 

بارسا است و او آرزوی تاریخ سازی دارد.
سه ستاره درخشان

جدا از مصدومیت ها، آینده نزدیک بارسلونا در دستان 
یامال،  لامین  است:  باشگاه  فصل  این  برتر  بازیکن  سه 
رافینیا و پدری. فیلیپو اینزاگی، سرمربی اینتر، از استعداد 
درخشان بارسا تمجید کرد و تأیید کرد که پس از نمایش 
خیره کننده یامال در بازی رفت، از دفاع دو نفره برای مهار 
او استفاده خواهند کرد: »باید سعی کنیم نگذاریم توپ به 
او برسد، اما این غیرممکن است. رافینیا از سوی دیگر به 
ایتالیا، کشوری که به دلیل ریشه های پدری اش پاسپورت 
آن را دارد، سفر می کند. این بازیکن برزیلی بهترین فصل 
دوران حرفه ای خود را سپری کرده و در لحظات خوب و 
بد نقش کاپیتان را ایفا کرده است اما موتور بارسا نه در 

خط حمله، بلکه در خط میانی است.
پدری کسی است که همه چیز را سرپا نگه می دارد 
اما این بازیکن از کمبود انرژی و خستگی رنج می برد. اگر 
بهترین هافبک دنیا )به گفته خود تونی کروس( روز خوبی 
داشته باشد، زندگی برای فلیک می تواند فوق العاده باشد. 

این مربی آلمانی حالا ساحل موفقیت را لمس می کند.

شبی  برای  مه آتزا  جوزپه  ورزشگاه 
فینال  دومین  تا  می شود  آماده  بزرگ 
لیگ قهرمانان در سه فصل اخیر را هدف 

دهد. قرار 
در سال 202۳، اینتر پس از بیش از 
یک دهه به فینال لیگ قهرمانان رسید. آن 
بازی مقابل منچسترسیتی در استانبول بود 
و اگرچه اینتر در بخش هایی از بازی برتری 
نهایت شکست خورد. حالا، دو  داشت، در 
سال بعد، آنها به دنبال بازگشت به فینال 
مشابه  مسیرشان  و  قهرمانان هستند  لیگ 

حذف  است:   2010 سال  سه گانه  مسیر 
نیمه نهایی. در  بارسلونا 

اما این بار، مسیر کمی متفاوت است: 
می شود،  برگزار  میلان  در  برگشت  بازی 
به  نیازی  اینتر  همچنین،  بارسلونا.  در  نه 
دفاع از برتری ۳-1 بازی رفت، مانند سال 
2010، ندارد. تساوی ۳-۳ در مونتجوئیک 
همه چیز را برای بازی برگشت باز گذاشته 
است؛ یک بازی 90 دقیقه ای یا شاید 120 
که  مه آتزا   جوزپه  ورزشگاه  در  دقیقه ای 
خود استادیوم هم نقش مهمی در این بازی 

ایفا خواهد کرد.
تماشاگر   75000 حضور  نکته،  اولین 
کرد.  خواهند  پر  را  سن سیرو  که  است 
چندین  و  نمانده  باقی  فروش  برای  بلیتی 
روز است که تمام بلیت ها فروخته شده اند. 
این موضوع حدود 14 میلیون یورو درآمد 
به  نراتزوری  باشگاه  خزانه  برای  ناخالص 
رقم  این  رکورد.  یک  آورد؛  خواهد  ارمغان 
بسیار بالاتر از 12.5 میلیون یورویی است 
لیگ  نیمه نهایی  در  پیش  سال  دو  که 
دست  به  دربی  در  میلان  مقابل  قهرمانان 

یورویی  میلیون   10 از  بیشتر  و حتی  آمد 
است که در مرحله یک چهارم نهایی مقابل 

کردند. کسب  مونیخ  بایرن 
علاوه بر این، برنامه ریزی شده که یک 
تیفوی ۳۶0 درجه تمام استادیوم را در بر 
بگیرد و سه حلقه ورزشگاه را پوشش دهد. 
بی نظیر  آکوستیک  با  بصری  نمایش  این 
»اسکالا دل کالچو«، یکی از معابد فوتبال 
تعداد  حضور  شد.  خواهد  ترکیب  اروپا، 
شده  تأیید  نیز  سابق  بازیکنان  از  زیادی 
نیکولا  کروز،  خولیو  زامورانو،  ایوان  است: 

از  و  فری  سباستین  گالانته،  فابیو  برتی، 
ایوان  مانند  قهرمانان سه گانه  مهم تر،  همه 
سزار،  خولیو  کامبیاسو،  استبان  کوردوبا، 
مارکو ماتراتزی و گوران پاندف. این لیست 

نیست. اهمیت  کم 
به  عنوان  را  خود  حال  عین  در  اینتر 
تثبیت  اروپا  میزبان های  بهترین  از  یکی 
کرده است: بدون شکست در لیگ قهرمانان 
و تنها دو باخت در سری آ )مقابل میلان و 
رم(، با پیروزی در 1۳ بازی از 18 مسابقه 

ایتالیا. لیگ  در  خانگی 

سانه  لروی  به  مونیخ  بایرن 
تا  است  داده  مهلت  روز   10
آینده اش  مورد  در  خود  تصمیم 
شرایط  با  یا  سانه  کند.  اعلام  را 
تمدید  را  قراردادش  فعلی 
به صورت  تابستان  در  یا  می کند، 
رایگان جدا خواهد شد. مذاکرات 
به طور  لروی سانه  قرارداد  تمدید 
غیرمنتظره ای پیچیده شده است، 
بایرن  وینگر  این  آنکه  از  پس 
را  خود  برنامه های  مدیر  مونیخ 
مونیخ   TZ گزارش  به  داد.  تغییر 
آلمانی  ملی پوش  این  بیلد،  و 
باشگاه  در  ادامه حضورش  تقریباً 
اما  بود،  کرده  نهایی  را  باواریایی 
پس از بازی اخیر مقابل لایپزیش 
اطلاع  باشگاه  مدیران  به   ،)۳-۳(
داد که از این پس پینی زاهاوی، 
او  نماینده  باتجربه،  برنامه  مدیر 

بود. خواهد 
اولی  که  است  زاهاوی کسی 
باشگاه،  افتخاری  رئیس  هونس، 
زمانی او را پیرانای حریص توصیف 

کرده بود. این تغییر، مذاکرات را 
در  را  تردیدهایی  و  کرده  متوقف 
دفاتر آلیانز آرنا ایجاد کرده است. 
در واکنش به این وضعیت، بایرن 
است.  کرده  اتخاذ  قاطع  موضعی 
طبق گزارش بیلد، باشگاه به سانه 
تا  داده  فرصت  روز   10 حداکثر 
مشخص کند آیا پیشنهاد تمدید 
قرارداد را می پذیرد یا در تابستان، 
پایان  به  فعلی اش  قرارداد  که 
این  شد.  خواهد  جدا  می رسد، 
پیشنهاد شامل قراردادی سه ساله 
با حقوق ثابت 10 میلیون یورو در 
هر فصل، به علاوه 5 میلیون یورو 

اساس عملکرد است. بر  پاداش 
اروپا  دوره  شش  قهرمان 
هیچ  که  کرده  اعلام  صراحت  به 
این بسته پیشنهادی  بهبودی در 
هیچ گونه  و  شد  نخواهد  اعمال 
در  نیز  قرارداد  امضای  پاداش 
که  چیزی  نمی شود؛  گرفته  نظر 
به  بخواهد  است  ممکن  زاهاوی 

کند. اضافه  مذاکرات 

سانه باید تصمیم بگیرد

بایرن به ستاره ناراضی 10 روز وقت داد

                                                                                  شکاف در کشتی تایتانیک بارسلونا

کورتوا، گلری با 12 دست
رئال دستهای میلیون یورویی را بیمه می کند!

سه مهار فوق العاده از تیبو کورتوا برابر سلتاویگو را برای رئال 
زنده نگه داشت و حالا او برای ال کلاسیکو، در اوج است.

دستهای کورتوا ارزش میلیون ها دلار برای بیمه شدن دارند، 
مثل ستاره های هالیوود که گاهی درخواست های عجیبی برای بیمه 
جونز  تام  موهای  و  رابرتس  جولیا  )لبخند  دارند  بدنشان  اعضای 
بیمه نامه خودشان را داشتند(. شایعه ای در محافل فوتبالی بود که 
بکام در اوجش هر دو پایش را بیمه کرد. دست های تیبو هنوز هم 

می توانند قهرمانی لالیگای امسال را تضمین کنند.
آخرین نمونه، پیروزی پرهیجان ۳-2 مقابل سلتا بود. پنج مهار 
از این بلژیکی، که هیچ کدام معمولی نبودند. سه تای آنها مستقیماً 
مهار  مثلًا،  است.  درست  اغلب  که  اصطلاحی  داشتند،  گل  ارزش 
ایگلسیاس  بورخا  خطرناک  شوت  از  جلوگیری  برای  او  فوق العاده 
که می توانست بازی را در دقیقه ۳8 به تساوی 1-1 بکشاند، چند 
ثانیه بعد توسط امباپه به گل 2-0 تبدیل شد. بازیکنان رئال مادرید 
تقریباً سریع تر به سمت دروازه بانشان رفتند تا به او تبریک بگویند 
تا به هم تیمی ای که گلی فوق العاده زده بود. اینها حرکاتی هستند 

که حقیقت را فاش می کنند.
کورتوا دروازه بان فینال هاست، عملکرد افسانه ای اش در فینال 
پاریس که کلوپ را دیوانه کرد )مربی آلمانی یک سال بعد گفت، 
اون شب اون لعنتی انگار دوازده تا دست داشت( اما همچنین در 
عصرهای کمتر دیده شده هم می درخشد. به همین دلیل، حتی در 
این فصل پرنوسان رئال مادرید، او همچنان برای کسب جایزه زامورا 
با  رقابتی سه جانبه  در  و  دروازه بان لالیگا( تلاش می کند  )بهترین 

اوبلاک و داوید سوریا برای بردن آن است.
مهارهایی علیه بی خیالی

یکشنبه در برنابئو، نگاه ها ابتدا به گولر پرانرژی، بازگشت امباپه، 
و خط دفاعی شکننده ای بود که با چسب نگه داشته شده بود. اما 
هم تیمی هایش  وقتی  کرد.  آن خود  از  را  تشویق ها  تمام قد  کورتوا 
کم آوردند، او نتیجه ۳-2 را حفظ کرد. بورخا ایگلسیاس، رقیب اما 
دوستش، بعد از بازی گفت: »کورتوای لعنتی هیچوقت نمی گذارد 
او چه دروازه بان  بهتر توضیح داد که  آنچلوتی  اما  ببریم.«  را  رئال 
بوفون،  از  داشتم،  است: »من دروازه بان های شگفت انگیزی  بزرگی 
چک، نویر، دیدا، فن در سار، کاسیاس، پروتزی و دیگران ولی کورتوا 
در  پیروزی  است.«  اول  نفر  سه  بین  بالا،  خیلی  رده بندی  این  در 

ال کلاسیکو از دستکش های تیبو شروع می شود.
آرسنال امیدوار شد

 بازگشت مامور مهار دمبله
آرسنال امروز بر خلاف بازی رفت توماس پارتی را در اختیار 
دارد، کسی که اگر روی فرم باشد، می تواند عثمان دمبله را تا حد 

زیادی از جریان بازی خارج کند.
آرسنال باید روز چهارشنبه مقابل پاری سن ژرمن کامبک کند تا 
به دومین فینال لیگ قهرمانان خود )پس از شکست مقابل بارسلونا 
در فصل 0۶-2005( برسد و برای اولین بار این عنوان را کسب کند. 
با نتیجه یک بر صفر پیروز شد،  انریکه در بازی رفت  تیم لوئیس 
با گلی از عثمان دمبله که پس از آن مصدوم شد و حضورش در 
بازی برگشت در هاله ای از ابهام است، هرچند روز دوشنبه توانست 
با تیم تمرین کند. ناامیدی مطلق بر هواداران آرسنال چیره شده 
بود، اما میکل مرینو بلافاصله پیامی دلگرم کننده برای آن ها فرستاد: 
»با احترام کامل، فکر می کنم در بازی برگشت پیروز خواهیم شد.

اکنون هواداران توپچی ها امیدوارند که »عامل توماس پارتی« 
)این هافبک به دلیل محرومیت بازی رفت مقابل پاری سن ژرمن را 
از دست داد( آرسنال را نسبت به بازی در ورزشگاه امارات متحول 
آرسنال  میانی  خط  به  را  استحکام  غنایی  بازیکن  این  زیرا  کند، 
می آورد و امکان ساختاردهی به پایه منطقه میانی را فراهم می کند. 
او در مرحله یک چهارم نهایی مقابل رئال مادرید )با دو پیروزی 0-۳ 
و 1-2( نقشی کلیدی داشت.همچنین انتظار می رود حضور توماس 
پارتی به دکلان رایس اجازه دهد در نقش هجومی تری بازی کند، 
همان نقشی که مقابل رئال مادرید در آن درخشید، و این موضوع به 
کاپیتان، مارتین اودگارد، که در بازی مقابل پاری سن ژرمن عملکرد 
می تواند  پارتی  به خصوص  کرد.  خواهد  کمک  نیز  داشت،  ضعیفی 
در ماموریت مهار دمبله، نقش داشته باشد. روز دوشنبه این وینگر 

توانست با تیم تمرین کند.
در مورد توماس پارتی، آنچه هواداران آرسنال را نگران می کند، 
عملکرد ضعیف این هافبک سابق اتلتیکو مادرید در بازی روز شنبه 
مقابل بورنموث )که در لیگ برتر با نتیجه 1-2 در امارات پیروز شد( 
است. پارتی با بازی آشفته خود بسیاری را نگران فرم خودش کرد. 
توپچی ها ولی امیدوارند که پارتی در بازی چهارشنبه همان پارتی 

مرحله یک چهارم نهایی مقابل رئال مادرید باشد.

چند قدم به ساحل امن

پسر رونالدو در تیم ملی زیر ۱۵ سال پرتغال
کریستیانیو جونیور در میان دعوت شدگان به تیم زیر 15 ساله های پرتغال برای تورنمنت کرواسی قرار دارد و برابر ژاپن، یونان و انگلیس بازی خواهد کرد. کریستیانو رونالدو دوس سانتوس جونیور، پسر کریستیانو رونالدو در فهرست 
بازیکنان دعوت شده به تیم ملی زیر 15 سال پرتغال برای تورنمنت بین المللی ولاتکو مارکوویچ قرار دارد. این تورنمنت از 1۳ تا 18 می )22 تا 28 اردیبهشت( در کرواسی برگزار خواهد شد. این بازیکن جوان از آکادمی النصر برای اولین بار در 
فهرست انتخابی ژوآئو سانتوس، سرمربی تیم قرار گرفته است. سانتوس 22 بازیکن را برای این رقابت دعوت کرده که در آن تیم ملی پرتغال به مصاف ژاپن )1۳ می(، یونان )14 می( و انگلیس )1۶ می( خواهد رفت. بازی چهارم در تاریخ 18 
می برگزار خواهد شد و حریف آن هنوز مشخص نشده است. فدراسیون فوتبال پرتغال اعلام کرد: علاوه بر بازیها، تیم ملی پرتغال چهار جلسه تمرینی نیز برگزار خواهد کرد؛ دو جلسه در کمپ تیمهای ملی و دو جلسه دیگر در خاک کرواسی.

75000 هوادار و تیفوی 360 درجه
دیگ جوشان برای استقبال از بارسلونا

خبری  نشست  در  ژرمن  سن  پاری  مربی 
با آرسنال بهبودی عثمان دمبله و حضور  بازی 
او در بازی فردا را اعلام کرد. پی اس جی فصل 
لیگ  در  می گذارد.  سر  پشت  را  فوق العاده ای 
راه  حذفی  جام  فینال  به  شده،  قهرمان  فرانسه 
یافته و یک بازی دیگر تا رسیدن به فینال لیگ 
قهرمانان فاصله دارد. پاریس هفته قبل در زمین 
از  باید  امروز  و  شد  برنده  گل  یک  با  آرسنال 
اخیر  روزهای  در  کند.  دفاع  خود  اندک  برتری 
بود  بر سر وضعیت مصدومیت دمبله داغ  بحث 
مربی  داد.  را  ابهام  این  پاسخ  انریکه  لوئیس  و 
اسپانیایی در نشست خبری این بازی حاضر شد 

داد. به سوالات جواب  و 
آیا تجربه حذف سال گذشته در نیمه نهایی 
از  )برابر دورتموند( کمکی خواهد کرد؟ خیر. من 
است  این  مسئله  نمی کنم.  استفاده  خاص  چیزی 
تا حالا  را همان طور که  این لحظه خاص  باید  که 
رسیده ایم  اینجا  به  ما  کنیم.  تجربه  رفتیم،  پیش 
چون لیاقتش را داشتیم و حالا باید بازی برگشت را 
انجام دهیم. هدف این است که این بازی را ببریم.«

به  عنوان  او  از  گفت:  آرتتا  درباره  انریکه 
شخصیتی با اراده قوی یاد می کنم. میکل بازیکن 
برایش  است.  بزرگی  مربی  حالا  و  بود  بزرگی 
بهترین ها را آرزو می کنم اما نه برای بازی امروز.

فکر  موفقیت؟  اصلی  کلید  میانی،  خط 
برتری  دیگری  بر  تیم  از  خطی  هیچ  می کنم 
اندازه کافی شایستگی دارد تا در  ندارد. تیم به 

باشد. موفق  رقابتها 
دمبله در دسترس است؟ دو روز است که با 
تیم تمرین می کند. بله، امروز او را در اختیار دارم.

با  تیمی  پاری سن ژرمن،  جدید  تصویر 
و  بازی  سبک  خاطر  به  تیم  کمتر:  زرق وبرق 
قرار  تحسین  مورد  بسیار  رقابتها  در  رفتارش 

گرفته است. ما از این بابت خوشحالیم چون در 
ارزش هاست. چیز  مهم ترین  ورزش، 

سوال  دمبله  اثرگذاری  مورد  در  انریکه  از 
حضور  تجربه  از  او  می کنم  فکر  گفت:  و  شد 
دوران  است.  برده  سود  مختلف  باشگاه های  در 
حضورش در بارسلونا با فلسفه ای مشابه آنچه ما 
سعی در انتقالش داریم، برای او بسیار مفید بود.

کدام تیم در نیمه نهایی دیگر شانس بیشتری 
دارد؟ من فقط یک هدف برای فینال دارم، اینکه 

پاری سن ژرمن در آن حضور داشته باشد.
کلیدهای برتری در بازی چیست؟ نمی دانم. 
باید  بود.  خواهد  متعادلی  بازی  می کنم  فکر 
عملکردمان را به سطح بازی رفت نزدیک کنیم.

آیا در این فصل نقطه عطفی داشتید؟ بازی 
بود چون مشکلات  مقابل منچسترسیتی خاص 
کنیم  حل  را  آنها  توانستیم  که  داشتیم  زیادی 
اما من همیشه نسبت به صعود اطمینان داشتم.

آیا برای بازی اینتر- بارسا تیمی را ترجیح 

دوست  بیشتر  را  دو  این  از  یکی  یا  می دهید 
این نیمه نهایی حالم  به  دارید؟ فقط فکر کردن 
من  امروز.  همین  فردا،  نه  می کند،  دگرگون  را 
اینکه  دارم،  نیمه نهایی  این  در  هدف  یک  فقط 
پاری سن ژرمن به فینال راه پیدا کند. اگر ما به 
موفقیت  آرزوی  تیم  دو  برای هر  نرسیم،  فینال 
دارم،  گذشته ای  من  که  است  واضح  می کنم. 
عشقی  و  می کنم،  افتخار  آن  به  که  گذشته ای 
بارسلونا دارم هرگز کمرنگ نخواهد شد. به  که 

لوئیس انریکه خبر بزرگ را تایید کرد

ستاره سابق اینتر معتقد است توانایی های 
یامال در این سن به حدی است که تا چند 
سال دیگر هیچ تیمی در اروپا قادر به مهارش 
نخواهد بود. آرتورو دی ناپولی، بازیکن سابق 
تیم  و  سالرنیتانا  ونتزیا،  ناپولی،  اینترمیلان، 
ملی ایتالیا، در گفت وگو با اسپورت به تحلیل 
بارسا  و  اینتر  بین  نیمه نهایی  برگشت  بازی 
پرداخت و خطرات تیم هانسی فلیک را بررسی 
کرد. هیجان انگیزتر از این نمی شود. نبردی که 
ورزشگاه  در  آوریل،   ۳0 گذشته،  چهارشنبه 
مونتجوییک برگزار شد، تکلیف صعود را کاملًا 
باز گذاشت تا در ورزشگاه جوزپه مه آتزا، امروز 
سه شنبه، مشخص شود. اسپورت با آرتورو دی 
ناپولی، مهاجم سابق اینترمیلان )97/199۶(، 
تماس گرفت تا شرایط دو تیم و جزئیاتی که 

می توانند تفاوت ایجاد کنند را ارزیابی کند.
آوریل   18( میلان  در  که  ناپولی  دی 
اینتر  جوانان  تیم  در  شده،  متولد   )1974
آچیرئاله  به   199۳ سال  در  و  یافت  پرورش 
سال  در  شد.  داده  قرض  گوآلدو  به  و سپس 
ناپولی منتقل شد و در همان تیم  1995 به 
او  داد.  انجام  را  آ  در سری  خود  بازی  اولین 
اولین گل خود در سری آ را در 2۳ دسامبر 
در  را  فاصله  که  گلی  رساند،  ثمر  به   1995
داد. کاهش   )2-2( سامپدوریا-ناپولی  بازی 

را  او   1997 ژانویه  در  اینترمیلان 
به  بازی،  هفت  انجام  از  پس  اما  بازگرداند، 
در  او  آن،  از  پس  شد.  داده  قرض  ویچنزا 
تیم هایی چون امپولی، پیاچنزا، ونتزیا، پالرمو، 
و  ونتزیا  یونیونه  سالرنیتانا،  پلورو،  مسینا 
این  بازی کرد و در سال 2012 در  کارونسه 

کرد. خداحافظی  فوتبال  از  تیم 
آیا  بارسلونا،  در   ۳-۳ تساوی  از  پس   -

بترساند؟ را  بارسا  می تواند  مه آتزا  جوزپه 
* تساوی ۳-۳ فقط یک تساوی بین دو 
تیم قدرتمند با فلسفه های متفاوت است. فکر 
می کنم این بازی، فینال واقعی لیگ قهرمانان 
است. قطعاً اینتر از حمایت هواداران پرشمارش 
بهره خواهد برد، اما این موضوع بارسلونا را که 

به صحنه های بزرگ عادت دارد، نمی ترساند.
گل هایش  بیشتر  رفت  بازی  در  اینتر   *
توجه  با  رساند.  ثمر  به  استراتژی  روی  از  را 
به اهمیت تاکتیک در ایتالیا، آیا این موضوع 

باشد؟ تعیین کننده  سه شنبه  می تواند 
بازی  نتیجه  در  تاکتیک  بله،   -
تعیین کننده خواهد بود، چون در ایتالیا نتیجه 
اسپانیا  در  که  حالی  در  دارد،  اولویت  نهایی 
می آید.  دست  به  زیبا  بازی  طریق  از  نتیجه 
این مقایسه دو فلسفه فوتبالی متفاوت است. 
دارد  وجود  اروپا  سراسر  و  ایتالیا  در  تاکتیک 
اما مقابل یامال هیچ تاکتیکی جواب نمی دهد.

دیده  چگونه  ایتالیا  در  یامال  پدیده   *
می شود؟

به  اگر  است.  فوق العاده ای  بازیکن  او   -
سن کم او فکر کنیم، با این قدرت، در آینده 
می تواند به بازیکنی غیرقانونی برای هر لیگی 

شود. تبدیل 
* کدام بازیکنان بارسا را خطرناک تر می دانید؟

که  بارسلوناست  تیمی  قدرت  این   -
بازیکنانی  وقتی  است.  خطرناک تر  نظرم  به 
قرار  هم  کنار  را  لامین  و  اولمو  پدری،  مثل 

می شود. ویرانگر  چیزی  نتیجه  می دهید، 

تاکتیک برابرش جواب نمی دهد
یامال بازیکنی غیرقانونی در اروپا می شود!
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 نقل و انتقالات استقلال زیر نظر
 سرمربی جدید!

برای  تهران  استقلال  فوتبال  تیم  سرمربی  هنوز  که  حالی  در 
فصل آینده مشخص نیست قرار است نقل و انتقالات فصل آینده زیر 

نظر سرمربی جدید باشد.
سه  در  جباری  مجتبی  هدایت  با  تهران  استقلال  فوتبال  تیم 
هفته پایانی لیگ برتر رو در روی رقبای خود قرار می گیرد که آبی ها 
در بازی اول با هدایت این مربی جوان موفق شدند در هفته بیست 
و  دهند  یک شکست  بر   ۵ گل  پرُ  نتیجه  با  را  آلومینیوم  هشتم  و 
حالا استقلالی ها در دو هفته باقی مانده باید به ترتیب رو در روی 
چادرملو و سپاهان قرار گیرد.آبی پوشان همچنین در جام حذفی هم 
حضور دارند و در مرحله نیمه نهایی این مسابقات باید به مصاف تیم 
صنعت نفت آبادان بروند. تنها راهی که استقلالی ها برای فصل آینده 
می توانند سهمیه رقابت های آسیایی را به دست آورند قهرمانی در 
جام حذفی است و هواداران این تیم امیدوارند که تیمشان به این 
بحث  استقلال  هواداران  دغدغه  مهم ترین  از  برسد.یکی  مهم  مقام 
جذب بازیکنان جدید برای فصل آینده است. در همین رابطه بحث 
اتمام  به  پایان فصل  بازیکنانی که قراردادشان در  با  تمدید قرارداد 
انتخاب  به  بازیکن جدید منوط  اما جذب  است  می رسد در جریان 
سرمربی جدید شده تا زیر نظر او نفرات جدید به تیم استقلال اضافه 
شوند. استقلالی ها برای هدایت تیم خود سه مربی خارجی را مدنظر 

دارند که هنوز توافق نهایی با هیچ گزینه ای انجام نشده است.

کاشیما با یک پنالتی 3 امتیاز گرفت
 دروازه بان کاشیما علیه خوشحالی 

شهاب زاهدی!
آویسپا فوکوکا در حضور ثابت مهاجم ایرانی خود با یک پنالتی 

مقابل صدرنشین ژاپن مغلوب شد.
در یکی از مسابقات هفته پانزدهم جی لیگ ژاپن، تیم فوتبال 
و  اولیه  ترکیب  در  را  زاهدی  شهاب  که  حالی  در  فوکوکا  آویسپا 
راس خط حمله داشت، از ساعت 08و30 دیروز )به وقت ایران( در 
گرفت. قرار  آنتلرز صدرنشین  کاشیما  مقابل  دنکی  بست  استادیوم 

کاشیما  مقابل  گذشته  فصل  تقابل  دو  در  که  فوکوکا  آویسپا 
آنتلرز هیچ شکستی نداشت و در بازی رفت با گل تماشایی شهاب 
زاهدی به پیروزی رسیده و در دیدار برگشت به تساوی دست پیدا 
کرده بود،باز هم سعی داشت با حضور ستاره ایرانی خود نتیجه بگیرد 

که یک پنالتی مانع از این اتفاق شد.
شهاب زاهدی که سال گذشته با 11 گل در مسابقات باشگاهی 
این  از  یکی  و  می رفت  به شمار  فوکوکا  آویسپا  گلزن  بهترین  ژاپن 
انگیزه  هم  امروز  بود،  رسانده  ثمر  به  آنتلرز  کاشیما  برابر  را  گل ها 
به گل  تبدیل  او  داشت که دو شوت خطرناک  گلزنی  برای  زیادی 
نگذاشت چنین  هایاکاوا، گلر حریف  توموکی  تماشایی  و سیو  نشد 

بدهد. رخ  اتفاقی 
یاران زاهدی در روزی که نمایش هجومی مقابل قهرمان 2018 
لیگ قهرمانان آسیا داشتند، با یک پنالتی نتیجه را واگذار کردند تا 
21 امتیازی و در جایگاه هشتم جدول جی لیگ ژاپن قرار بگیرند و 

کاشیما آنتلرز با 31 امتیاز به صدرنشینی خود ادامه بدهد.
 مظفری زاده: منتظر تصمیم 

سازمان لیگ برای هفته پایانی هستیم
مدیرعامل باشگاه تراکتور تبریز اعلام کرد، برای برگزاری بازی 
هفته پایانی این تیم در تبریز، مکاتبه لازم صورت گرفته است و 

منتظر تصمیم و اطلاع رسانی سازمان لیگ در این مورد هستند.
استقلال  باشگاه  با  ما  داشت:  اظهار  مظفری زاده  سعید   
مکاتبه  تبریز،  در  پایانی  هفته  بازی  برگزاری  درباره  خوزستان 
کرده ایم و منتظر تصمیم و اطلاع رسانی سازمان لیگ در این مورد 

. هستیم
برگزار  لیگ  پایانی  در هفته  قهرمانی  تأکید کرد: جشن  وی 
است. انجام  حال  در  راستا  این  در  هماهنگی ها  و  شد  خواهد 

این تیم مقابل  بازی  برگزاری  به  تراکتور راجع  باشگاه  مدیرعامل 
نساجی با ۵0 درصد ظرفیت ورزشگاه، خاطر نشان کرد: براساس 
رأی کمیته استیناف، متأسفانه فقط ۵0 درصد بلیت های این دیدار 
تراکتور خواهشمندم بدون  از هواداران  به فروش خواهد رسید و 
کنفدراسیون  نظارت  از  نیابند.وی  ورزشگاه حضور  در  بلیت  تهیه 
فوتبال آسیا بر دیدارهای پایانی تراکتور در لیگ خبر داد و تأکید 
حضور  و  تراکتور  توسط  قهرمانی  عنوان  کسب  به  توجه  با  کرد: 
دو  به  آنلاین  به صورت   AFC ناظران  نخبگان،  لیگ  در  تیم  این 
گرامی  هواداران  از  کرد.  خواهند  نظارت  تراکتور  باقیمانده  دیدار 
درخواست می شود در دیدار با نساجی و همچنین در هفته پایانی 
داشته  برگزاری  مسئولان  با  را  همکاری  نهایت  قهرمانی(  )جشن 

باشند.
 سپاهان بدون شش بازیکن اصلی

 مقابل هوادار
تیم فوتبال سپاهان اصفهان برای جدال با هوادار تهران، شش 

بازیکن خود را در اختیار ندارد.
در  اردیبهشت  پنجشنبه 18  روز  اصفهان  فوتبال سپاهان  تیم 
فوتبال مردان  لیگ برتر  رقابت های  از  بیست وهشتم  چارچوب هفته 
در  از ساعت 1۹و30  خلیج فارس  جام  به  موسوم  ایران  باشگاه های 
ورزشگاه پاس قوامین به مصاف هوادار تهران می رود و به دنبال تثبیت 

بود. خواهد  نایب قهرمانی اش 
شش  که  می روند  هوادار  به مصاف  شرایطی  در  طلایی پوشان 
بازیکن اصلی و تأثیرگذارشان را به دلایل مختلفی در اختیار نخواهند 

داشت.
سیاوش یزدانی و هادی محمدی به دلیل مصدومیت، سیدمحمد 
کریمی و برایان دابو به دلیل چهار کارته بودن، آریا یوسفی به دلیل 
دریافت کارت قرمز در بازی گذشته و شاید استیون انزونزی به دلایل 
درون تیمی در این مسابقه حضور ندارند، البته باتوجه به بازگشت 
هافبک فرانسوی به تمرینات سپاهان، این بازیکن به احتمال فراوان 
به ترکیب باز می گردد. مهدی لیموچی دیگر مصدوم سپاهان است 
که به دلیل پارگی رباط  صلیبی و انجام عمل جراحی، مدتی است در 

بازی های این تیم حضور ندارد و فصل را از دست داده است.
شاگردان پاتریس کارترون پس از اینکه در بازی مقابل گل گهر 
سیرجان متحمل شکست دور از انتظار و خانگی دو بر یک شدند، 
بازی  دو  در  باید  و  می بینند  خطر  در  را  دومیشان  جایگاه  حالا 
پرسپولیس  به  را  نایب قهرمانی  تا  برسند  پیروزی  دو  به  باقی مانده 
واگذار نکند.از همین رو غیبت پنج یا شش بازیکن اصلی سپاهان در 
مصاف با هوادار، می تواند شرایط را برای طلایی پوشان سخت کند، 
البته هوادار که به لیگ دسته اول سقوط کرده حریف چندان سختی 
برای سپاهان نخواهد بود و به نظر می رسد غیبت این چند بازیکن 

نشود. تمام  برای طلایی پوشان گران 

دروازه بان برزیلی چادرملوی اردکان قرارداد دو ساله ای با این باشگاه امضا کرد.روابط عمومی باشگاه چادرملوی اردکان نوشت: »پس از درخشش ادسون 
ماردن دروازه بان برزیلی تیم فوتبال چادرملوی اردکان، قرارداد این بازیکن تمدید شد.در همین رابطه پس از جلسه علیرضا بابایی سرپرست باشگاه چادرملوی 
اردکان با این دروازه بان برزیلی و با حضور اعضای هیئت مدیره باشگاه، قرارداد ماردن برای دو فصل دیگر تمدید شد تا او همچنان سنگربان سورمه ای پوشان 
دیار کویر باشد.ماردن در فصل جاری لیگ برتر عملکرد خیره کننده ای داشت و بارها به عنوان دروازه بان هفته از سوی رسانه های معتبر کشور معرفی شد. او 
تا اینجای کار نقش زیادی در نتایج خوب تیم فوتبال چادرملوی اردکان داشته و توانسته است خود را به عنوان یک دروازه بان مطمئن در فوتبال ایران معرفی 
کند. تعداد بالای کلین شیت های ماردن نشان از عملکرد مناسب او درون دروازه داشته است.با وجود پیشنهادهایی که از سایر باشگاه ها به ماردن رسیده بود، 
این دروازه بان برزیلی در نهایت تصمیم گرفت به حضورش در جمع شاگردان سعید اخباری ادامه دهد.میراسول، پوسو آلگره، آمازوناس، کریسیوما و سائو 

بنتو، از جمله باشگاه هایی هستند که ادسون ماردن پیش از حضور در چادرملوی اردکان، پیراهن آنها را بر تن داشته است«.

مدیر گرسروتز ایران به تشریح اقدامات 
طرح بزرگ فوتبال آماتور پرداخت.

سمیه دهقانیان مدیر گرسروتز ایران در 
بررسی  برای   AFC ناظران  حضور  خصوص 
پایه  فوتبال  زمینه  در  این مجموعه  عملکرد 
با  ایران  گرسروتز  ملی  نشست  اولین  افزود: 
آماتور  و  پایه  فوتبال  فعالیت  ارزیابی  هدف 
مدیران  و   AFC مسئولان  حضور  با  ایران 
آقایان  بخش  در  کشور  استان های  گرسروتز 
فوتبال  در  که  ارگان هایی  کلیه  و  بانوان  و 
هستند  فعالیت  مشغول  فوتسال  و  ساحلی 

می شود. برگزار 
وی ادامه داد: این مراسم در تاریخ 28 
آن  طی  که  می شود  برگزار  ماه  اردیبهشت 
نمایندگان وزارت ورزش و مسئولان برگزاری 
رقابت ها در سطح آموزش پرورش، دانشگاه ها، 
شهرداری و… حضور دارند و عملکرد خود را 

طی چند سال اخیر مطرح می کنند.
دهقانیان تشریح کرد: نمایندگان AFC از 
2۵ تا 30 اردیبهشت ماه در تهران هستند که 
مقرر شده است دو روز به بررسی فعالیت های 
فوتبال پایه در استان البرز و تهران بپردازند 
و کلیه مدارس فوتبال آقایان و بانوان را زیر 
ایران  باشند.مدیر طرح گرسروتز  نظر داشته 

یادآور شد: همچنین نماینده های AFC قصد 
دارند نشستی را با مسئولان لیگ فوتبال پایه 
فوتسال  مسابقات  بانوان،  و  آقایان  بخش  در 
جلالی  مجید  همچنین  و  ساحلی  فوتبال  و 
همچنین  و  دایرکتور  تکنیکال  فنی،  مدیر 
 AFC ارزیابی  باشند.  داشته  جوانان  کمیته 
شامل مدارس فوتبال، جشنواره ها و فستیوال 

فوتبال پایه نیز است.
فعالیت های  درباره  اختصار  به  او 
ساماندهی شده در این طرح عظیم که مورد 
قرار  نیز  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  استقبال 
باید  اینکه  به  توجه  با  گفت:  است،  گرفته 
فیفا  سپس  و   AFC گرسروتز  سیستم  عضو 
فعالیت های  از  آنها  ارزیابی  به  نیاز  شویم 
که  گسترده ای  فعالیت های  داشتیم.  خود 
باید  که  داشته ایم  کشور  آماتور  فوتبال  در 
دپارتمان  می کردیم.رئیس  ساماندهی  را  آن 
کرد:  تصریح  فوتبال  فدراسیون  جوانان 
فوتبال  مقررات  و  قوانین  اولین  خوشبختانه 
منظور  به  ایران  فوتبال  در  )گرسروتز(  پایه 
فعالیت های  ارزیابی  و  مشترک  ساماندهی 
استان ها  برای  گذشته  سال  در  پایه  فوتبال 
ارسال شد که گام مؤثری در زمینه کشف و 
پرورش و نبوغ و ساماندهی استعدادها دارد.

فدراسیون  مقررات  تدوین  کمیته  رئیس 
دیدار  محل  جابجایی  کرد  تأکید  فوتبال 
مبنای  تراکتور  و  استقلال خوزستان  تیم های 
خواهد  ناگواری  پیامدهای  و  ندارد  قانونی 

داشت.
جشن  برپایی  برای  تراکتور  باشگاه 
قهرمانی خود در تبریز، درخواست جابه جایی 
استقلال  مقابل  تیم  این  برگشت  دیدار  محل 
از  تیم،  این  با  توافق  و ضمن  خوزستان شده 
سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال خواسته این 

شود.  برگزار  تبریز  در  اهواز  جای  به  مسابقه 
لیگ  سازمان  شفاهی  موافقت  با  که  اقدامی 
همراه شده و تنها اعلام رسمی آن مانده است.

سیدعباس  با  تماسی  راستا  همین  در 
مقررات  تدوین  کمیته  رئیس  موسوی 
فدراسیون فوتبال گرفتیم و او در پاسخ به این 
پرسش که آیا این اقدام به لحاظ قانونی منعی 
تسنیم گفت: ضمن  به خبرنگار  یا خیر،  دارد 
کادر  مدیران،  محترم،  هواداران  به  تبریک 
بابت  تراکتور  تیم  بازیکنان  تک  تک  و  فنی 

قهرمانی شایسته و شعف آمیزشان، در خصوص 
درخواست جابجایی محل بازی دو تیم تراکتور 
با استقلال خوزستان در هفته پایانی، گذشته 
فوتبال  در  بدعت  یک  اتفاقی  چنین  اینکه  از 
حرفه ای است؛ مبنای قانونی نداشته و می تواند 
بسترساز توالی سوء و پیامدهای ناگواری باشد 
فوتبالی  رقابت  درست  جریان  و  سلامت  که 
تدوین  کمیته  می اندازد.رئیس  مخاطره  به  را 
مقررات فدراسیون فوتبال ادامه داد: با تحقق 
سازمان  و  فدراسیون  خطرناک،  بدعت  این 

از  درخواست هایی  منتظر  همواره  باید  لیگ 
این دست باشد که برآمده از توافق پنهانی دو 
ثالث است  باشگاه های  ناقض حقوق  و   باشگاه 
و قواعد آمره ناظر بر انجام مسابقات را نادیده 
می گیرد. بنابراین در محدوده صلاحیت ذاتی 
مقررات(  تدوین  )کمیته  خودم  متبوع  کمیته 
تصور  و  نیستم  همسو  درخواستی  چنین  با 
ارزش های  دست  این  از  اقداماتی  می کنم 
مرتبط بر زحمات بازیکنان و قهرمانی باشگاه 

می کند. لوث  را  تراکتور  شایسته 

AFC تشریح اقدامات روز فوتبال پایه با حضور ناظران

قرارداد 
سنگربان 
برزیلی با 
 چادرملو 
تمدید شد

صفرزاده: لیاقت قهرمانی در جام حذفی را داریم
مهاجم تیم فوتبال ملوان بندر انزلی تأکید کرد، شاگردان مازیار زارع لیاقت قهرمانی در جام حذفی را دارند.ابوذر صفرزاده وضعیت تیم ملوان را بعد از تساوی خانگی برابر ذوب آهن مطلوب 
خواند و گفت: وضعیت تیم ما خوب است و آماده بازی با آلومینیوم اراک می شویم. در بازی قبلی هم نمایش خوبی برابر ذوب آهن داشتیم و یکی از بهترین بازی های فصل را انجام دادیم. متأسفانه 
در برخی دقایق بازی تمرکز لازم را نداشتیم و گل های بدی خوردیم و در مجموع این تساوی برای ما ناراحت کننده بود. ما می توانستیم سه امتیاز این بازی خانگی را بگیریم که متأسفانه نشد. 
قطعاً در دو بازی پایانی باید بهترین نتیجه را بگیریم تا در پایان لیگ بهترین رتبه ممکن را به دست بیاوریم.وی در مورد تقابل با گل گهر در مرحله نیمه نهایی جام حذفی خاطر نشان کرد: همه 
بازی ها در این جام سخت هستند و ما هم کار آسانی در بازی با گل گهر پیش رو نداریم. آنها از لحاظ فنی تیم خوبی هستند و کادر فنی توانمندی دارند، ولی ما هم ملوان هستیم و انگیزه های 
خودمان را داریم. هدف ما در این بازی چیزی جز صعود به فینال نخواهد بود.مهاجم تیم فوتبال ملوان بندر انزلی درباره شانس قهرمانی این تیم در جام حذفی اظهار داشت: هر چهار تیم که 
در این مرحله هستند می خواهند قهرمان شوند و ما هم از این قاعده مستثنی نیستیم. ملوان در جام حذفی یک تیم پرافتخار به شمار می آید و هدف ما این است که با قهرمانی در این جام دل 

مردم انزلی را شاد کنیم. من معتقدم لیاقت قهرمانی در جام حذفی را داریم و برای رسیدن به این هدف نهایت تلاش مان را به کار می گیریم.

پرسپولیس می گوید در  ترکیه ای  مهاجم 
صورت تماس مسئولان باشگاه فنرباغچه آماده 

بازگشت به تیم سابقش است.
سردار دورسون که در پنجره نقل وانتقالات 
با امضای قراردادی یک و نیم  زمستانی اخیر 
شاگردان  جمع  به  ترکیه  آلانیااسپور  از  ساله 
شد،  ملحق  پرسپولیس  در  کارتال  اسماعیل 
در گفت وگو با برنامه »دِرین فوتبال« از شبکه 
تلویزیونی »بیِاز تی وی« ترکیه، درباره عملکرد 
تیم سابقش در فصل جاری گفت: صادقانه باید 
بگویم که عملکرد فنرباغچه در فصل گذشته و 
این فصل بسیار مثبت بوده است. متأسفانه ما 
فصل پیش دوم شدیم )نیمه دوم فصل 24-

بازگشت(  فنرباغچه  به  قرضی  طور  به   2023
امتیاز اختلاف نتوانستیم  و تنها به خاطر سه 

قهرمان شویم.
خوب  چیز  همه  پیش  فصل  افزود:  وی 
که  آنطور  اوضاع  اوقات  گاهی  اما  رفت،  پیش 
باید پیش نمی رود. عملکرد تیم در فصل جاری 
اما در یک و نیم یا دو  هم مثبت بوده است، 
ماه گذشته فوتبال خوبی بازی نشد. وقتی هم 
فنرباغچه  جامعه  نشد،  حاصل  مدنظر  نتایج 
شروع به تبدیل شدن به یک جامعه شکننده 
مقابل  فنرباغچه  اخیر  شکست  از  پس  کرد. 
 ۹۵ که  بگوییم  می توانیم  اکنون  بشیکتاش، 
من  نظر  به  است.  قهرمان  گالاتاسرای  درصد 
برای حفظ ثبات تیم، باشگاه باید با علی کوچ 
به  مورینیو  ژوزه  و  فنرباغچه(  باشگاه  )رئیس 

دهد. ادامه  کارش 
به  پیوستنش  زمان  از  که  دورسون 
پرسپولیس در 13 بازی موفق به ثمر رساندن 
از  اینکه  به  اشاره  با  است،  شده  گل  پنج 

بابت حفظ نکردن  فنرباغچه  باشگاه  مسئولان 
او در این تیم ناراحت نیست، در بخش دیگری 
از صحبت هایش اظهار داشت: می خواستم در 
تیم کمک  به  اگر می ماندم  و  بمانم  فنرباغچه 
که  بود  این  در  صلاح  ظاهراً  اما  می کردم، 

شود. جدا  هم  از  مسیرمان 

مهاجم 33 ساله پرسپولیس در مواجهه با 
با تو و  این پرسش که »اگر باشگاه فنرباغچه 
اسماعیل کارتال تماس بگیرد که به این تیم 
برمی گردید؟«، خاطرنشان کرد:  آیا  بازگردید، 
اسماعیل  گذشته   سال های  عملکرد  به  اگر 
کارتال نگاه کنید، قهرمانی به دست نیاورد، اما 

تیمش فوتبال خوبی بازی می کرد و امتیازهای 
زیادی هم کسب کرد. من توانایی نه گفتن به 
تماس  فنرباغچه  موقع  هر  ندارم.  را  فنرباغچه 
بگیرد، ما آنجا خواهیم بود. فکر می کنم همین 
صدق  هم  کارتال  اسماعیل  مورد  در  موضوع 

می کند، البته که تصمیم با اوست.

دورسون: نمی توانم به فنرباغچه »نه« بگویم !

کمیته صدور مجوز حرفه ای فدراسیون 
اخیر  بیانیه  به  اطلاعیه ای،  صدور  با  فوتبال 

دری درباره  خوزستان  فولاد  باشگاه 
»پیرو  نوشت:  فوتبال  فدراسیون  سایت 
انتشار اخبار نادرستی مبنی بر اعطای مجوز 
مجوز  صدور  فرآیند  پایان  پیش  حرفه ای 
توسط برخی باشگاه های لیگ برتر، به اطلاع 
باشگاه  هر  می رساند  فوتبال  به  علاقه مندان 
برای شرکت در مسابقات بین المللی و  لیگ 
های  برتر و آزادگان می بایست مجوز حرفه 
ای دریافت نماید. فرآیند صدور مجوز حرفه 
ای،  حرفه  مجوز  چرخه  بهتر  بیان  به  یا  ای 
نیمه  از  سالانه  معمولا  که  است  فرآیندی 
تاریخ 10 خرداد  تا  و  آغاز  ماه  دوم شهریور 
اسامی  اعلان رسمی  تاریخ  )که  همان فصل 
باشگاه ها به AFC است( به طول می انجامد. 
در طی این فرآیند باشگاه های متقاضی مجوز 
می بایست اسناد و مدارک خود را در ارتباط 
با ۵ دسته از معیارهای ورزشی، زیرساختی، 
پرسنلی - اداری، حقوقی و مالی ارائه نمایند.

پس  باشگاهی  مجوز  صدور  دپارتمان 
شده  ارائه  مستندات  ارزیابی  و  بررسی  از 

آیین  معیارهای  الزامات  وفق  باشگاه  توسط 
به  را  گزارشی  باشگاهی،  مجوز  صدور  نامه 
نهایت  در  و  کرد  خواهد  ارائه  بدوی  کمیته 
این کمیته بدوی و یا کمیته استیناف صدور 
اعطای  پیرامون  که  است  باشگاهی  مجوز 
اتخاذ  باشگاه ها  به  ملی(  یا  ای  )حرفه  مجوز 
تاریخ 10 خرداد این  تصمیم می نماید و در 

می کند. اعلام   AFC به  را  اسامی 
متاسفانه در چند روز شاهد انتشار اخبار 
برتر  لیگ  باشگاه های  برخی  سوی  از  کذب 
را  ای  نمودند مجوز حرفه  ادعا  که  ایم  بوده 
که  است  صورتی  در  این  اند  کرده  دریافت 
نرسیده  اتمام  به  هنوز  مجوز  چرخه  فرآیند 
اکاذیب  نشر  عینی  مصداق  رفتار  این  است. 
منظور  به  باشگاه ها  این  پرونده  و  است 
کمیته  به  رفتارها  اینگونه  از  جلوگیری 

است.: شده  ارجاع  انظباطی 
صدور  با  خوزستان  فولاد  باشگاه 
اطلاعیه ای با عنوان »دریافت مجوز حرفه ای 
برای فصل 202۵– فولاد خوزستان  باشگاه 

2024« مدعی دریافت مجوز حرفه ای شده 
بود.

در  پیروزی  با  ایتالیا  ساحلی  ملی  تیم 
ثبت  با  و  السالوادور  مقابل  بی دردسر  دیدار 
به یک چهارم  اولین کلین شیت جام جهانی، 
دوره  سه  قهرمان  نایب  کرد.  پیدا  راه  نهایی 
جام جهانی ساحلی در آخرین دیدار مرحله 
مقدماتی با پیروزی پرگل مقابل السالوادور به 
یک چهارم نهایی صعود کرد و حریف سنگال، 
قهرمان آفریقا شد. ساحلی بازان دل دوکا که 
قهرمان  برزیل،  مقابل  بازی گذشته خود  در 
در  و  شدند  متحمل  را  تلخی  شکست  دنیا، 
نشان  مدعی  و  ترسناک  تیمی  سیشل، 
السالوادور  تیم کوچک  با  داده اند، در مصاف 
با  تا  داشتند  نگه  بسته  را  خود  دروازه 
تیمی  اولین  به  کاساپیری  لئاندرو  درخشش 
کلین شیت  ثبت  به  موفق  که  شوند  تبدیل 
شده است.در مسابقه با السالوادور، جانمارکو 

جنوالی دو بار، لوکا برتاکا، جوزپ جونیور و 
امانوئل زورلو برای لاجوردی پوشان موفق به 
ایتالیا  این سیزدهمین صعود  گل زنی شدند. 
از  بود و آن ها پس  به مرحله حذفی خواهد 
بیشترین  که  هستند  تیمی  دومین  برزیل، 
چهارم  یک  مرحله  در  را  حضور  دفعات 
تیم  صعود  ایتالیا،  از  داشته اند.پیش  نهایی 
ملی برزیل به عنوان تیم نخست گروه D به 
یک دور حذفی قطعی شده بود و همچنین 
تیم های السالوادور بدون امتیاز و عمان با یک 

رفتند. کنار  بزرگ  آوردگاه  از  امتیاز، 
لازم به ذکر است، در شرایطی که تیم 
ملی ساحلی ایران موفق به شکست بلاروس 
برتری  به  سنگال  مقابل  نیز  ایتالیا  و  شود 
نهایی  نیمه  مرحله  در  ایتالیا  و  ایران  برسد، 

می روند. همدیگر  مصاف  به 

فدراسیون فوتبال: برای هیچ باشگاهی مجوز حرفه ای 
صادر نشده است

موسوی:جابجایی محل بازی تراکتور مبنای قانونی ندارد و بدعت است

بنی یاس،  سود  به  خطا  یک  اعلام 
آندره  و  مجیدی  فرهاد  بین  را  تنش هایی 
بورخا، مدافع رومانیایی تیم حریف به وجود 

آورد.
هفته  چارچوب  در  البطائح  فوتبال  تیم 
بیست وسوم لیگ ادنوک امارات موفق شد با 
نتیجه یک بر صفر بنی یاس را شکست دهد 
این  کند.  خود  آن  از  را  حیاتی  امتیاز  سه  و 
پیروزی ارزشمند، گام بلندی برای شاگردان 
فرهاد مجیدی به سوی بقا در لیگ بود. تیمی 
که تا پیش از حضور مجیدی در بحران فرو 
متحول  کاملًا  او  هدایت  با  حالا  بود،  رفته 
خود  فاصله  لازم،  امتیازات  کسب  با  و  شده 
با منطقه سقوط را به 8 امتیاز رسانده است. 
این اختلاف امتیازی، شانس البطائح را برای 
بقا بسیار بالا برده و امید را به اردوی این تیم 

است. بازگردانده 
فرهاد  برای  اما  بنی یاس  مقابل  دیدار 
با  و  بود  از یک مسابقه ساده  فراتر  مجیدی، 
و تصمیمات داوری بحث برانگیزی  جنجال ها 
به  النقبی،  عادل  مسابقه،  داور  شد.  همراه 
را  البطائح  گل  سه  خود  کمک های  همراه 
در یک صحنه مشکوک  و  کرد  اعلام  مردود 
اول  گل  نگرفت.  تیم  این  برای  پنالتی  نیز 
به دلیل آفساید مردود شد؛  در دقیقه هفتم 
شد  مشخص  بازبینی  از  پس  که  تصمیمی 
صحیح بوده است. اما گل دوم در دقیقه 3۵، 
به دلیل خطای هند مهاجم البطائح، آناتولی 
جنجالی ترین  شد.  رد  داور  سوی  از  آبانگ، 

لحظه نیمه نخست، زمانی رقم خورد که داور 
برخورد توپ به دست بازیکن بنی یاس، آندره 
بورخا، را پنالتی تشخیص نداد؛ اتفاقی که با 

شد. همراه  مجیدی  فرهاد  شدید  اعتراض 
فرهاد  جدی  اعتراض  نخستین   -1
مجیدی به قضاوت عادل النقبی؛ داور اماراتی 
برخورد  نخست،  نیمه  تلف شده  وقت های  در 
توپ به دست آندره بورخا را پنالتی ندانست. 
صحنه  تماشای  برای  داور  انتظار،  برخلاف 
دعوت  آرامش  به  را  مجیدی  فقط  و  نرفت 
کرد؛ در نهایت این دو با یکدیگر دست دادند.

برای  مسابقه  داور  صحنه،  این  از  پس 
تذکر به مجیدی، به کنار زمین آمد. واکنش 
مجیدی اما نه همراه با فریاد، بلکه با بهت و 

سکوت بود. او با چهره ای متعجب فقط به داور 
می کرد؛  نگاه  مصطفوی،  صالح  دستیارش،  و 
گویی باور نداشت که این صحنه پنالتی اعلام 
نشده است. در نیمه دوم اما بالاخره البطائح 
از روی نقطه پنالتی به گل رسید و این تنها 
گل مسابقه بود. در ادامه، آناتولی آبانگ یک 
این  اما  باز کرد،  را  بنی یاس  بار دیگر دروازه 
گل نیز به دلیل خطای مهاجم مردود اعلام 
شد تا اعتراضات مجیدی ادامه داشته باشد.

سوی  از  خطا  اعلام  جنجال ها؛  آغاز   -2
داور به سود بنی یاس پس از برخورد آبانگ و 
بورخا، با اعتراض شدید فرهاد مجیدی همراه 
شد. سرمربی البطائح دست خود را بالا برد که 

با واکنش مدافع حریف مواجه گردید.

رسید.  اوج  به  تنش ها  پایانی،  دقایق  در 
یک  داور  دوم،  نیمه  شده  تلف  وقت های  در 
خطا از سوی آناتولی آبانگ روی آندره بورخا، 
مدافع رومانیایی بنی یاس، اعلام کرد که باعث 
عصبانیت شدید فرهاد مجیدی شد. او با بالا 
کرد.  رد  را  تصمیم  این  خود،  دستان  بردن 
واکنش بورخا به این حرکت، علامت »هیس« 
به سمت مجیدی بود که باعث شد مجیدی 
او  از  و  پاسخ دهد  او  به  با همان علامت  نیز 
بخواهد تنها روی بازی تمرکز کند. این تقابل 
لفظی بین بازیکن و سرمربی، تنش را در کنار 

زمین افزایش داد.
به  البطائح  کاپیتان  آبانگ؛  واکنش   -3
سمت بورخا رفت و از فرهاد مجیدی حمایت 
اعلام  بنی یاس  مدافع  به  اعتراض  با  او  کرد. 
کرد که حق ندارد به سرمربی تیمش واکنش 
»هیس«  علامت  با  بورخا  اما  دهد،  نشان 

کرد. به سکوت  دعوت  را  فرهاد 
در ادامه، صالح مصطفوی، دستیار ایرانی 
فرهاد مجیدی، به کنار زمین آمد و به رفتار 
بورخا اعتراض کرد و اعلام داشت که او حق 
چنین برخوردی با سرمربی البطائح را ندارد. 
صحبت  و  دخالت  با  نهایت  در  مسابقه  داور 
تا  کرد  دعوت  آرامش  به  را  او  مجیدی،  با 
فضایی  در  مسابقه  و  کند  فروکش  تنش ها 
این  نهایت،  در  برسد.  پایان  به  کنترل شده 
سه امتیاز ارزشمند به نام البطائح ثبت شد و 
فرهاد مجیدی یک گام دیگر به تثبیت جایگاه 

نزدیک تر شد. امارات  برتر  لیگ  در  تیمش 

اعتراض فرهاد، مدافع بنی یاس را عصبی کرد

درگیری مجیدی و بورخا: هیس، بازیتو بکن!

صعود با ثبت اولین کلین شیت جام
ایتالیا حریف احتمالی ایران در نیمه نهایی جام جهانی

نماینده یونیسف در ایران، دیروز با حضور 
مقام های  با  دیدار  و  پرسپولیس  باشگاه  در 
همکاری  تفاهم نامه  عقد  درباره  باشگاه  ارشد 
در  پرسپولیس  داشت.باشگاه  کاری  جلسه 
برنامه های  و  اجتماعی  راستای مسوولیت های 
و  همکاری  پیشنهاد  از  خود  خیرخواهانه 
مشارکت در برنامه های یونیسف استقبال کرد.

در این راستا، دیروز )سه شنبه( مونیکا اولدزکا 
ایران، در باشگاه  نیلسن، نماینده یونیسف در 
پرسپولیس حضور پیدا کرد و در نشست کاری 
پرسپولیس  با مدیرعامل و عضو هیات مدیره 

باشگاه حضور  مدیران  و  معاونان  از  جمعی  و 
نخستین  عنوان  به  پرسپولیس  یافت.باشگاه 
مورد  برای حضور در طرح های  ایرانی  باشگاه 
نظر یونیسف وارد چنین همکاری در راستای 
حمایت از کودکان ایران و ارتقا سطح سلامت، 
آن ها  زندگی  کل  در  و  تحصیل  امنیت، 
باشگاه  همکاری،  این  جریان  است.در  شده 
از  استفاده  با  کرد  خواهد  تلاش  پرسپولیس 
اجتماعی،  تبلیغاتی،  رسانه ای،  ظرفیت های 
چهره های  از  بهره مندی  همچنین  و  هواداری 
در  خود  ورزشی  تیم های  در  شده  شناخته 

متحد  ملل  کودکان  صندوق  طرح های  قالب 
 )United Nations Children’s Fund(
به رساندن پیام و جلب حمایت های اجتماعی 
کند.نماینده  کمک  کودکان  و  زنان  برای 
ملاقات،  این  جریان  در  ایران  در  یونیسف 
اقدامات  و  مشابه  موارد  باره  در  توضیحاتی 
این  جریان  در  کرد.  ارایه  یونیسف  سفیران 
نشست مقرر شد کارگروهی از دو طرف برای 
تدوین تفاهم نامه و مشخص ساختن حوزه های 
و  تصویب  از  پس  تا  شود  تشکیل  همکاری 
امضای آن، همکاری آغاز شود.یونیسف نهادی 

کودکان  همه  زندگی  بهبود  برای  بین المللی 
است و در 1۹0 کشور جهان، از جمله ایران، با 
برنامه  برنامه همکاری مشترک دارد.  دولت ها 
ایران  در  یونیسف  کشوری  همکاری  پنج ساله 
که  این  از  اطمینان  هدف  با   )140۷-1402(
سیستم  یک  از  نوجوانان،  و  کودکان  همه 
شوند  بهره مند  یکپارچه  اجتماعی  حفاظت 
بهداشت،  زمینه های  در  را  آن ها  نیازهای  که 
تغذیه، آموزش، آب، بهداشت و حفاظت کلی 
و  توسعه  شرایط  دو  هر  در  کودکان  رفاه  و 
شده است. تنظیم  کند،  برآورده  بشردوستانه 

تیک سبز برای مجوز حرفه ای آلومینیوم
دریافت  را  ای اف سی  حرفه ای  مجوز  متوالی  سال  دومین  برای  اراک  آلومینیوم  باشگاه 
خواهد کرد. آلومینیوم اراک سال گذشته یکی از هفت باشگاه لیگ برتری فوتبال ایران بود 
که توانست مجوز حرفه ای را از کنفدراسیون فوتبال آسیا دریافت کند و اکنون نیز دوباره در 

آستانه دریافت این مجوز مهم قرار دارد.
ای اف سی سال گذشته به هفت باشگاه ایرانی شامل پرسپولیس، استقلال تهران، فولاد 
خوزستان، فولاد مبارکه سپاهان، گل گهر سیرجان، تراکتور و آلومینیوم مجوز حرفه ای داده 

بود که باشگاه اراکی دوباره در آستانه دریافت این مجوز است.
باشگاه آلومینیوم اراک تمام اقدامات لازم در این راستا را انجام داده و مدارک مربوط را 
در سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا بارگزاری کرده تا بتواند مجوز حرفه ای ای اف سی را برای 

دومین سال متوالی دریافت کند.
برای  را  مستندات  و  مدارک  بارگزاری  فرصت  گذشته  شب  پایانی  ساعت  تا  باشگاه ها 
دریافت مجوز حرفه ای از سوی ای اف سی داشتند که پیش بینی می شود امسال بیش از فصل 

را دریافت کنند. این مجوز  ایرانی  باشگاه های  گذشته 

پرسپولیس با یونیسف همکاری می کند


